
DO NOT DISCLOSE!: SHERIFF INCIDENT REPORT 

DomesticViolence ~ 
KING COUNTY 

Reported: DOW Time: Inci~ent Type: Initial FeR 

5/22/2015 fri 14:41 ASSAULT, fOURTH DEGREE 112-G-9 
Oce Between: DOW Time: And: DOW Time: 

5/22/2015 fri 14:00 5/22/2015 Fri 14:41 
Incident Location: City: 

16214 NE 165 ST WOODINVILLE 

SUSPECTS/ARRESTED PERSONS SECTION 
Association: 

ARRESTED 
Address 

Last, First Middle 

BROWN, JOSHUA C 

16214 NE 165 ST 
Sex 

M 

Occupation 

OOB 

4/29/1979 

Employer 

Eyes 

BLU 
Gang 

OLN ST SSN 

15-143510 Page 1 

112-G-9 District: B-6 

Court Juvenile 

Kent Courthouse D 

Zip 

98072 

Co-Defendant # 

Phone Numbers: 
Home 425/419·4989 

Sel 

AFIS#: 

KICKER NY GIANTS BROWNJC217J9 WA 

Charges Codes: 

112-M ASSAULT, FOURTH DEGREE 

RCW( or Local Ord) Code - Description 

9A36.041 - Assault 4th DegreelDV 

VICTIMS, WITNESSES AND OTHER PERSONS SECTION . 
Association: Last, First Middle Phone Numbers: 

VICTIM BROWN, MOLLY T Home 206/427-1112 
t-:-::::::::--....,..---'"----'-------,=c-----------r'=-~~--_j All 425/419·4989 
Address ST 

16214 NE 165 ST WA 
Sex 

F 

Occupation 

DOB 

5/20/1980 

OLN 

Eyes 

BRO 
Gang 

ST 

MOLLY BROWN TE 

Employer 

OWNER BROWNMT207KO WA 

REVIEW 
DateSubmiUed: Reporting Officer: Disposition: 

SSN 

Sel 

AFIS#: 

5/22/2015 94804 Lambert, Joshua G INCIDENT REPORT - PHYSICAL BOOKING MADE 

Counts: 

DateTimeReviewed: ReviewedBy: - CIDScreener: Event Processing Status: 

05/23/1502:17 09036 Collins, Thomas P 

DateAssigned InvestigatorAssigned 

D Aid Req o Weapons ~ Injury D Alcohol o Computer 

Printed by: Ostrum, Robin L On: Wednesday 05/27/15 08:53 

~ DbmViol D Drug 

Approved 

Date Status Last Changed: 

5/23/20152:17:01 A 

D Juvenile D Gang 

INCIDENT REPORT 96·340483-A 
1432345817 



DO NOT DISCLOSEI: 
15-143510 Page 2 INCIDENT REPORT 

I~Dom~esticVio~lence ""--------I: 5 HE RI FF 
KING COUNTY 112-G-9 District: B-6 

MO 
SuspeciTrademarks: HUSBAND GRABBED WIFE'S WRIST DURING AN ARGUMENT, CAUSING HER PAIN, 

BRUISING AND A SMALL ABRASION. HUSBAND ARRESTED AND BOOKED FOR 
ASSAULT 4TH DV. 

Instrument: HAN 0 

Entry Point: NI A 

Entry Method: NIA 

PremisesType 

HOUSE 

D Aid Req D Weapons ~ Injury D Alcohol 0 Computer 

Narrative: 
This incident occurred in unincorporated King County. 

I ,[]cked I~CCUPied I~otal Property Cost: 

~ Dam Viol 0 Drug 0 Juvenile D Gang 

Brown, Joshua C. DaB 04/29/79 and Brown, Molly T. DaB 05/20/80 have been married for about 10 years and have one 
child in common (Georgia, age 5). Molly has two sons from a previous marriage, Kobe age 16 and Kemper age 13. All of 
Molly's children live with her except Kemper sometimes stays with his dad. 

On 05/22/2015, at about 1445 hours, myself and Deputies Kearns and Shears were dispatched to a report of domestic 
violence at 16214 NE 165th St. Woodinville, WA between a husband and wife. Dispatch advised that the wife Molly called 
911 saying Ihat her husband grabbed her wrist. The wife t.hen went to her room and was waiting for police to arrive. 

We arrived a short time later and contacted the husband, AlBrown, Joshua. Joshua said that we could come inside the 
home and started asking what was going on. I told him that we received a call about an argument, he looked confused and 
shook his head. I asked Joshua if his wife Molly was there and he said she was in the back bedroom. I asked Joshua to 
stay and talk with Deputy Shears while I contacted his wife. 

I knocked on the door of the master bedroom and tried to turn the handle, but it was locked. I called out to Molly in the 
bedroom and announced that I was a Deputy with the King County Sheriff's Office. V/Brown, Molly opened the door and 
identified herself. Molly told me that she and her husband Joshua were in an argument about finances. She said she during 
Ihe argument she went to check what he had been doing on her computer in the office. Molly said that Joshua came into 
the office and came at her quickly, scaring her. She reached for the phone on Ihe desk and Joshua grabbed her wrist 
tightly causing her pain and bruising. Molly said she pulled her arm away and ran to her bedroom where she locked the 
door and called 911. I looked at Molly's wrist and observed that she had a small abrasion and some bruising that looked 
likefinger marks. 

I notified Deputy Shears that I had probable cause to arrest Joshua for DV assaul\. I went out into the living room where 
Deputy Shears was talking with Joshua. Joshua was sitting down in a chair by his computer. Deputy Shears told Joshua to 
stand up and put his hands behind his back. Joshua asked what was going on. Deputy Shears told Joshua that we needed 
to place him in handcuffs. Deputy Kearns told Joshua that he was under arrest. Joshua continued to sit in the chair, and 
argued that he was not under arrest and that nothing was going on. Deputy Shears and I took Joshua by the arms and he 
then stood up. Joshua was taken into custody with no further incident. 

I searched Joshua incident to arrest and found nothing on him except his cell phone. Deputy Shears andl allowed Joshua 
to change his clothes before,he went to jail, un cuffing him for a brief moment to do so . 

Deputy Shears spoke with Joshua. Joshua told him that he and Molly were in a disagreement today regarding finances. 
Joshua said that while he was using the computer, Molly grabbed the phone, Joshua said he tried to grab the phone but 
grabbed her wrist by accident. Joshua said that he did not try to injure his wife and was surprised the Sheriff's Office was 
called. See Deputy Shears' attached OWS. 

Deputy Shears transported Joshua 10 the King County Jail. 

I completed a DV Supplemental Form including a signed written slatement from Molly. Molly explained in her statement 
that around 1400 hours, she was in Ihe kitchen making brownies while Joshua was on the phone in her office. Molly said 
that Joshua was on the phone with their credit card company asking about some recent charges. Joshua got off the phone 
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and came into the kitchen where they began to argue about i was I to 
restructure their finances. Molly said she went into her office to see what Joshua had been doing in there on the computer. 

began closing out the opened windows on her computer that Joshua was using. Molly said Joshua came into the 
and said "I'm taking care of this because you won't", talking about their finances. Molly said that Joshua came 

ItolNalrds her quickly, scaring her because he's been physically violent with her in the past. Molly grabbed the phone off the 
with her left hand. Just as she grabbed the phone Joshua grabbed her left wrist, squeezing it tightly and causing 

immediate pain in her wrist. Molly screamed and pulled her hand away with the phone. Molly did not say she was originally 
lo",btlino the phone to call 911, nor did she say that to Joshua at the time he grabbed her wrist; she just reacted this way 

got scared. Molly said when she screamed that Joshua let go of her arm immediately. Molly ran to the master 
Ibedroom and locked herself inside. Molly said her wrist began to throb with pain and she could see that it was turning red. 

said she heard footsteps coming down the hallway and she got scared and called 911. While Mollywas waiting' for 
to arrive, she could hear Joshua on the phone again with the credit card company. She stuck her head out the 

Ibe,droom door and asked Joshua if he was' cancelling her credit card and he said "it's my card, I'm the primary on the 
IRC-C-OllnT". Molly said she went back inside her bedroom and waited for the police to arrive. 

described in her statement the history of physical violence against her from her husband Joshua. Molly stated that 
I.JUSTll'" had been physically violent to her on more than 20 different instances over the past several years. She said that 

a became violent after she became pregnant with their daughter Georgia. Deputies were called to the house last 
because of an argument between Joshua and Kobe and Kemper. Molly said that last night Joshua made threatening 

laeSTures towards Kobe and got into his face making her think Joshua was going to hurt him. Molly also said that during a 
,,~c~llltrip to Hawaii in April of this year, Joshua got angry in an argument with her and held up his fist like he was going to 

her and said "I want to knock you out so bad". Molly further described an incident that occurred in April of 2014, 
that Joshua pushed her into the large mirror in their bedroom and then threw her on the floor and jumped on top of 

holldirlo' her face down into the carpet. Molly said this incident caused her pain in her arm and elbow for several 
lmonnl·hs. In February of this year, Molly said that Joshua got into an argument with her son Kobe and kicked in the 
IOEllnroom door. Molly said the door flew open and hit Kobe in the arm. She also said that Joshua kicked the door so hard 

it broke off the hinges of the door and cracked a large portion of the door jam. Molly added in her statement that back 
2013 she had a protection order placed against Joshua. She said this order was later dropped because of the progress 

had made in their relationship due to counseling. 

I said that Joshua had a rough childhood and has been in counseling for his anger problems for years. She said that in 
of 2013, Joshua went through intensive counseling for a year. Molly further advised that in February, after the 

incident when Joshua kicked in the bathroom door their counselors advised them to have a therapeutic separation. Molly 
stated that she asked Joshua to leave several times during their argument today. Joshua responded by saying that 

she should leave, and while she's gone he would throw all her stuff into the street. Molly stated that none of her children 
present during the altercation today. I provided Molly with a DVPA form and the case number for this incident. 

During my interview of Molly, she appeared to be genuinely scared of her husband Joshua. She seemed very embarrassed 
tell me the details of her husbands history of abusing her. I asked Molly if she wanted medical aid to come to the scene 

look at her wrist. She declined and said "I'm fine". 

iven Molly's cornplaints of pain, the marks and bruising on her wrist 'and the statements of both parties I believe that 
I.ln·sh"'R assaulted Molly. 

I took photographs of Molly's injured wrist at the scene. I burned the photographs to two discs, submitting one copy to the 
County Photo Lab and the other with the case packet. 

",,,own. Joshua C. DOB 04/29/79 was booked into KCJ. This report was sent to the King County Prosecutor suggesting 
be with RCW 9A.36.041, Assault 4th DV. 
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DomesticViolence ~ 
SHERIFF INCIDENT REPORT 

KING COUNTY 11 2-G-9 

IAcldiltional Attachments/Reports Associated with this Incident/Follow-up Report: 
HW Medical Release Form Friday 05/22/15 Active 

HW DII Supplemental Form 

HW Superform 

Friday 05/22/15 

Friday 05/22/15 

Active 

Active 

certify (or declare) under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the foregoing is true and correct. 

and Place:, ____ ---------- Signature/Agency: _ ____________ _ 

END OF REPORT 
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SU 

SUSPECT 
Address 

Employer 

KICKER NY GIANTS 

OFFICERS WITNESS 
STATEMENT 

15-143510 

112-X-9 

OLN ST 

8ROWNJC217J9 WA 
SSN 

 

1 

District: 8-6 

VICTIMS, WITNESSES AND OTHER PERSONS SECTION 

VICTIM 

16214 NE 165 ST 
OOB 

5/20/1980 
Scars, Marks & Tatoos 

MOLLY 8ROWN TE . 

Narrative: 

I 

OWNER  

Sel 

On 05.22.2015 at approximately 1507 hours Deputies responded to the listed address at the report of an alleged assault. 

Molly resides at the listed address. She called 911 reporting that her husband S/8ROWN, Joshua had 
lor:abtled her during an argument today. 

I arrived with Deputies J.LAMBERT and A.SHEARS. Joshua answered the door when we rang and invited us inside. His 
Ideme'anlOf upon contact was consistent with being surprised that we were there. Deputy SHEARS spoke with Joshua on 

front porch and Deputy LAMBERT spoke 'with Molly in the bedroom. 

reported to Deputy LAMBERT that during an argument this afternoon Joshua had grabbed her by the wrist when she 
rA"chdir 10 for the telephone, causing pain. I asked her twice if it had hurt at the tim e and she stated it had hurt when he 

lar:abtled her and that her wrist still ached from it. Upon inspection of her wrist I noted a small (approximate 1/4 inch) 
I ~~~~~:~~ and another red spot that was consistent with the beginning of a bruise. Molly stated these were from joshua 
Ie her. 

,"U'lILld did not claim at any time that Molly had harmed him. He advised Deputy SHEARS that he'd been trying to grab the 
and grabbed MOLLY instead. 

DateSubmilled: 

5/22/2015 

OateTimeReviewed: 

05/23/1502:19 

Reporting Officer: Disposition: 

Kearns, T EXTRA DUTY addition to, or su of, 

ReviewedBy: CIDScreener: Event Processing Sta!us: 

09036 Coliins , Thomas P Approved 
~------------~--------~-------+-----------------------4 

DaleAssigned InvestigatorAssigned 

o Aid Req 0 Weapons 0 Injury o Alcohol 0 Computer 

Printed by: Ostrum, Robin L On: Wednesday 05/27/15 08:53 

~ DomViol 

Date Status Last"Changed: 

5/23/201 .52:19:19 A 

o Drug D Juvenile 0 Gang 

INCIDENT REPORT 96-340483-A 
· 1130688256 
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112-X-9 District: B-6 

Given the marks on Molly, her complaint of pain and the statements of both I believe Joshua assaulted Molly. 

Deputies spoke briefly and Joshua was taken into custody. During this he was directed by Deputy SHEARS to stand (at 
point he was sitting at the computer desk in the office/den). Joshua initially refused to do so and stated that we 

I"ri"ecled to ta lk about this some, more." I advised Joshua that he was under arrest for investigation of assault and again 
Irli r'ActArl him to stand and be handcuffed. He complied . 

Deputies SHEARS and LAMBERT escorte'd Joshua to Deputy SHEARS' patrol vehicle with no further incident. I stayed 
with Molly and advised her what was occurring. She seemed upset that Joshua had been arrested but was 

Icoop,,,ative in answering questions. 

advised me that there was a history of violence in the home with Joshua and that she was in fear. She stated she'd 
in tier bedroom for most of the day hiding from him. She stated they have been going to counseling , have already 

IsepairalE,d at least once and reconciled and stated there have been numerous responses by Police to them at various 
in the marriage. 

I spoke with Molly she displayed behaviors and mannerisms consistent with someone in regular fear. I do not bel ieve 
to have been a "put-on" for show. When speaking with me she would avoid eye-contact and hang her head and look 

her hands. 

IUE'PUlY LAMBERT returned and Deputy LAMBERT took-over the interview with Molly. 

'UE>OU'V SHEARS transported Joshua to KCJ where he was booked for assault. 

I certify (or declare) under penally of perjury under the Ia.ws of the State of Washington Ihallhe foregoing is true and correct. 

Dale and Place:. ______ ________ Signature/Agency: _ _ ___________ _ 

END OF REPORT 



DO NOT DISCLOSEI: 0 
OomeslicViolence ~ 

Reported: DOW Time: 

5121/2015 Thu 22:03 

Dcc Between: DOW Tim.e: 

5/2112015 Thu 21:45 
Incident Location: 

16214 NE 165 ST 

SHERIFF INCIDENT REPORT 

KING COUNTY 
. Incident Type: 

DISTURBANCE, FAMILY 
And: DOW Time: 

City: 

WOODINVILLE 

Initial FeR 

162·E·9 

VICTIMS, WITNESSES AND OTHER PERSONS SECTION 
Association: L;3st, First Middle 

15·142871 

162·E·9 

Court 

Page 1 

District: B-6 

Zip 

98072 

Juvenile 
o 

Phone Numbers: 

",C,;;,;;O,;,.N;,,;T,;,.A;,;C;,,;T.,;;E;:;D;,...._...t.:B:.:R.:.:O:..W:.:.:.:N:.c' .::J.::O.::S.:.:H:.:U:.:,A;,;C==:--_________ -,1=---,~~L--! All 206/427 -1 112 
Address ST 

16214 NE 165 ST WA 
Sex . 

M 

DOB 

4/29/1979 
Scars, Marks & Tatoos. 

occupation 

KICKER 

Associallon: 

Employer 

NY GIANTS 

CONTACTED BROWN, MOLLY T 
Address 

16214 NE 165 ST 
Sex 

F 

DOB 

5/20/1980 
Scars, Marks .& Tatoos 

Occupation , 

Association: 

Employer 

OWNER 

CONTACTED WALKER,KOBEJAMES 
Address 

16214 NE 165 ST . 
Sex 

M 

OOB 

11 /3/1998 
Scars, Marks & Tatoos 

Occupation 

STUDENT 

REVIEW 
DateSubmitted: 

5/22/2015 

DateTimeReviewed: 

05/25/1521:50 

DateAsslgned 

Employer 

WOODINVILLE HS 

Reporting Officer: 

95313 Jeffery, Matthew W 

ReviewedBy: 

09036 Collins, Thomas P 

InvestigatorAssigned 

o Aid Req D Weapons o Injury o Alcohol 

Eyes 

BLU 
Gang 

OLN ST SSN 

Sel 

AFIS#: 

BROWNJC217J9 WA  

Interpreter 
Needed 0 
ST Zip 

WA 98072 
Eyes Facial Hair 

BRO 
Gang 

OLN ST SSN 

Phone Numbers: 
Home 206/427-1 112 

Sel 

AFIS#: 

BROWNMT207KO WA  

Interpreter Phone Numbers: . 
Needed 0 Home 425/41·9-4989 

ST lip 

WA 98072 
Eyes Facial Hair 

BRO 

Gang Sel 

OLN ST SSN AFIS#: 

WALKEKJ027QC WA 

Disposition: . 
.. . .... - <.,: "'~ " 

INCIDENT REPORT ON SCENE· NO ARREST/NO BOOKING 

.CIDScreener: Event Processing Status: 

Approved 

Date St~tus Last. Changed: 

5/25/2 0159:50:28 P 

o Computer o Dom Viol o Drug o Juvenile o Gang 

Printed .by: Ostrum, Robin L On: Wednesday 05/27/15 08:53 INCIDENT REPORT 96-340483-A 
909403519 



DO NOT DISCLOSEI: 0 INCIDENT REPORT 15-142871 Page 2 

OomesticViolence . ~ District: B-6 
SHERIFF 

KING COUNTY_ 162-E-9 

MO 
Suspecl Trademarks' VERBAL ARGUMENT BETWEEN 16 YEAR OLD AND STEPFATHER 

Instrument: N/A 

Entry Point: N/A 

Entry Melhod: NIA 

PremisesType I ~cked I ~ccUPied ITotal Propert~ Cost: 
RESIDENCE 

o Aid Req o Weapons o Injury o Alcohol o Computer ~ Oom Viol o Drug D Juvenile. o Gang 

Narrative: . 

-
On 05/21/15 I was dispatched to 16214 NE 165th St in Woodinville for a report of a verbal argument. The reporting party 
advised that her husband was yelling at her 16 year old son. I arrived at the residence a short time later. 

MollyT Brown DaB 05/20/80 and Joshua C Brown DaB 04/29/79 are a married couple. They have a 5 year old daughter 
in common. Kobe J Brown DaB 11/03/98 is Molly's son from a previous marriage. 

I contacted the caller, Molly T Brown DaB 05/20/80 , at the front door. Her husband, Joshua C Brown DaB 04/29/79, 
followed her down the stairs to the front door. I asked Molly what was going on tonight and Joshua answered for her. He 
stated nothing was going on and did not know why we were there. I advised that we were notified of a d isturbance and 
were checking the area. Molly appeared fearful and did not want to let her husband.know that she had called 91 1. pep. 
Callahan spoke with Joshua on the staircase while I spoke with Molly at the front porch . 

Molly advised that Joshua had become upset with her 16 year old son; Kobe, for coming home late. She advises that her 
son is from a previous marriage but Joshua has ra ised him most of his life. She states that he yelled and got into Kobe's 
face and it scared her. She said she thought that it was going to become physical. She mentioned that he has b een 
physical with her in the past but it has never been reported. She states that she is fearful of Joshua because of his anger 
and mentioned that he sees a therapist for help. She states that at no point this evening did the argument become physical 

Joshua advised Dep. Callahan that he became upset over Molly's ex-husband. He felt he was interfering with how they 
parent Kobe and causing issues in their marriage. He states he did not feel that he got out of control this evening and 
admitted that he may have in the past. He stated several times that he was completely surprised that police were called to 
the house. He believes that Molly became scared and called 91 1. 

I went and spoke with Kobe, who was in his bedroom. Kobe states that the argument started because he agreed to be 
home by 9:30pm. He stated he agreed to the time but knew he would not be .able to make it home by then. He said that 
when he got home, his mom was mad at him. He states that Joshua joined in with his mom and began to ye ll at him as· 
well . He states that It was just an argument and Joshua did not assault him in any way. He advised that he was not in fear 
and had no problems with remain ing in his room for the night. 

Molly was advised that no crime had occurred and no one would be arrested. She stated she was in fear of J~shua due to 
his anger. She was advised that we could not force him to leave for the night. j asked Joshua if he was willing to leave 
and he said he did not want to leave his home. I advised Molly that if she did not feel safe, that she did not have to stay at 
the home that evening . She was advised she could go to a friend or relative's house if she so desired·. She states she was 
fearful that if she left, all of her belongings would be thrown out of the house. Molly was given a KCSO DVPA form and the 
resources on it were explained to her, KCSO Sergeant T. Morrell was" advised of the incident. This concludes my . 
involvement with this case. , 

This report is for informational purposes only. · 

Certification 

I certify (or declare) under penalty of perjury under the la~ of the State of Washington that the foregoing is true and correct. 

Date and Place: Signature/Agency; 

END OF REPORT 



DomeslicVioJence: ~ 
SHERIFF FOLLOW-UP REPORT 

KING COUNTY 
Reported: DOW Time: 

5/22/2015 Fri 14:41 
Dcc Belween: DOW Time: DOW Time: 

5/22/2015 Fri 14:00 Fri 14:41 
Ineldent Location: Cily: 

16214 NE 165 ST WOODINVILLE 

SUSPECTS/ARRESTED PERSONS SECTION 

D 

LKA: 16214 NE 165 ST 
Sex 

M 
DaB 

4/29/1979 
Scars, Marks & Tatoos 

Eyes Facial Hair 

BLU CLEAN SHAVE 
Gang 

Employer ST SSN 

15-143510 1 

112-M-9 District: B-6 

Sel 

Occupation 

KICKER NY GIANTS 

OLN 

BROWNJC217 J9 WA 

harges Codes: 

12-M ASSAULT SIMPLE 

RCW( or Local Ord) Code -

9A.36.041 - DV-Assault 4 

VICTIMS, WITNESSES AND OTHER PERSONS SECTION 

VICTIM BROWN, MOLLY T 
Address 

16214 NE 165 ST 
Sex 

F 
DaB 

5/20/1980 
Scars, Marks & Tatoos 

Occupation 

MOLLY BROWN TE 

Employer 

OWNER 

PROPERTY SECTION 

JOURNALS 

1 BOX JOURNALS 

REVIEW 
DateSubmilled: Reporting Officer: 

9/14/2016 06364 Ostrum, Robin L 

DaleTimeReviewed: Reviewing Officer: 

Eyes 

BRO 
Gang 

OLN ST 

BROWNMT207KO WA 

Counts: 

2 

Home 206/427-1112 

SSN 

Sel 

Event Processing Status: 

Submitted 

Date Status Last Changed: 

6/3/20154:21 :21 PM 

o Aid Req 0 Weapons ~ Injury 0 Alcohol 0 Compuler ~ Dam Viol D Drug o Juvenile 0 Gang 

CASE FOLLOW·UP REPORT 

Printed by: Ostrum, Robin L On: Wedn esday 09/14/16 13:39 

96·340483-A 

1433373681 



District: 8-6 KING COUNTY 

FOLLOW-UP REPORT 15-143510 2 

SHERIFF 
DomeslicViolence: ~ 112-M-9 

MO 
Suspect Trademarks: 

Instrument 

Entry Point: 

Entry Method; 

PremisesType 

I 
Locked I Occupied ITolal Property Cost: 

o 10 1 $0.00 

o Aid Req 0 Weapons ~ Injury 0 Alcohol 0 Computer ~ Dam Viol 0 Drug 0 Juvenile 0 Gang 

Reporting Officers Entries Associated with this Case Follow-up Report: 

Tuesday 05/26/15 14:20 

I was cantacted by DPA D. Martin asking far my assistance with this case. OPA Martin advised that the Prasecutar's 
Office wanted this case ta remain an active investigatian, and there needed ta be fallaw-up investigatian ta include a jaint 
interview with (V) Mally Brown. OPA Martin stated that OPA R. Andersan has been assigned this case, alang with OV 
II\dvacate S. Brumley. 

OPA Martin asked if I wauld be available tamarrow at 1030 hrs. ta meet with OPA Andersan, Advacate Brumley, and 
Mally ta da a jaint interview; I stated that I wauld be available and wauld plan ta meet them at the Prasecuta~s Office at 
the MRJC. 

The Prasecutar's Office has decided nat ta file charges at this time, as further investigatian inta this matter is warranted; 
charges may be filed at a later date pending the autcame .of this investigatian. 

I reviewed the case file far this incident, and the case file far an incident that happened the night befare at the Brown 
residence, dacumented under KCSO #15-142871; that case is hereby incorparated by reference ta this fallaw-up repart. 

I ran a check an (S) Joshua Brawn. 

I found that Jashua's arrest an this incident was the first time he had been baaked inta the King Caunty Jail. When the 
screener cantacted Mally, she tald the screener that she wants a Na Cantact Order Issued against Jashua, due ta 
cancerns far her safety. The screener nated that they faund that Jashua had a priar canvictian aut .of Nebraska far 
Simple Assault in 2001. 

I faund that Jashua is na langer in custody; he bailed aut .of jail an 05/24/15. 

I ran a Triple I Repart an Jashua. 

I faund this arrested as the .only thing listed far him in the State .of Washingtan. I did find the Simple Assault canvictian 
listed aut .of the State of Nebraska. 

Jashua halds a Washingtan State driver's license that shaws ta be clear and current. 

I ran Jashua far CPL and registered firearms. There was na CPL listed far Josh, but there was .one firearm listed as 
being registered ta him, a Sig Sauer semi-auta. 

I sent a request ta the King Caunty Jail for a capy .of all phane calls made by Jashua fram the time he was boa ked inta 
·ail until the time he was released . 

I sent a requested ta KCSO Cammunicatian Center far capies .of the 911 calls related ta cases #15--142871 and #15-
143510. 
Wednesday 05/27/15 10:20 

I .arrived at the MRJC Pr.osecutor's Office and met with OPA Andersan and Advacate Brumley. I was advised that Mally 
~as caught in traffic and wauld be a few minutes late. 
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Molly arrived we all sat down to' talk. Molly gave us a very lengthy overview of her dating relationship and marriage 
Josh. Our conversation with Molly went on for several hours. We all agreed that it would be better to meet again with 

tomorrow morning to take a recorded statement from her. During our conversation, Molly had referred to Josh 
Ike"oirlO numerous journals, which she felt would have information in them that would be of importance. We asked Moily 

the journals and anything else of importance back with her tomorrow. Molly had also talked of having taken 
lohcltos of herself with a large bruise on her leg from Josh assaulting her, a mirror in her bedroom that was broken during 
lan'Jth,,, assault to her by Josh, and damage that Josh had done to a bathroom door when he lost his temper with her 

Kobe. Molly was going to see if she could locate those photos. 

ursday 05128/15 9:45 

I arrived at the MRJC Prosecutor's Office. DPA Anderson, Advocate Brumley, and I met again with Molly. 

I had several questions and we talked with her for approximately two hours. Molly had also brought in a box 
Icnnt~in numerous journals that she identified as being Joshua's journals. In looking through the journals, I saw that 

had handwritten on them the name "Josh Brown." I asked Molly whose handwriting was in the journals; 
identified the writing as Josh's. The handwriting in all the journals appeared to have been written by the same hand. 

told Molly that I would like to take the box pf journals and have time to go through them. Molly was willing to let me take 
ICU:;(Qc,y of the journals. 

told us that she had tried to find the photos we had discussed, but she had several different cells phones over the 
and she was still needing time to go through all her old phones. Advocate Brumley and I told Molly she could 

the photos to us whenever she located them. 

1203 hrs., we started a recorded state with Molly; this statement concluded at 1415 hrs. 

we concluded Molly's interview, it was clear that she was very scared and overwhelmed by everything that had 
Ioc"un'ed over the last couple days. Molly stated she was glad that she was finally able to talk about everything that had 
Ihapp"nE,d during her dating and married life with Josh, but it scared her to think what Josh would do when he found out 

had talked about all of it. Molly expressed great concern over Josh taking off with Georgia, as he has done before to 
Molly, and that Molly would never see Georgia again. Molly was also very concerned over the fact that after all these 

no one would believe her or take her reports seriously. 

also feared that once the New York Giants Football Team management found out about Josh's arrest, he would be 
go from the team, or the exact opposite would happen, and the team would rally around Josh and look to vi lify her in 
media. Molly believed the team would look for ways to sweep this whole thing under the rug and say that she was 

Im"kirm everything up. Molly had already received pressure from people in Josh's camp, Scott Weitz, Pete Moran, and 
I lack: from their conversations with Molly, she had ended up feeling that they were trying to get her to make sure 
charges were filed against Josh. As Molly had already talked about in her recorded statement, she talked more about 
fact that over the years, Josh and she were friends with many of his teammates and their wives. Several of Josh's 

Ite"mrnalles were aware of the domestic violence in their relationship, but it is clear that none of them did anything to call 
attention of the team management or take action to help Molly out. Molly feared that people from the NFL! 

would look to pressure her into making a ll of this go away, so that Josh and the 'team wou ld not face any negative 
Molly was very upfront that in her experience, the NFL publical ly says that they have a no tolerance policy on 

estic Violence, but the reality is that they do more crisis management and look to cover things up. Molly was not 
that she could deal with that pressure, or the media coming after her and her children. Molly expressed concerns 
what all of this would do to Josh financially, and for her ability to take care of her three children. 

DPA Anderson asked Molly how she felt about going forward with criminal charges against Josh, Molly stated that 
felt that she needed to talk to her personal attorney first and discuss what this all meant for her children and her 

and to discuss with her attorney filing for divorce. 

was clear to me that Molly was very emotionally overwhelmed and had a great deal of important decisions that she felt 
needed to make all at once. I told Molly to take a few days to take care of herself and her children, and to talk to her 

laUornev. then I would call her and check in on her. 

I returned to my office, I turned in the recording of Molly's statement to be transcribed. 
06101115 13:00 

I spent the morning read ing over all of Josh's journals that Molly turned over to me. had also included a few pages 
I I I 
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of her sons 

ICorl ies of the journal pages are hereby incorporated by reference to this follow-up. 

IMond"y 06/01/15 17:54 

I sent a request to KCSO's Photo Lab for the photos taken in this case. I requested that a CD copy of the photos be sent 
Idirectly to DPA Anderson at the Prosecutor's Office and a CD copy also be sent to me. 

06/03/15 13:22 

the past few days, Molly has sent me emails with the photos we talked about when she was interviewed. 

sent me photos of the bruise to her leg when Josh shoved the chair into her leg . 

IPh,otc)s of the damage to the mirror in her bedroom when Josh shoved her into the mirror, which resulted in a large crack 
i the mirror. . 

IPh,otc)s of the damage Josh did to Kobe's batHroom door when Josh kicked in the door. 

ICc)pi"s of those photos will be attached to this follow-up report, hereby incorporated by reference. 

also sent me several emails in which she forwarded to me letters Josh had written to her, that she felt contained 
lin f,orn1ation that showed Josh's state of mind regarding their relationship, marriage, and their children. Josh talks in 

these letter of his shortcomings in their relationship, and acknowledges that he has been mean and abusive 
Itn,,"'~rrl Molly. 

sent me a copy of a document titled Josh Brown CONTRACT FOR CHANGE, dated 03/28/13. This document is 
i ned by both Josh and Molly and starts off listing what Josh's "offenses" are. This was something Josh agreed to do 

part of counseling he was going through to work on his marriage with Molly. It reads in part-

Offenses: Reason for this Contract 

· I am in this position because God was not the leader of my life, my finances or my marriage. 

· I have physically, verbally and emotionally abused my wife Molly. 

· I have controlled her by making her feel less human than me, and manipulated her with money. 

· I have constantly made her feel as if she is not good enough for me to hide my own insecurities and self hate. 

· I have lied about having sex with women before our marriage and have kept those friendships alive during our 

· I have contacted old girls who were friend from college without letting my wife know and making her feel as if she 
not trust me. 

I have disregarded my step sons' feelings and they have witnessed me abusing their mother. 

I have been a horrible husband and stepfather. 

n Mollis recorded statement, she talked about Josh writing and sending a letter via email out to several of their friends, 
he admitted that he had been physically, emotionally and verbally abusive to Molly. Molly sent me a copy of that 

of the emails that Molly sent me are hereby incorporated by reference to this follow-up. 

hursd"v 06/25/15 12:50 

received a copy of Molly's transcribed statement. I forwarded a copy to the Prosecutor's Office. 

I went back over statement and reviewed , i sections of her statement that I felt were of 



15-143510 5 

SHERIFF FOLLOW-UP REPORT 

KING COUNTY 112-M-9 District: 8-6 

ummary/Conclusion: 

our initial meetings with Molly at the King County Prosecutor's Office, I had several follow-up phone conversations 
Molly and DPA Anderson. DPA Anderson had asked that I talk to Molly about her letting me interview her son's, Kobe 
Kemper, regarding what they have witnessed of Josh being abusive toward their mother, and Josh's direct interactions 
them, such as the incident of Josh kicking in Kobe's bathroom door and almost hitting him with the door. When I 

to Molly about interviewing her sons, that was a very emotional subject for her. Molly told me that the idea of 
Irl"mninn her sons into this whole situation was something she absolutely did not want to do. I explained to Molly that her 

i able to corroborate, and tell in their own voice, about some of the incidents that she had already t.alked to us 
would be very helpful to this investigation. Molly told me she understood what I was staying, but she felt she needed 

protect her children in all of this as much as she could, and at the time, only her older son, Kobe, had any real idea what 
going on with Josh getting arrested. I told Molly I completely understood where she was coming from as a mother, but 

she should charge her mind, to let me know. 

06/03/16, I received a very panicked phone call from Molly. Molly told me that she had received a phone call from 
woman stating that she was representing the NFL and investigating Josh's arrest. Molly stated that she had no idea 

this woman got her phone number, and she feared it was actually a reporter calling her posing as someone from the 
Either way, Molly told me that she had a very limited conversation with the woman and told her that she did not want 

speak to her about any of this. Molly told me that if it truly was someone from the NFL calling her, she would not trust 
to really be having her or her children's best interest in mind. Molly stated that the NFL would only be looking to bury 

whole incident and protect Josh. I told Molly that she was under no obligation to talk to this woman, or discuss with 
l~nvnrlA that might try to contact her, the nature of this investigation. I told Molly if she wanted, I would call this woman and 

that she not call her anymore; Molly stated that she would appreciate if I would do that. Molly provided me the 
Iwc)m,m's name, Deborah Katz, and her contact number. 

subsequently called Deborah Katz and introduced myself to her. I told Deborah of my phone cal l from Molly and that it 
Molly's wish that she not call her again. Deborah started pressing me for information on this case. I told Deborah that 

would not discuss any part of this investigation, as it was an open and active investigation, and to do so could jeopardize 
investigation, along with the fact, that it would be highly unprofessional. Deborah tried to ingratiate herself to me by 

I me she was once a Prosecutor for the State of New York. I told Deborah that if that was true, then she should know 
I would not discuss an open and active investigation with her. Deborah asked me why I was saying there was an open 
active investigation if the Prosecutor's Office dropped the charges. I explained to Deborah that the Prosecutor's Office 

had not "dropped" the charges against Josh, they had simply chosen to not "file" charges at this time, pending further 
investigation into this matter, which is what I was doing. I clearly informed Deborah that depending on the outcome of my 
investigation, the Prosecutor's Office could still file charges against Josh. Deborah stated that she would call me back 

time to time to check on the status of my investigation. Over the next several months, I did receive several phone 
from Deborah that resulting in the same thing, me telling her I would not discuss my open and active investigation with 
When that didn't seem to be getting the NFL anywhere, they had a Detective from another local law enforcement 

lal~!~'~i~'1l~W:~h'~0 apparently also works as a representative of the NFL, call me and try to get information from me on my 
Iii I told him the same thing that I had discussed with Deborah, that I would not share information with him, or 
IDISCUS,s my open and active investigation with him. 

with Molly before the holidays 2015. Molly stated that she had in fact filed for divorce and was trying to work out 
Ivisitation issues regarding Josh wanting George to spend time with him, and that Josh wanted to have Georgia fly out to 

York to spend time with him away from Molly. Molly and I talked abo.ut the impact this whole situation has had on her 
Ichilrl"'n and how she was doing herself. Molly's main focus was dealing with the divorce, figuring out what life was going 

be like for her after the divorce, and making sure her children were ok. Molly was very fearfu l of what the future would 
like if Josh was cut from the team, and how that would impact his ability to pay chi ld support. During our conversation, 
I discussed wanting to have all the issues with Josh behind her, and that Josh needed to be held accountable for all 

over the years, then Molly would talk about how all of it was just too overwhelming for her to deal with. Molly 
ued to be afraid of Josh and what he might do once the football season was over and he returned to the Seattle 
Molly asked for more time to deal with all the other issues in her life before deciding if she could proceed with a 

ina I case. I to ld Molly that I would check back with her after the first of next year, but if she needed anything before 
, she was welcome to call me. 

contacted Molly in February of 2016 and went to her house to meet with her. Molly and I sat and talked for about 2 hours. 
indicated that she was stil l working through the process of divorcing Josh, and if they could not reach a settlement, 

i I hearing for their divorce would be sometime in July 2016. Molly told me that Josh had recently convinced her to 
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the children to Hawaii to watch the Pro Bowl, and he would cover their travel costs and 
she and the chi ldren would have hotel rooms separate from him. Molly stated that Kobe and Kemper really wanted to 

she agreed to take the kids over for the game. Molly told me that after having gone, she felt it was a big mistake. 
was very controlling and was making a lot of cutting comments to Molly. At one point, Georgia had been playing with 

I"n'''''e cell phone and Josh took the phone from Georgia, so that he could go through Molly's phone and look at her texts 
Molly demanded her phone back and Josh would not give it back to her; this resulted in an argument that ruined the 
of the day for Molly and the kids. One night, Josh showed up at Molly's room drunk and was pounding on her door to 

let in. Molly refused to let Josh in, and eventually had to call NFL and hotel security. Josh was escorted away from 
'''A'''I · ,'0 room and the NFL ended up having to put Molly and the kids up in a different hotel room where Josh would not 

where they were. Molly told me in retrospect, she wishes they had never gone to Hawaii, but Josh keeps offering to 
them places, and it is hard for her to tell the kids that they can't go and do all these fun things Josh keeps trying to get 

do. Molly told me she had been trying to figure out what she would do after the divorce, as far as work for herself 
a place to live for she and the children. During ou r conversation, Molly was very aQxious and appeared to still be very 

by everything that has been going on in her life over the last several months. Molly was 'still ambivalent 
Ipr,oce,edling with criminal charges against Josh, but she talked again with me in detail about the abuse she had endured for 

years. Whenever Molly would talk about specific incidents, her recounting of those incidents have always stayed the 
Molly has been very cons istent and believable when she talks about Josh's verbal, emotional and physical abuse to 

Molly was even willing to show me her bedroom and walked me through the assault when Josh pushed her into the 
mirror on her bedroom wall, resulting in the mirror getting cracked. Molly walking me through that incident was also 

Iconsii,stent with her recorded statement. Molly had previously indicated that the night this incident happened, she was 
to be in the house alone with Josh, so she had taken Georgia out of the house and ran to a friend's house, Antonella 

Molly stated that she had grabbed Georgia and her car keys and left the house. Molly showed up at Antonella's 
in the middle of the night, Georgia and her in their pajamas, with no phone, wal let, or shoes on. After talking with 

IAntonelllla about what happened, Molly and Georgia slept on Antonella's couch that night. Molly mentioned that again to me 
I asked her if she would mind if I talked to Antonella; Molly stated that was fine with her and she gave me Antonella's 

number. 

did call Antonella, but when I called, it was not a good time for her to talk with me. Antonella stated that she would call 
back and I provided her both my desk and work cell phone numbers; I never heard back from Antonella. 

the end of July 2016, I checked on the status of Molly and Josh's divorce, and found that it was sti ll actively being 
In""e"orl, but had not been finalized yet.' I then went on vacation in August. When I returned toward the end of August, I 

that their divorce had still not been finalized. 

Molly has not reached out to me since we talked in February. At this time, it is unclear if Molly would want to assist in going 
Ifnrworn with any criminal charges against Jqsh, especially since their divorce is still pending. 

cannot hold this case open any longer, as I have no idea how much longer the divorce proceedings are going to go on, 
in a matter of a few weeks, I will be transferring to a new Detective assignment. 

having a formal recorded interview with Molly and several conversations with her afterwards, Molly has clearly 
Idetail"c a long history of emotional, verbal, financial· and physical abuse toward her, and to some degree the ch ildren, by 

detailed several physical assaults to her by Josh, but many of them were in other cities and states, outside the 
uri,;diic tiilJr of the King County Sheriffs Office. Within our jurisdiction, I find that there is Probable Cause to charge Josh 

(2) counts of DV-Assault 4 Degree, which occurred at their once shared residence in Unincorporated King County at 
address of 16214NE 165 St., Woodinville Wash ington. 

Iy stated that in May of 2014, Josh had come home intoxicated after being at a bachelor party. This upset Molly and 
confronted Josh about him driving home intoxicated. Molly stated that the following occurred-

they were sitting in bed with their backs against the headboard, but looking at each other talking, Josh jumped up on 
bed in a standing position over her, which scared Molly. Molly quickly scrambled out of bed to get away from Josh. 

jumped out of the bed and came at Molly. Josh grabbed Molly and slammed her into a large mirror with a very large 
around it that they have hanging on their bedroom wall. The back of Molly's head and left arm hit the side of the 
and frame. Molly stated that this caused her a great deal of pain to her arm and head. Molly remembers being so 
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was i to actually cause a very large 

in the mirror. Molly ended up on the floor of the bedroom next to door to the en suite bathroom where it goes 
carpet to marble in the bathroom. After Molly hit the mirror, she fell down on the floor and her body hit the marble 

. Molly tried to kick Josh away from her and somehow ended back on the carpeted area of the bedroom floor. Josh 
down on the floor on top of Molly. Molly was face down on the floor and Josh held her down by putting his forearm 

lacr'oss the back of her neck and laying on her with his full body weight. Molly's face was pushed into the carpet and she 
that she could not move her head or her body, and it made it very hard for her to breathe. Molly stated that as much 

she tried, she couldn't get her hands free to fight back. I asked Molly how tall she is and how much she weighs 
pared to Josh. Molly told me that she is 5'3" and was about 100 pounds at the time of that incident, compared to Josh 

6'1" and 205 pounds. Molly described this incident as, "Like he was doing like a take-down on me you know." Molly 
that her two boys were with their father that night and Georgia·had been upstairs asleep in her room. Molly believed 

her screaming must have woke-up Georgia, as Georgia came downstairs and came into their bedroom. Georgia saw 
holding Molly down on the floor and this caused Georgia to become very upset and start crying. Georgia said, 

r" \N'h"t"~wrong with mommy, why was mommy screaming earlier?" This caused Josh to let go of Molly and get off of her. 
grabbed Georgia and ran upstairs with her. Shortly after that, Molly grabbed her car keys and ran out of the house 

i Georgia; Molly and Georgia were just in their pajamas and no shoes, and Molly didn't even have time to get her purse. 
drove Georgia and her to Molly's friend's house, Antonella Brevig. Molly and Georgia ended up spending the night at 

IArltnr,,,1I1 R', house, as Molly was too afraid to stay in the house with Josh. 

provided a photo of the damage to the mirror, and I also saw this mirror myself when I was at Molly's house in 
IFebrlJlarv 2016, which still has the large crack in it. 

Molly stated that during this same time period, several friends of theirs, includ ing other players in the NFL, were aware 
was domestic abuse going on in Josh and her relationship. Josh even sent a personal email to several of their 

i with an attached letter in March 2014·where he admitted to being abusive to Molly. This letter reads in part, 'This 
email is a different one for me to write. Per the contract I have with my counselor and also Molly, I need to set the record 
straight. I have been a liar for most of my life ... I made selfish decisions to use and abuse women starting at the age of 7 

feel this void. I objectified woman and never really worried about the pain and hurt I caused them ... My ability to connect 
lenl0tiionail ly to other people was zero: my empathy levels were zero. Up until about 10 moths ago, I didn't even know the 
I rl~f; n;II;"n of the word empathy. Because I never handled these underlying issues, I became an abuser and hurt Molly 
Iphysi,cailly, emotionally and verbally. I viewed myself as God basically and she was my slave. I carried an overwhelming 

of entitlement because I put money higher than God and I used it as power tool. .. I know that she feels as if all my 
If,;pnrl, believe I am this super great guy who does nothing wrong and that everyone will blame her or hate her. I am to 

for all of this." 

In Josh's own journals, he has an entry that read, "I have physically, mentally, emotionally and verbally been a repulsive 
I have not stuck to my beliefs. I have lied more to myself than anyone. Why would Molly want to be with me? I 

" Then circled below that Josh wrote, "I have abused my wife." 

was afraid to report this incident to the police, as she feared no one would believe her. Molly was afraid of it 
Ibecorninlo a spectacle in the media and that Josh could loose his job. Molly also stated that she had already been let down 

players in the NFL that were aware of what was going on. Molly had confided in some different players wives who 
listened to her and believed her, but once their football player husbands found out, even after the letter Josh had 

, the players didn't believe Josh had done any1hing wrong. Molly felt the NFL had clearly given the message that no 
with in the NFL was going to do any1hing to help her. 

05/21/16,.Molly called 911, as a heated argument had occurred between Josh, Molly, and Molly's 16 yo son Kobe. 
had become extremely angry and got up in Kobe's face while yelling at him. Josh's behavior scared Molly and she 

Ifealfed that Josh was going to assault Kobe, so she called 911 for help. The Deputies found that no crime had occurred 
asked that everyone try to stay separated for the rest of the night. 

following day, on 05/22/15, Molly called 911, as Josh had assaulted her. Molly had tried to stay away from Josh that 
as she knew that he was still upset over every1hing that had occurred the night before, and angry that the police had 

to their house. When Deputies Lambert, Kearns and Shears responded, they spoke to Molly, who told them that 
and she had been discussing their finances, which had turned into an argument. Molly had gone into her office area 

find that Josh had a bunch of paperwork and bills strung out all over the desk, and it appeared that he had been on 
IMOl lv"s computer. Molly went to see what Josh had been doing on her computer, and he came at her very quickly, which 
I sc~tred her. Due to a long history of Josh loosing his temper and becoming physically violent toward her, Molly feared that 

was going to do something to hurt her. Molly went to reach for the phone to call 911. Josh grabbed Molly's wrist 
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to keep caused I I I arm away ran 

Ihprlrn,nm where she locked the door and called 911. When Dep. Lambert spoke with Molly and looked at her wrist, he 
lobserved that Molly had a small abrasion and some bruising that looked like finger marks. The Deputies found that they 

probable cause to arrest Josh for DV-Assault 4 Degree. 

case file wi ll be sent to the King County Prosecutor's Office for their review of fi ling charges of (2) counts of DV-
4 Degree. 

i case is closed, one adult male arrested and charged via investigation. 

IAdditional Attachments/Reports Associated with this Incident/Follow-up Report: 
Trip le I Report Wednesday 06/03/15 Active 

1 Pg Photo Request Wednesday 06/03/15 Active 

58 Pg Statement of (V) Molly Brown Wednesday 08/24/16 Active 

3 Pg Photos of Assault Where Mirror was Brok Wednesday 08/24/16 Active 

4 Pg Photos of Damage to Bathroom Door by Wednesday 08/24/16 Active 

5 Pgs Josh's Contract for Change. Thursday 08/25/16 Active 

4 Pgs. Josh's Adm ission Letter of Abusing Moll Thursday 08/25/16 Active 

42 Pgs. Copies of Journal Pages Thursday 08/25/16 Active 

1 Pg Request for Jail Calls Thursday 08/25/16 Active 

14 Pgs. Letters Josh Sent to Molly Thursday 08/25/16 Active 

2 Pgs Photos of Molly's Bruised Leg Wednesday 09/14/16 Active 

A-102 Master Evidence Report Wednesday 09/14/16 Active 

certify (or declare) under penalty of perjury under 

END OF REPORT 
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STATEMENT 

VICTIM 

Case Number: 15-143510 
Name : BROWN, MOLLY 

DetO: This statement concerns an investigation of domestic violence assault that occurred on or 
about 5-22-1 5 at 1400 hoUl's, in King County Washington. King County Sheriff's case 
number 15-143510 and inclusive of 15-142871. This interview is being conducted at the 
MRJC Prosecutor's Office. Today's date is 5-28-15. The time now is 1203 hours. 
Interviewing detective is Detective ROBIN OSTRUM, 7- 11 -87. Also present for this 
interview is DPA RICH ANDERSON and advocate SARAH BRUMLY [sic]. This will be 
the interview of MOLL Y BROWN. MOLLY, are you aware that this statement is being 
recorded? 

Vic: Yes. 

DetO : And are you willing to have it recorded? 

Vic: Yes. 

DetO: . Would you please state yoUI' full name and spell it? 

Vic: MOLLY TERESA BROWN, M-O-L-L-Y T-E-R-E-S-A and then BROWN, B-R-O-W-N. 

DetO: And MOLLY, what is yoUI' age and date ofb ilt h? 

Vic: I am 35 years old and my birthday is May 20 'h, 1980. 

DetO: Okay. And your present address is 16214 Northeast 1651h Street in Woodinville, 
Washington? 

Vic: Yes. 

DetO: Okay. 

DPA: So um MOLLY, thank you for coming to speak to us today. Um, I know that you gave a 
repOlt to the police the other night about something that happened between you anayour 
husband. Is it "JOSH" or "JOSHUA?" 
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Vic: He goes by JOSH. 

DPA: JOSH? 

Vic: Hmmmm 

DPA: And do you call him "JOSH?" 

Vic: Yeah 

DPA: Is it. .. 

Vic: (Cross-talking) I call him both, you can- JOSH 

DPA: ... is it okay if! call him JOSH? 

Vic: Hmmmm 

Case Number: 15-143510 
Name: BROWN, MOLLY 

DPA : So, um, so I don't- I don't really need you to talk too' much about that because the police 
already took a report. I am more interested in ah, in finding out if there was anything that 
you didn't tell the police about what happened between you and JOSH that night? And 
then I am go ing to ask you some questions about actually happened the night before when 
you called the police. So um, was there anyth ing besides um, you know, him grabbing 
your wrists when you grabbed the phone that- that you didn't mention or that you also 
wanted to tell us about. 

Vic: No, I mean, well that I locked myself in the room the whole day ... 

DPA: Okay 

Vic: .. . and that. ... 

DPA: And what was the reason that you locked yourself in the room? 

Vic: Because I lmew that he'd be upset from the night before. And I had asked him to leave 
several times when I saw that his temper was starting to flare and um, and that is what our 
counselors asked us to do, is for him to respect that when I am starting to feel threatened. 
And . .. (sigh) ... you know, for him to show concern and actually you know, leave, is the 
situation 'cause [sic] he has-he can't control himself sometimes and Ijust you know, he 
wouldn't leave and I knew that he was .Iike in that state and so I just didn't want to argue 
with him. 

DPA: So it sounds like, it sounds like that whatever argument that sort of happened before he 
grabbed you, kind of started the day before. Is that right? 
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Vic: 

DPA: 

Vic: 

Case Number: 15-14351 0 
Name: BROWN, MOLLY 

Well, basically, what had started the day before was him just kind of being mad at the 
boys or jealous of my ex-husband because we were communicating nicely. It's like he was 
mad that we weren' t fighting. 

You and your ex-husband? 

Yeah. And he- he was upset with me that I was handling my son and like talking to him 
about stuff and then he came down and tried to sort of override me and I turned and I was 
like "I got it, its okay." And he instantly was super angry because he says that I disrespect 
him and you know, he- you know, he's the man of the house so he's you know, the one 
that ultimately needs to be respected kind of thing. And um, you know, but when I stood 
my ground, he got really upset and then when my son spoke up ... 

DPA: Which son is this? 

Vic: KOBE my oldest. .. 

DPA: KOBE? 

Vic: ... my 16 year old. When he spoke up, then JOSH kind of lit into him and came towards 
him like you know, like gritting his teeth and you know, like leaning forward and pointing. 
I mean it was- it was li ke, like right before when a fight starts. 

DPA: What did . .. 

Vic: It was like trying to you know, he was trying to hurt somebody. 

DPA: What did KOBE say that made JOSH sort of get that way? 

Vic: I think that he just said that "my mom and I are already talking." You IGloW I think tllat he 
just was kind of in a way standing up for me like you know, "my mom deserves to be able 
to talk to me too." And it' s not like I was like praising KOBE, I was like sitting there 
getting after him fo r being 15 minutes late you IGlow. And not that big of a deal but you 
IGlow, patt of the thing with me being alone with the boys is I need them to respect me, 
and-and follow what I say you IGlow? 

DPA: Because JOSH is been around all the time you mean? 

Vic: Yeah, because he is in New York and I, you IGlow, when he comes in it's almost like he 
takes that power away from me. Um . .. 

DPA: So what made you call the pol ice that night. .. 

Vic: I thought that he was ... 
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DPA: ... (et, unin) JOSH ... 

Case Number: 15-1435 10 
Name: BROWN, MOLLY 

Vic: He got so angry that I thought that he was going to do something to KOBE. 'Cause KOBE 
. is getting bigger now and you know, he's .. . (sigh) ... just seeing the· look on KOBE's face 

when he-JOSH came towards him. You know, he was like casually leaning against the­
we have like kind of a table like, not table, it's like a built-in cabinet by the back door. 
And he was casually leaning against it when he was talking to me. And then as soon as 
JOSH got that angry and started yelling and getting in his face, he just like stood up. And 
his face had like this cross between reall y scared, like little boy scared and "I don 't know 
what to do" like almost like that. Like it was a different look, like- like I want to protect 
my mom. And um, you know I- I actually jumped in between- KOBE was not advanc ing 
him at all, in any way. But he was just like "whatever JOSH," you know. And then he-­
KOBE never saida word when he got in his face, he just got his look on his face like he 
was like glaring at JOSH and urn, I walked in front of JOSH, in between the 2 of them. 
And I was like "you cannot get in his face!" you know. I said "that is not okay," and he 
just proceeding to keep yelling at me, telling me that he didn't get ih KOBE's face . And 
that I don't know what I am talking about. And then KOBE said again, he said "yes you 
did, you just did!" He goes "you' re veins in your neck were sticking out," and JOSH said 
"no they weren ' t. I'm, I'm not even yelling" you know. He always says that, he'll be 
screaming and te--and he'll be like "I 'm not yelling." And he kept go ing and I-there 
wasn't anything that I could do so I just walked in the other room and I called 9-1-1 and I 
told the gal what was go ing on and at certain times when I could hear him like coming 
back or she had me like lay the phone down. And then at one point, he came in the room 
and I had the phone laid down and he kept saying "who are you calling right now? Who 
are you calling, what are doing? Where's you r phone, give me your phone, I want to see 
it." And I was like "I don't have a phone," and he' d like ... 

DPA: You mean your cell phone? 

Vic: Yeah. I don ' t know if thought if! was calling somebody or texting them because in the 
past, I've done that, instead of ca lling 9-1-1 . And urn, you know, I' ve like called the 
neighbors and they've come up to the house to try to get him to calm down. Urn ... 

DPA: So which phone was it that you said that you "laid down" .. . 

Vic: (Cross-talking) the home ... 

DPA: .. . the cell phone ... 

Vic: ... the home phone. 

DPA: Like a land line phone? 

Vic: Yeah, it was the land line phone. And ... 
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Vic: Cordless. And . . . (sigh) .. .I remember he like went up to the . bed, when he finally did see it, 
he's like "well, what's this?" He picks it up and he's like "who 's on the phone?" And he's 
just like looks at me and hit the "end" button. 

OPA: And so, who was on the phone? 9-1-1 ? 

Vic: Yeah. 

OPA: Okay 

Vic: And then they ca ll ed back. So when he did that, I went upstairs to find KOBE instantly. 
And um, our daughter was asleep. By the grace of God, she was like completely asleep, 
didn ' t even wake up during any of this. 

OPA: She's pretty young though right, 5? 

Vic: Yeah and she had 1 ike a half mil- or half a ;nilligram of Melatonin, so I think that 
probably like, she just go tten into like REM sleep at that time, 'cause I don't know, it was 
like 10 o'clock at night and um- so when I went upstairs, I was trying to ta lk to KOBE 
and I kept telling him it's not, this is not okay. This is not your fau lt because JOSH, when I 
walked away, he goes "do you see what you made us do?" He kept saying that to KOBE, 
"do you see what you made us do? You got-you made your mom and I fight." And then 
he's like "thanks a lot KOBE! " you know. He'd say things like that. And when I went 
upstairs and I just kept telling KOBE um, "this is not your fault. It ' s not okay. Like, I'm 
not going to let him do this to you. Like he-he's" you know. And then all of sudden in 
the doorway, with that same phone in his hand, and it rang and he was like, he answered it 
was like "oh my gosh, who called 9-1-1 ?" And he's like "here" and handed me the phone. 
And then he wouldn' t leave the dOOlway and the operator kept telling me "just don 't ta lk 
to him, don't talk to him" and you know, he 's kept you IGlow, ask- I th ink asking "who 
called 9-1-1 ?" And when the police came he asked them who called 9-1- 1 and then, 1 was 
the next day I was really scared that he was going to find out that it was me that called. 
And um . .. 

DetO: What were you afraid of? 

Vic: I don't-just him getting mad. The potential fo r anything happening at all or escalating 
01'-1 mean he's done all sorts of things where he tries in whatever way that he can to like 
hurt me, whe-whether it's like reall y bad insults or like taking my credit cards out of rriy 
wall et and hiding them from me or um, you know, demeaning me to other people or you 
know. Just like, just bullying me or pushing me around or you know, that kind of stuff. 
And I didn't want hi m to take it out on the kids more because . .. (sigh) ... he- he was 
already blaming KOBE for it and he tells me a lot that I choose the kids over him. That he 
comes second to the kids and that ' s not right. And that um, all that I care about is myself 
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and the kids. And I had just, I- I told him even recently, I said to him "that is all I do care 
about right now," you know? I mean, 'cause he's you know, he's treated us really badly 
and ah ... (sigh). So the day that I, whyJ locked the door and stayed in the room all day is 
I- I was too worn out to argue. I was already so depressed, that I didn 't even hardly even 
want to get out of bed. The only time that I um, got up to do anything for myself was like, 
I don' t Imow, maybe like around 10:30, 1 had a massage gift card given to me for Mother's 
Day. So 1 went down to InSpa and got a massage and went to Taco Time and then 1 came 
back to the house. A nd he was sitting on the weight bench working out. And 1 had still had 
li ke, I was crying up the hill, on the way driving, he looked at me and said "why are you 
crying?" almost in this like, mocking kind of way, like nothing had happened the night 
before. And I was like "I don't even want to talk to you, 1 just don't feel good, you just 
need to leave me alone." And he started saying "well we need to-we need to talk, 1 want 
to have people over. I want to have a barbeque, you need to go to the store," and 1 was just 
like "please leave me alone," and I went straight to the bedroom and locked the door. And 
I just laid in there and tried to watch movies and read and stay in there. And he would 
come to the door, he'd knock all the door "I need to get in there" and I would be like 
"you' re not coming in. I don 't- I don' t want you in here, like you, please leave me alone." 
And he'd say "well, I want to have my men 's bible study group over for barbeque." And I 
was li ke "no" like "leave the door!" 1 didn't even want to engage him in conversation as I 
didn ' t want him to like pick the door lock or you lmow, push it open, 'cause it's already 
been jarred enough before by him to where it really technically doesn't fully lock. 

DP A: This is just a regular bedroom door lock, I mean, if he wanted ... 

Vic: (Cross-talking) It' s a double door ... 

DPA: ... I mean, if he wanted in, he could- he could get in right? 

Vic: Yeah 

DPA: I mean, it's not like; .. 

Vic: (Cross-talking) The police officer saw ... 

OPA: ... not like a dead bolt or anyth ing. 

Vic: ... the door hand le. No, the pol ice officer saw the door hand le when we got there and it 
already had like from where the, like (unin) li ke where the round thing is on the door from 
him like yanking on it. There are black marks up and down and that's from you know, 
from last year. 

DPA: Okay 
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Vic: So urn, he came back a few times you know, one time saying that he wanted to do that. 
And then the next time, he was angry, saying that he wanted to have a discuss ion about 
having JUSTIN and my boys all over, so he could lay down ground rules. And it was . .. 

DPA: JUSTIN is your ex-husband ... 

Vic: Yes 

DPA: ... right? 

Vic: Yes. It was like he was trying to do like any kind of power-play to get me to come out of 
the room. And urn, then I think the 3cd time that he came back, he said "we are about to 
have a conference call with our financial advisors, you need to come out and have it." And 
I emailed our financial advisors and I said to them "I do not want to have a conference call 
ri ght now with JOSH in person," like this-this subject like money in general, esca lates 
him. And I basically said "I am willing to do it" you lmow, "after the holiday weekend, on 
a conference call when he's back in New York, but I don't fee l physical ly safe doing it 
right now." 

DPA: Is this urn, conference call that was already scheduled? 

Vic: No. I don't even know if it waneally even happening because I talked to one of-Barb, 
the ga l, th is morning. And I told her kind of like you know, I- I just didn' t rea­
understand why you guys would do a conference call at you lmow, 3 o'clock on a Friday, 
going into a holiday weekend , planning out a budget for the next 6 months." I mean 
that's- that's definitely something you'd plan in advance so. Part of me .. . 

DetO: What was her response to that? 

Vic: ... part of me believed it. She was like "yeah, no, I mean, it's some-it' s something that we 
want to address but" you lmow. She's like "we weren't doing it on Friday," you know. 
She's like JOSH was asking for it but urn. And then ... 

DPA: So that was something that was on the list of things that your fami ly was going to do ... 

Vic: No 

DPA: ... but it wasn't something that wasn't scheduled for Friday? 

Vic: It was something that we were- it's kind of ta lked about ... 

DPA: Talked about? 

Vic: ... because we had a bunch of unexpected expenses pop up, like we had a mouse 
infestation and we had to get all new insulation and it was li ke $6000 and ... 
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Vic: . .. and you know, I'd gotten new f'urniture for the living room and you know, there was a 
lot of money going out in one month. And we were trying to you know, plan for the next 
year. But we do it every month, but we- I usually talk to them on the phone or you know, 
ifI find a mistake like in the bookkeeping like ... (sigh) ... any of that. But that is always the 
first thing that he when he comes back, 'cause he likes to go through the niai I and go 
through that stuff and- I mean that's fine but it's like it turns into a fight or. .. 

OPA: Who typ ically pays the bi lls? Like writes the checks and does ... 

Vic: . Om financial institution does. 

OPA: So like even your um, like your cable bill ... 

Vic: Yeah 

OPA: ... or your electric bill ... 

Vic: Yes 

OPA: ... or whatever? They take care of that typically? 

Vic: Hmm mm. 

OPA: Okay 

Vic: Because with his job, athlete's addresses tend to change a lot. Like things get missed in the 
mail, like speeding tickets or whatever. And you know, it's like important stuff that could 
cause a big problem or ruin your credit or-so they take care of everything. They send us 
copies of everything, we get itemized reports at the end of every month. 

OPA: So you guys basically hire somebody to sort of smooth out the rough edges ... 

Vic: Yes 

OPA: . . . from traveling and all that stuff. 

Vic: Yeah. And what they do is that they do investment. They do um, li ke accounting. They do 
you know, all of it ... it' s all inclusive ... 

OPA: They're full service deal? 

Vic: .... and instead of doing like commiss ion fees, they do a flat yearly rate. 
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OPA: Okay, alright. Okay so um, you are in the bedroom, JOSH is trying to come get you to 
come out. .. 

Vic: Yeah 

OPA: ... um . .. 

Vic: .. .I told him to have them call me and not- I wasn ' t coming out of the room. And then .. . 

OPA: Oid you come out at some po int? 

Vic: Yes . I did come ... 

OPA: And what prompted you to come out? 

Vic: (sigh) .. . The fact that [ had been laying down so long and my neck was starting to really 
hurt. Urn .. . 

OPA: Was it something that JOSH did that made you come out? Or you just went out because 
you want out? 

Vic: No, [ went out 'cause I wanted to make brownies for GEORGIA when she got off the 
school bus. 

OPA: 'kay 

Vic: And I had been sitting in there for a really long time and it had been really quiet after that. 
He-he left, I mean ow' bedroom, I mean it's all the way at the other end of the house, and 
I didn ' t know if he was even still there. 

OPA: Hmm mm 

Vic: And you know, because the last time that I had actually physically seen him other than 
him pounding on the door which I didn ' t see bim, you know, I couldn't see him, but the 
last time that I'd seen hi m, he was in the garage working out. So I didn ' t know what he 
was doing, maybe working in the yard or gone or what. And it was quiet so [ just went out 
and to make brownies and um, I could hear him in the other room on the phone. And I'm 
like "who are you talking to?" And then I was just like "never mind" you Imow, and went 
back into the kitchen and then Ijust started li ke making the eggs substitute for the 
brownies and he came in there, and kind of started in on me, li ke with the financial stuff 
and telling me that he's going to put me on an allowance and ... (sigh) ... you know, this and 
that and the other. And then I told him like that I didn ' t believe him, that there was, that 
they were really going to have the conference call, like this late on a Friday, 'cause I'm 
like I bet that they are all out of the offi ce already. And urn, then he's like "well , I- have 
you called your attorney today because I've called 2 divorce attorneys." And I was like 
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"what?" And I think that he like drew me in more, like right at that moment when he said 
that 'cause I was like "who did you call?" you lGlow, it was I ike- I just thrown off by it. 
And then I felt myself getting sucked into the argument and so I just left the stuff in the 
kitchen and I walked down the hall into the laundry room, which is- that is where all my 
files are and my computer and the laundry, and it's like one big room and um . . .I went in 
there and there' s just stuff spread out everywhere. Like all these screens are open on the 
computer and ... 

DPA: What kinds of stuff are spread out? 

Vic: Like financial documents. 

DPA: Okay 

Vic: Like it almost looked like he was urn, trying to like go through and rebudget or highlight 
things. [ think that when he was on the phone initially, remembering about that, he was 
trying to call the credit card company and dispute. He was trying to dispute charges. And I 
had said to him "that is" you know, "such and such, and such and such. You should ask 
me, I can tell you what that is before you call and dispute it and they open up," like you 
know, "an investigation on something that doesn't need to be investigated. And that is 
why I get a printout at the end of the month. [highlight stuff that I don ' t know what it is" 
and then, so um. That's probably made him mad. 

DPA: So were these papers or financial documents that you had gotten out 01' ... 

Vic: No. He had gotten out. .. 

DPA: Okay 

Vic: ... and he- he opened up all the mail like, I usually-I usually like really go through the 
mail like 2 - 3 times a week. I can 't-I don' t have time to do it every single day you 
know. It sits and um, in a bin and it had been a really hard week because [ had flown from 
Seattle to um, New York. And then we went to a wedding in Connecticut of his teammates 
and then we down to- to Jacksonville Florida for Coach COUGHLIN's like go lf 
tournament. And then fl ying back from Jacksonville I got a message saying that my aunt 
had only like hours to live and [got off the plane and I went to the hospital and um ... (9 
second pause, crying in background) .. ,! basically sat there with her until she died. And .. . 
(crying) ... it was just hard 'cause my grandma'S 90 years old and she had to watch her 
daughter die and [just- it was a hard week. It was hard, really emotional week and I'm 
just ... (crying) .. .! couldn 't get anything done and ... (crying) ... my bilthday was the next 
day and urn ... 

DPA: What did you guys do on your birthday? 
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Vic: My mom and dad and grandma took me to lunch and JOSH flew back, I guess a day ea rly 
from um .. . (sigh) .. . New York, from work. And urn, just came home and that was it. Urn ... 

DPA: Did you and JOSH do anything for your birthday? 

Vic: No. I-Ie got me a card and a book in the airport. And ... 

DPA: (Cross-talking) I'm sorry, go ahead. 

Vic: ... so you know, there might have been like, there might have been a like week's worth of 
mail there and so, he was probably mad. I mean that it was piled up thinking that I don't 
do anything and-'cause a lot of times he says like "what do you even have to do?" Like 
"what do you do all day?" and things like that. 

DPA: Did he say something or is that something that what you think that. .. 

Vic: It's what's happened before, like multiple times. 

DPA: But with this particu lar incident, did he say something about the mail? 

Vic: No but I knew that the fact that he had it all opened and was go ing through it, he was 
upset. 

DPA: Okay 

Vic: I mean, 1-1-1 know like when to avoid him. 

DPA: And did he say anything about the cred it cards or the financial records that he was go ing 
through, did he say anything about that, those things that he was upset about with you? 

Vic: He--:he was talking about the budget and he was trying to dispute charges that were on my 
American Express that were like for- like one was for a plane to ticket to fly back. And 
you know, like one was for some random PayPal thing which was like urn, you Imow, I 
can't even remember, I think it was fO!' an ottoman or something I had bought. And I paid 
the- the gal through PayPai. .. (sniffing) . . . and then you Imow, that kind of thing. And then 
he was just like "too much money is being spent" and da-da-da-da and that sort of stuff. 
And urn . . . 

DPA: Is that something that you guys fight about often? 

Vic: It is when he gets stressed out like um- I think, it's like I think when he's um feels like he 
doesn ' t have any contro l or anything li ke that. Like he 's always has this like sense of panic 
that everybody is after his money and I'm-he tells me that you know, me and the kids 
urn, basically like, we're just here, caring about ourselves and he's the one working and 
all- all we use him for is take. care of our lifestyle . Which is cruel and it 's not fair and you 
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know, like I-he's always told me like things that made me feel like I um, was like a leach 
and that I didn't contribute and that I was a "gold-digger" and that um ... (crying) . . . and his 
family was rea lly mean to me about it. But um, I stmted a business because of it, like I was 
so insecure about it and I wanted to prove him wrong and I started a really good business 
and it was-like we won awards. Like 2 years in a row, I got like nominated for like one 
ofSt. Louis's most influential women (crying) ... and then he wanted me to move! 

DPA: Because offootball? 

Vic: Yeah. Like he was cut but he-he wanted me to move and I bas ically had to walk away 
and try to run it from across the country and meantime, he's all the way like, in New York 
and I'm in Seattle and ... 

DPA: What kind of business was it? 

Vic: It was- it was like a high-end women's boutique. But I mean I.. . 

DPA: Did you have a storefront? 

Vic: Yeah. And I, I had ecommerce and ... (crying) .. . it was, it was very well liked but it, 
between all of the chaos of him always changing his mind on everything and always 
saying like "I want to move here this time," or "you guys need to be here that time," or "1 
want to sell this," and it was always him doing something to keep it chaotic and then he 
was you know, like you need to try to close your store. Because he was .. . 

DPA: (Cross-talking) To close it or. .. 

Vic: ... because he knew how overwhelmed I was . And I-I did . 

DPA: Did you close it or did you sell it? 

Vic: I sold off like parts of it. Like you know, om client database and like, our racking and all 
of that. And then I had people buyout inventory and I- I so ld pieces of it, because the 
landlord was trying to gouge everybody that was trying to ... (sniffing) .. . move in. Because 
my, you know, the lease was up and it's just, it didn't need to be closed but it was one of 
those things where it was like I tried to prove myself to him, to make him stop, you know, 
making me fee l that way and it didn 't work. 

DPA: Was it profitable? 

Vic: It would've been if! had been able to be there. It was profitable when I was there, you 
know. I mean ... (sniffi ng) ... it was very well liked you know, we had like BOB COSTA's 
wife use to shop in the store and like ... 

DPA: Oh reall y? 
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Vic: Yeah, like people from like, the like from Anhauser Busch fam ily in, you know. J mean it 
was (crying) . .. 

DPA: Did JOSH put up the money to get you started or where did that come from? 

Vic: It, the money came from li ke a line of credit that we had taken out, to finish our basement 
in St. Louis and he ... 

DPA: Like an equity line kind of thing? 

Vic: Yeah, or no, J don 't Imow if it was like a revolving line of credit. 

DPA: Oh okay 

Vic: Yeah because it was better than pulling money out of stuff that could be growing ... 

DPA: Sure 

Vic: ... the interest rates were really low and ... 

DetO: Did JOSH monitor your spend ing or ask you to be accountable you know, all the stuff that 
are on the bills, tell him what everything is? 

Vic: Well. .. back then, I basically only got a celtain amount every month . Like if we have a 
new financial advisor now, because back then, we would only- we had one joint account 
and all the other accounts were in JOSH's name. And um, I would only get so much a 
month on that card. Or you know, a debit card or whatever. 

DPA: For what purposes? 

Vic: For paying the house bills, for grocery shopping, for shopping, anything. 

DetO: And did you ... 

DPA: Okay. And did that, that wasn' t just your personal money ... 

Vic: But it was like ... 

DPA: ... that was for household expenses, youlmow kids ... 

Vic: Yeah 

DPA: .. . ah, school project, money, whatever .. . 
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Vic: Yeah 

DPA: ... school supplies, stuff like that? 

Vic: Yeah 

DPA: Anything that you needed for the house? 

(no response heard) 

DPA: Okay. 

Vic: Yeah, pretty much. I mean ... 

DPA: Sorry I interrupted you 

DetO: Ah, he .... 
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Vic: (Cross-talking) He did, we ll I did have a later like, I did have an American Express but 
um, I didn't really use it that often you k.now. Um, we used- we would use it for li k.e 
bigger things like tri ps or you know, anything big-a big purchase because for the 
benefits. But I would always get like you know, him stress ing like "oh my gosh, the 
American Express bills is thi s much this month," and you know like he'd just signed a 14 
million dollar contract and like I'm li ke "you ' re freaking out over this?" you know. 
It ... (sigh) ... it-I just think that he just wanted to feel like he was calling the shots . And 
um, and I always wanted to prove that I wasn't some "gold-digger," so. 

DetO: Ifthe money that you had on that card for whatever reason you had some larger expenses 
or something, and you ran out of the amount that was on that card for that month .. . 

DPA: Your allotment 

DetO: ... what would you have to do to get more money? Would you have to ask JOSH to put 
more money on the card or? 

Vic: Yeah. Because like his financia l advisor, wasn 't really somebody that I could just call and 
be like "hey, I need you put more money into ... " I would have to ask him for them to like 
wire mo·re money into it or deposit more money into it or, you know. Or J wou ld just use 
the American Express and be like J, you know, the account' s low. But.. . 

DetO: Would he ever say "no" or. .. 

Vic: He actually, he would ... 

DetO: .. . decl ine that? 
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Vic: ... he wouldn 't, he wouldn' t really monitor the account on the- the smaller account. He 
would only get mad about the American Express account because he could see that bill, I 
think, at the end of the month. Or if we did run out of money, because he was linked to 
that same account, it was one lump sum between both of us. And like, he would like, 
overdraft like 14 times and I would be like, like checking the bank and be like "you just 
pa id" you know, "a ton of money on overdraft fees, like you are even watching it." But 
yeah, he would get mad at me fo r ... it j ust depended on his mood. Honestly, if- if he . .. if 
he was in a good mood and things were happy and going hi s way, he would be like "oh 
yeah, call the bank, have them transfer money." If he was being a jerk or having a bad day, 
he would be like "that is more than enough money for you to live off of," you Imow, like 
"what is it that you even need money for," and like really li ke make me feel super guilty, 
um and ungrateful. I got called "ungrateful" a lot. 

DPA: What kinds of things would make him have a bad day? 

Vic: I don't know. Maybe like a coach at work or another teammate, he would have like 
arguments. Or would he would do bad, like when he would perform bad, he was reolly 
grumpy. And every year like going into training camp, was always so stressful. Um .. . 

DP A: Because ofthe uncertainty of making the team or something else? 

Vic: Yeah, but every year he would. It was almost like he wanted to complain and stress about 
it so I would sit there and tell him like I'd be his cheerleader. I'd be like "you know you're 
not go ing to lose your job" like that. Like yo u know, he wanted his ego stroked basically. 
And I knew that sometimes like if he was in a bad mood, I could like-like ifI talked to 
him and made him fee l good about himself, he would you Imow, like be in a better mood 
or I could change his, his mood. 

DPA: Was there a period of time during your marriage where this kind of stuff didn '/ happen? 

Vic: No 

DPA: Was there a time when things were great? 

Vic: Hmm 

DPA: Great all the time and ... 

Vic: Money was always an issue with him. Always. Um, like I can remember one of our first 
really bad fi ghts um-so we got married in July and I got. .. 

DPA: Of what year? 
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VIC: Of 2008. And I got pregnant like November of2008 and it was just li ke a few months 
later, I think I was just li ke showing and he some, some- something, we were arguing 
over financial mail thing. I honestly, I can' t remember what it was about but I know that 
he was standing next to the desk and he um, he said "you know what, if you don't like it, 
you and your kids can get the ' f' out of my house." And I said "this is my house too." And 
he was like "no! " He was like " it's not your house; I'm the one that makes the money. 
You don't do anything," yo u lenow, stuff like that and he . .. (sigh) .. .1 said "what are you 
going to do, like, I'm like-I- I can' t. I'm like part of thi s house is mine, like where am I 
go ing to go? On the streets?" And he's like "you figure it out." And here I had moved my 
children across the country and you know like .. . 

DetO: Where were you li vi ng in ... 

Vic: .. .it's like I helieved what he said, it's li ke it' s so stupid! 

DetO : Where were you liv ing in Illinois? 

Vic: In St. Louis 

DPA: Is that where you met JOSH? 

Vic: No, I-we dated for 3 years, in Seattle. And then got married. 

DPA: When he was with the Sea hawks? 

Vic: Hmmmm 

DPA: Is that what you mean? 

Vic: Yeah 

DPA: Okay. And your kids and yo ur ex are from here too? 

Vic: Hmmmm 

DPA: Alright. So you moved to St. Louis to be with JOSH? 

Vic: Yeah so, well we dated you Imow, for 3 years and then his contract was up with the 
Seahawks and he signed with the Rams. And I had actually begged him, like begged and 
pleaded with him, because I knew that he had bought a ring because my brother told me 
that he had asked my dad for permission or whatever and um .. .1 just kept begging him like 
not to sign in St. Louis because of the boys um. He's like "no one is going to tell me what 
to do, this is my career," and so he signed in St. Louis. And um .. . you know ... 

DetO: So you moved fairly qu ickly? 
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Vic: (Cross-talking) Then he started acting strange and like distant and we were suppose to go 
to Hawaii on a trip and urn, hc- I knew that he was going to propose to me there, like I 
knew it. And . .. (sigh) ... the night before we were suppose to leave, he called me and um, 
he was acting weird and telling me that he you know, that he just wanted to be honest with 
me and that he had met somebody else and that she gave him butterfl ies, um, and that he 
didn't feel that it was right to urn, you know propose to me, and get if.-ifhe could have 
those feelings towards somebody else. And he told me that "but you can go to Hawaii." 
And I didn 't go obviously. Like my heart was broken, and I to ld him you know "never talk 
to me again." And ... (9 second pause, crying) 

DPA: What turned that around? 

Vic: I mean we had been through a lot that year and so (crying) ... 

DPA: Because of football? Or something ... 

Vic: No! No because I had accidently had gotten pregnant and um ... 

DetO: So you were pregnant when he told you that there was somebody else? 

Vic: No. 

DetO : No. 

Vic: It was during the middle of the season and I mean, it was not intentional by any means. I 
was like I went to the doctor for something else and they came back in and were like urn 
(crying) ... 

DPA: (unintelligible) 

Vic: .. . and he, I remember telling him and he you know, accused me of doing it on purpose and 
told me that I was a "gold-digger" and then his sister was calling me and threatening me 
and saying like "oh, I bet if he was a salesman at a Ford dealership, you wouldn't be 
pregnant right now." 

DetO : And this was before you got married? 

Vic: And ... (crying) ... and then you know, he went from like being supportive about it to not. 
And then telling me like "well, I need to like confess some things to you," and you lmow, 
he gave me a half story of what I eventually found out that he cheated on me with 
somebody else during that timeframe. And I was really stressed, I was like not sleeping 
and you know, I think like 10 or 12 weeks into the- the pregnancy, I went in for an 
ultrasound ... and I lost the baby so it was just a hard year and um ... ( crying) ... so stupid, I 
sound like such a maltyr right now, so .... 
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Vic: So you know, when he said that to me, like I knew when he was proposing months later 
and you know, it- it just, and to have that drop [sic] out was really hard and eventually he 
claimed that he just had cold feet and he was really sorry and I wouldn't talk to him. I 
didn't talk to him for a month and he, like he fl- flew off to Seattle and showed up and 
proposed, you know like .. . (crying) ... and then he didn't want to wait like a year, he 
wanted to get married like ri ght then because he wanted me and the kids in St. Louis . And 
then ... (crying) ... but apparently the whole time that he was in St. Louis that I wasn't there, 
from you know, like February to May he was sleeping with one of his sister' s fr iends you 
know. And-and I just found about that like a year and a half ago because I- I made him 
take a polygraph test. And yeah, I just-if! had known that, I probably wou ldn 't be 
married today. It's just a lot of pain but. . .I love my daughter, so .. . 

DPA: Weum ... 

Vic: ... um ... (crying) ... 

DPA: ... so you guys had been SOlt of up and down, back and fOlth .. . 

Vic: Yeah, oh yeah 

DPA: ... even before you were married? Is that a ... 

Vic: It was ... 

DPA: ... fair characterization or. .. . 

Vic: It would be like ... 

DPA: ... is not fa ir? 

Vic: ... it would be like ... (sigh) .. . yeah, I would kind of push him away a little because I didn't 
want to-I didn't want to date a professional athlete. I didn't want you know, like- I was 
a mom with 2 kids and I just- I-it was too much fo r me. And you know, 1. .. he would 
always like heavily pursue me back. Or like he would you know, like-we would get back 
together and then someth ing wou1d happen and he would be like "well we weren't dating." 
You know, tr'ying to make me think that like something wasn't there that was or you 
know. And Ijust... 

DPA: Let me---Iet me ask you this MOLLY, um . .. a couple of nights ago when things got 
physical um, and based on the fact that you know, that you've had tbis relationship that 
has gone up aild down, um for almost 10 years now? Is that about ri ght? 

Vic: Yeab 
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Vic: Well that was what.. . the first time was, and I'm so sorry, I got so off track there ... 

DPA: It' s okay, it's okay 

Vic: . .. but the first time that I can really remember him being physical, that stands out li ke in a 
big way, because T think that a lot oftimes I- I downplay stuff, was um when I was just 
starting to show, when I was pregnant with GEORGIA and . .. 

DP A: When was this? 

Vic: .. . he told me "get out of the house" you know, "with the kids." He said "get out of my 
house." And then I think I just kind of got sucked into the argument and I'm like "well , 
you're going to ki ck your pregnant wife and children out on the street?" And he' s like 
"yeah." And I was like "what abolit your daughter," you know that I was carrying at the 
time when he said to me "well my sister and I already discussed this. And she said that 
she'd raise the baby. And you're crazy and I'm going to take her away from you." Like 
she's still inside of me. And I got so mad .. . (crying) . .. and there was a box of mail that we 
had initially were arguing over, I took it, I like threw it off the desk and the papers went 
everywhere and he--I remember grabbing my shoulders and like just pushing me into the 
door. And the boys were just down the hall and they freaked out and ran upstairs and they 

V' called their dad, and told their dad what happened. And urn ... 

DPA: So, tell me what JOSH did exactly? 

Vic: Like he grabbed my shoulders, like, you know like- and like he was telling like, he was 
mad at me because I pushed- I lost my temper and I pushed the stack of papers on the 
desk. He liked grabbed my shoulders and like you know, we had double doors coming into 
the offi ce. And like I was closer to the wall that was perpendicular and it was like he li ke, 
took me and like and pushed me into the door, like holding my shoulders. And you know, 
it-it was louder, it seemed worse than it was because the doors were double doors. 

DPA: So it made a big noise. 

Vic: Yeah 

DetO: How are far away from the door were you when he initially grabbed you? 

Vic: I don' t know, like- like 3, 2, 3 feet? 
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DetO: So basically you were stand ing pretty close to the opening ofthe doolway? 

Vic: Kind of. I mean I was kind of like- there was a wall with a file cabinet in front of it and it 
was low where the mail was and by the desk. And then, yeah, I mean it was- it never felt 
I.ike he was like pushing me and letting go. He hel-held onto me you know. 

DetO: And that caused the door to slam shut when he did that or. .. 

Vic: It didn 't slam shut, it was one of the doors was closed ... 

DetO: Hmmmm 

Vic: ' ... and the other one was open and I think it was the sound of it. .. 

DPA: Rattling? 

Vic: Yeah. And, and then I was like upset. And you know, he instantly was sorry and then he 
stalted in kind of on me saying you know "you and you did that, you just lost your temper 
and you threw the mail at me." And I was like "I didn't throw the mail at you," you know, 
and then it became an argument over me throwing the mail and that's usually what tends 
to happen is that he'll focus in on something that I did and then I argue and try to defend 
myself, and I stop thinking about what. .. 

DetO: How far along were you in your pregnancy when that happened? 

Vic: I don ' t, honestly, [don't know. I mean I was showing but maybe li ke ... (pause) ... maybe 
like 4 to 6 months? 

DetO: Did that hurt you when that happened? 

DPA: Were there any injuries or anything? 

Vic: I think, r don 't Imow. 

DetO : Did he like specifically (unintelligible) ... 

Vic: (Cross-talking) I think it more scared me 

DetO: ... with your back hitting the door or ... 

Vic: r mean yeah, it didn't feel good but um, r don't Imow, r feel like r have a high pain 
threshold so r guess asking me that is ... 

DP A: What did um ... 
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Vic: (Cross-ta lking) fi ne. I'm fine yeah. It just- it just scared me and .. . (sigh) .. . it scared the 
boys. 

DPA: You said that the boys called their dad. Did thei r dad ever talk to you about what 
happened? 

/ 
Vic: Yeah. And it's in the paperwork, in our custody thing. 

DPA: Okay. The "custody thing" between you and JUSTIN, your ex-husband? 

Vic: Right 

DPA: Okay. 

Vic: Well because when we moved back to Seattle, then JOSH wanted to move back to St. 
Louis ... 

DPA: He didn 't want- he didn't want JOSH to take the boys away again? Is that what you are 
getting at? 

Vic: Yeah. 

DPA: Okay 

Vic: And you know, and he wanted to be in their life because they always, you know, they'd 
been with us for the last few years and ... 

DPA: When JOSH pushed you into the urn , the door in the office, was that in St. Louis 0 1' was 
that somewhere else? 

Vic: It was in st. Louis. I have like .. " 

DPA: It was in St. Louis. Did you call the police for that? 

Vic: No 

DPA: Alright. 

Vic: I didn' t tell anybody about that. 

DPA: Have there been ... 

Vic: ' Cause I was like newly married and newly pregnant and I was like, I felt- I always fe lt 
like whenever anything happened to us, I always felt like, I was letting people down, if 
they knew that something was wrong. 
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DPA: Okay. And I'm not- I'm not j udging M OLLY, I ' mjust asking questions so I understand, 
okay? Vm, how many other times have things gotten physical between you and JOSH 
since this incident ah, in st. Louis when you were newly pregnant or newl y married and 
newly pregnant? Can you estimate it fo r me? 

Vic: (sigh) ... more than 10 

DPA: 'Kay. Have there been any of those 10 times where there were physical injuries? 

Vic: Well yeah, I mean it was probably way more than 10 and I don't-there's things that 
happen that Ijust downplay or like, you know ifhe like grabbed my arm or something like 
that or he did- at first he did like a lot of blocking. Like I ' d be in the closet or in the 
hallway and you know, he would be like "no" you know, "we're going to talk and" um .. . 

DetO: You mean like to refuse to let you to walk by him ... 

Vic: Yeah 

DetO: ... to get away from him? 

Vic: ... and he'd like, you know, one time, I remember him like grabbing me in the kitchen, and 
it was at night, all the kids were as leep, it was dark. And he grabbed me by the ann in the 
kitchen ' cause he was mad at me. I have no idea what we were arguing about and I pulled 
my arm away and I said "you can't touch me!" I was like-because he--he knew that I, he 
knew that I would divorce somebody that was physical with me. Like and he knew like 
how sensitive I was with that and I remember pulling my arm away and I was like "you 
can' t touch me!" And um, then I stood on the other side of the island and he reached 
across the island and then he grabbed like, my arm above my elbow and he pu lled like, 
really hard into the island. And my hip hit the island and um, like it-that hurt so bad and I 
had a bru ise there, 'cause it was granite. And I had reached out, even after that to like, to 
one of our mutual friends and a pastor at church, 'cause I was worried about hi s temper 
and that he had done that and .. . and they you know, I got responses back li ke " it takes 2 to 
tango" you know, "you need to like respect your husband," and "the bible says this," that 
kind of thing. And um, I would try to explain like you know, he's different behind c losed 
doors than he is um, in public and he just much more convincing I guess. And, you know, 
yeah, it definitel y grew progressively worse. Pretty much any time that I wou ld-I would 
avoid undermining him at all. I- I usually would give any answer that I thought that he 
wanted to hear and . . . 

DPA: To avoid an argument you mean? 

Vic: Yeah. And to avoid a fight and I know that was my fault in the beginning 'cause I didn' t 
want to fi ght. And so you know, um ... (sigh) . . . basically when at a certain point, we got a 
phone call from his family. His sister was saying that she was go ing to commit suicide and 
you know, she had been drinking and taking a bunch of pills. And his other siblings, his 
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other brother and sister were there. And this is his adopted sister. And they were like 
talking and she said something to JOSH, she said "at least" you know, "at least" urn, "you 
don't lmow about what happened to me." Or "what dad did to me." And um, r had heard 
him like on the phone, I could hear it or say it and r just kept asking and kept asking like, 
"what was she talking about, did you ever find out what she was talking about?" And r 
kept pressing because like I had that deep sick feeling and urn. Finally, like 4 days later, 
he's like "I wasn't going to tell you but I'm gonna [sic]- I'll tell you," urn and he 
basically said that his sister said that for like years, his dad like molested her. And um, you 
know the-the family, like when I tried to confront them about it, they like denied it, they 
denied it, they said you know "oh well, she's always been a 'drama queen'" you lmow. 
And it made sense because his sister had been in and out of rehab so many times and tried 
to commit suicide and I-I emai led the-his parents and his mom talked to me about it, 
even on emails. And he was so mad at me because he just- he's like "that was 30 years 
ago MOLLY, and you just keep trying to drudge this up" and you know, "you just need to 
let this go !" And I'm like "r don't want him around my chi ldren. He's never been 
rehabi li tated; your mom told me that. A preacher came to the house one time and he's ' 
saying that he 's washed in the ' blood of Jesus'. Like, I don't want him near my kids" and 
that's when I think- I can' t even remember what happened in that first argument when I 
really stood my ground. 'Cause I was like "I'm not going to expose my kids to that" you 
lmow. And his mom always wanted to babysit. And she's always working with children in 

. the church and like, she's you know, they wou ld come into town so JOSH and I could 
leave town and-and they'd be with the kids. And I had this little baby gi rl and I'm li ke 
"no" and you lmow, we started going to counseling about it and " .(sigh)". 'cause his 
temper was getting really, really, really bad about it um, just anytime that it would come 
up and he wou ld agree to things in counseli ng li ke boundary setting and things like that 
with his family and-and his dad ... (sigh). And then he wou ld completely go against it. 
And it was like at that point I felt like completely powerless .. . (sigh) .. . 

DetO: Were there any incidences where you talked about him being physical with you that 
resulted in the point that you felt like you needed to go get medical treatment? 

Vic: (sigh) ... um, over that? 

DetO: Were there any ... 

DPA: (ct, unint) 

Vic: (Cross-talking) I mean ... 

DetO: . . . were there any incidences .. . 

Vic: ... there was, yeah, I mean, I felt like .. . (sigh) ... you know, I-everything was a battle. 
Anytime that I had an opinion, anytime that r had a thought, anytime that I had a feeling, 
anytime that I was hlilt because like, he- he didn't think of me or somebody made me sad 
or whatever. Like it was a battle and it was just always him trying-trying to like push 
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everything back on me and I was really, rea lly hard on myself. And you know, here I was 
going to counseling and stuff and he . .. 

(ct, unint) counseling . .. 

... but. . . 

.. . was he physically violent with you where you went to see a doctor? Because you 
physically hutt? 

Oh, I never ever would ever go. I wouldn't tell anybody. 

You never went to the emergency room or anything like that? 

No. I went to the emergency room one time and it was when he got t ut from the Rams and 
he had that morning, I came out of the bedroom and he was going to let me sleep in that 
day and help get the kids off to school and . .. 1 could hear him you know, tearing into 
KEMPER like "come on, oh my gosh!" like you know, "you're so lazy" like, "you should 
be mot e scheduled and regimented" and like you know, on and on and on kind of thing. I 
came out and I'm like "can we do all of thi s without yelling?" Like- like, "I don' t 
understand why we are yelling" and he just turned and picked up like a j acket that was on 
the back of a chair. And it was li ke a zip-up hoodie kind of thing and he just- he had like 
that look on his face and li ke flexed his arms and he just came at me with the jacket and 
just started like hitting me, li ke over and over with the zipper end of it. I went from li ke 
the hallway all the way through the kitchen to the living room unti l he stopped. And I 
remember KEMPER screaming .. . (crying) .. . and he took off and ran down the street and 
JOSH's mom, she was there. 

KEMPER took off or JOSH took off? 

KEMPER. And JOSH's mom was there. And she stood around behi nd the corner the 
entire time and .then came around the corner after and was like " is everything okay?" 
like-and . .. 

DetO: So he kind of continued to fo llow you clown the hall and around . .. 

Vic: We have like a big open kitchen and I was kind in this foyer desk, sort of butler/pantry 
area . And it was like from there all the way through like the main kitchen island area. All 
the way to the other side where there was li ke a wet-bar in the family room. It was just like 
he kept doing it over and over again and urn . .. 

DetO: But ifI understood right, you were trying to get away from him? 

Vic: (Cross-talking) We actually, I had to get into a car to find KEMPER. I had to go get ready, 
I had to go to work. Like I had- 1 had to go and like you know, look nice fo r work and-
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and you know, like one of my managers got food poisoning at a wedding so I had to go 
there, I couldn ' t stay home that d~y and . .. so Ijilst had to like put on that fake happy face 
and go. And . .. (sigh) ... like half way through the day I got a phone call from him, saying 
that the Rams drafted another kicker and he had been released. And so I told the gi rls at 
the store, "I need to leave, that they were running the show," and I came home and I knew 
like that morning was so awful. And I knew that like he was go ing to be really in a bad 
mood. And h is family is there, they don ' t ever do anything abont it. They always pretend 
thatthey don't hear or that they don' t see anything, that 's their M-O. And ah, so I just 
came right ... 

So hi s mom was there? 

.. .1 just tried to cheer him up you know, and boost him up. And he would just turn and 
scream at me, "you don't evenlmow what you're f-ing talking about!" Like "you don't 
even know nothing about this." He 's wrong, he's wrong. You know like, I was the one 
looking out for hi s best interest the whole entire time you know. And you know, he just­
we had, we were go ing to like get a house ' cause at that time he was actually demand ing 
to move back to Washington, to make that home base. And we had signed the li ke 2 days 
before on this house, in Washington. And he urn, he 's like-it was suppose to fund that 
next Monday and we were basically we go ing to lose funding because it would say that he 
is unemployed. And so, I- we had like all of that going on and he's like, I was like " it' ll 
be fine though, you know, like they' ll- you ' ll get picked back up or we can you know, 
rearrange, restructure it so we can still get it." And he's like "no!" you know. "We aren 't 
gelting that house!" And so here I am like "oh my gosh, our house is for sale right now, 
we just signed on another house, like I've been pack- I' ve been packing tei move, I'm 
trying to run a store, my husband just lost his job." You lmow, he' s freaking out on me in 
front of the kids and he- the next morn ing I was like in my pajamas or bathrobe, making 
everyone breakfast and he came in and he was just in a bad mood. And we-we started 
argu ing and I looked at him and I was like "can we please take this into the bedroom?" 
And I said that maybe 4 or 5 times. And he just kept go ing, and the kids were just s itting 
there, looking and I had a cup of coffee in my hands and Ijust got so mad. And I was 
like-li ke you lmow, shook the cup of coffee and I was like "oh my gosh" like "why can't 
you just. .. " you lmow? Instead of me walking away, I sat there like trying to convince him 
to go into the room and I remember being so frustrated and shaking that cup of coffee and 
he's like "oh my gosh, you're psycho! You' re psycho! You just tlu·ew hot coffee on your 
face !" And he called 9-1-1 on me, saying that his wife was going crazy and that um, I had 
thrown hot coffee on my face when I had had the cup of coffee for like 10 minutes from 
the Keurig machine, li ke I had, like it wasn't even hot! And it j ust spilled on the front of 
my shirt and I didn't know that he had called 9-1 -1. The kids were there, they saw what 
happened and they saw him like over-embellish everything and I went and got into the 
shower and I-when I came out, there were EMT's there and po li ce officers there, and 
they were going tlu·ough my .. .. drawers. Like looking to see if I was taking medicine. I 
said "I take medicine fo r ADD" and you lmow, they were like taking it in like Ziploc bags 
and they like, they made me go to the hospital, you know? 'Cause they told them that I 
was trying to kill myself. And I was going crazy and such b-s . And he's ad- he's 
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admitted, he has admitted to everyone, he admitted in his deposition that he- he did that 
to hurt me. And that.. . . 

DetO: Did they hold you for 72 hours? 

Vic: No 

DetO: Or did they release you right away? 

Vic: They released me after like 2 hours. 

DetO: Had you talked to the social worker ... 

Vic: Yeah ... 

DetO: ... when you were there? 

Vic: ... and a doctor and they were like "yeah, no, you're fine. You are under stress. Like you 
have a·lot of stress going on right now." And they were like you know "like maybe seeing 
a counselor right now would be a good idea, if you were into that kind of thing." And they 
let me go. I mean they asked me questions when I was in there like "have you ever" you 
know, like "hurt yourself or anything like that?" And I mean I was like very honest with 
them. I'm like "yeah, when we-there have been times when we were fighting where I 
would get so mad that I would like--like grab my hair or like you know, shake the cup of 
coffee or like, I- I threw the mail," you lmow? And like I. . . 

DetO: Butthose were ... 

Vic: . . .I threw a shoe at the wall or something like that. And then ... 

DetO: But it wasn't something that you were doing to harm yourself. You weren't looking to 
commit suicide ... 

Vic: No! 

DetO: ... or. .. 

Vic: No! I was not looking to commit suicide. I was like, when you are.like trying to "Scream at 
somebody like out of utter frustration and they are being so awful to you and you are just 
trying to like make them see. Like you are trying to like, I'm trying to make him see like 
this is ciear, like you know, like-and he, he just didn't understand it and I lmow now that 
I can't reason with somebody like, unreasonable. Like I lmow these things now but back 
then I didn't. I... 

DetO: So did JOSH tell the- the um, medical- were the police, did the police show up? 
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DetO: Did he outwardly tell them that you were trying to kill yourself or hurt yourself that day? 

Vic: Yeah. Some-something along that lines, that I- I think that we have like the report and . 
all of that stuff on that. 

DetO: Did they suggest to you that you should go to the hospital or did they tell you that you had 
no choice and they were .. . 

Vic: V They were kind told me like that] had no choice, that they needed to take me. 

DetO: They were involuntarily sending you? 

Vic: Yeah but I- I. . .I kind of wen I. ] don't remember, like it was a blur.] remember ] was 
humiliated. ] remember my kids were crying. ] remember his parents standing there, 
looking at me like J was a weirdo. J remember my neighbor standing out and watching me 
have to get back into an aid car. Um ... 

DetO: And you said that he later admitted to doing all of it. .. 

Vic: Yeah 

DetO : ... just to ... 

Vic: Yeah,] mean he- he full on said that "] did that to hurt her." He's like] thought it was 
crazy that you spilled coffee or whatever but- in the police report, he sa id that I "poured a 
pot of hot coffee on myself. " We don 't own a coffee pot. We own the little Keurig thing, 
you know, like that' s how much he, like he embellishes evelY thing that he says, you 
know. And ... 

DetO: And that is when you lived where? 

Vic: That was when] lived um, in St. Louis. And we were getting ready to move so- but he 
called off the sale of our house, gave me no input on it, other than purchasing our home in 
Washington. And ] had agreed like in my prior parenting plan, ] did like through 
mediation with my ex-husband that ... (s igh) . .. that we would agree that when the kids were 
13 1, that you know, that if they really needed time with their dad that they could have 
that. And then it was rapidly approaching and I didn ' t want to split the boys up. JOSH's 
job could potentially start moving us around so we wanted to make a home base. And then 
he started telling me-so what happened when I was at the hosp ital, he called my ex­
husband and started telling him all this stuff. He bought plane tickets for my boys, to send 
them away to my ex-husband here, in Seattle. 
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DetO: JOSH bought the t ickets? 

Case Nlllnber: 15-143510 
Name: BROWN, MOLLY 

Vic: Hmm mm. And he stmied saying to my ex-husband how crazy I am and what I did and­
and saying, you lmow like, you lmow "I saw her like, get so mad that she like um, pulled 
her hair once and" you know. Like whatever he was saying and JUSTIN was like almost 
like chiming in like "oh, well yo·u should go online," he said, thi s is what he said, even 
JOSH told me that, "you should go online, you should research the symptoms ofbi-polar 
disorder. And stali pointing them out to MOLLY." And um, it was like, they were like 
both patiicipating in this crazy making. And ... he- I. .. KOBE was dead, my oldest son 
was dead-seton going back to Washington so I let him get on the plane the next day. I felt 
so betrayed that JOSH did that without me, like those are my chi ldren and he was tell ing 
me that I couldn 't go and he' s sending them away. And um then ... (sigh) .. .J stopped 
KEMPER from going. And um ... you lmow he, he wouldn't-I was scared of him. I 
thought that he was going to you know, say that I was crazy again and have me like 0/ 
committed somewhere or something. And so I went and stayed in a hotel. Actually, I went 
to work and worked half of the day and then I-and then I went to a hotel that night 
because he refused to leave the house. And you know, then when I was at the hotel, he 
came and sweet-talked me and ended up spending the night there with me. And you know, 
like tried to soothe me and comfort me and make me feel like, "I lmow that it's been rough 
on you" like, it just, it was .. . you lmow, it was like he was you Imow, "I' m go ing to make 
everything okay" and ... yeah. 

DPA: MOLLY, were there any other times where he did something physically to you that had 
you get me~ical attention? 

Vic: (sigh) .. .! had, I had never gotten medical attention but there' s been all sorts of things that 
happen and like um, you know, he kicked me um, with an office chair. Like actually was 
kind of running away from him because he was getting mad and coming towards me. And 
I went into the office in our house, where I was working that day and he ... 

DPA: MOLLY, hold on, hold on one second. Um, before you describe that incident to me, can 
you tell me where the office cha ir incident happened? 

Vic: That was in St. Louis 

DPA: St. Louis, okay. And .. . 

Vic: So he ... 

DPA: Hold on one second, I' Hlet you get there. Um, ah what- can you give me sOli oflike a list 
of the types of things that he has done? 

Vic: Yeah 

DPA: Okay 
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Vic: Also .. .. 

DPA: So therewas a ... 

Case Number: 15-143510 
Name: BROWN, MOLLY 

Vic: (Cross-talking) 'Cause there was so much emotion in it that I feel like 1. .. you IGJOW that it 
could go sideways you know, when I'm talking. 

DPA: I know, I'm just trying a, I- I just want to see if! can get an overview first and if we want 
to go into detail... 

Vic: He .. . 

DPA: ... wecan but. .. 

Vic: .... he chased me iIi there and like I was standing up kind of near the computer and the 
chair was between us. And he took the- he kicked the chair like really hard . And the 
handle of the chair hit me in my thigh and I went in, it pushed me into the like the, 

y shutters. We had like wood, plantation shutters in there and broke part of the shutters. And 
then he--the paper shredder was nearby and he pushed me over the back of the paper 
shredder. And it was like something that just clicked in his eyes and he like snapped out of 
it, like "oh my gosh, I'm so sorry. I'm so sorry. " And he was like scooping down like he 
was going to pick me up and Ijust remem ber like screaming and trying to kick and go 
backwards. And I ran into the bedroom and I curled up in a ball and urn. And I'm like 
"leave me alone, leave me alone! Like that is abusive, I'm going to call the police!" And 
urn, and he was like "no you 're not! No you're not!" and he ran and he got GEORGIA, 
and he got into the car and he left for like an hour. And I thought that he just took off with 
her. He came back and I wouldn't let him into the bathroom, I mean this has been a 
consistent theme. 

DPA: Okay 

Vic: I wouldn't let him in the bath, he told me that he was calli ng everybody and telling them 
who I really was, that kind of stuff. And I have a picture of the bruise, if you want to see 
that. 

DPA: Urn, from where he kicked the chair and . .. 

Vic: Yeah 

DPA: ... it hit you in the leg or the hip or whatever? 

Vic: Yeah 

DPA: Ah, yeah we'd like to see that MOLLY, but I have to ask you this too. Why did you take a 
picture? 
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I took a picture to show my brother and to show my friend DENISE, 'cause I didn't know 
what to do . 

And if! can ask, um, why do you sti II have it? 

It' s, honestly, this has been in the safe, just because it was a ... 

(ct, unint) 

.. . phone. 

A phone? 

Yeah. Just-it was you know, like ... 

Go ahead and bring up the picture . 

.. . you know, I have lots of pictures of like our family on here. Sorry, my stomach is 
growling. 

But was there a reason that you felt that it was impOltant to continue to keep that picture? 

W ell I'd taken a picture 'cause my girlfriends were like "you need to get a p icture of that." 
L ike you know, "you need to do somethi ng" and I think that I hrought the picture into my 
counselor because I had wanted to you know, like go through counseling with him. Then 
that's- that's really what statted prompting the counseling was that. That they never 
really, they never really did a lot about it and I don't know if that was like the Midwest 
thing or . . . 1 don ' t know. But you can see, like that, and then there's another picture 
afterwards. 

So that is on the side of your right leg? Oh no, sorry, yeah right leg? 

1-Imm mm. It was taken in the mirror so ... 

Oh maybe that' s . . . 

. . . and then I don 't know, on camera phones, do they switch? 

Um? 

I don't remember if I was facing the desk or facing the- like we had a desk here and a 
desk here. I was here and there was an office chair here, paper shredder there, blinds here. 
And the chair came thi s way and his foot was attached to it the entire·time. It wasn' t like 
he just pushed it and it rolled into me, he like, used it to hurt me. And .. . (sigh) ... . 
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DP A: And this was during an argument? 

Case Number: 15-143510 
Name: BROWN, MOLLY 

Vic: Yeah, I-it was because I, we had a conversation that when the kids get home from school 
that they needed a little bit of downtime to decompress after school. And we, they you 
know they weren't going to have to do chores or anything like that, they could have their 
downtime and then they would get to homework and whatever, sports. And he just like 
went against 9n what we talked about and agreed upon, and he was on the front porch just 
harping on KEMPER, telling him how to sweep and that every day, he needed to come 
home and these were the chores that he was going to have to do. And I walked outside and 
I said "excuse me, can I talk to you for a second?" And he' s like "no you may not!" And I 
was like you know, "no, we need to talk." And ... he you know, he got mad 'cause I was 
like disrespecting him in front of the kids. 

DPA: So MOLLY, urn, in addition to him kicking the chair at you and then pushing you over the 
paper shredder, have there been any other physical incidents that resulted in any sort of 
injury? 

Vic: Urn, yeah. 

DPA: What kinds of things? 

Vic: Like urn, one time he-I was trying to help GEORGIA, um, when he was clipping her 
nails, he cut a little bit of her finger off and it started bleeding. And urn, you, know, he was 
like freaking out, couldn't handle it and so I like took her out of his arms. And I mean, 
she's my third child, like I know how to handle these things without freaking out. 

DPA: Yeah 

Vic: And you Imow, I was like trying to calm her down and take care of it and he, I had tumed 
my back to him and I was at the sink in the bathroom and he all of a sudden, just kicked 

.; me in my low back, as I'm like holding her and taking care of it. And my hips went 
fOlward and hit the ... counter. And my nanny and my best friend were in like 2 rooms 
down and I didn't even say anything to them. 

DPA: And urn, was this in St. Louis or somewhere else? 

Vic: This was in Orondo. It' s near Lake Chelan, Washington, we had a vacation home there. 

DPA: I'm sorry, you said your nanny and who else was there? 

Vic: Urn, my best friend SHAMRA [sic]. Yeah at the time, she now despises JOSH and doesn't 
understand why I am still with him. Because SH- I had opened up to her about a lot of the ..,/' 
abuse you lmow, and- and then she didn't understand why I was still with him. And then 
she's like "is it even real?" And I think that's kind of been the problem is that. .. (sigh) 
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... people don't understand you know like, but she thinks he's ajerk and she hates him you 
know. So you know: .. 

DPA: Have there been .. . 

. Vic: (Cross-talking) she's like "I'm sick of hearing you complain" and "you should do 
something about it." And that was like 2 years ago. 

DPA: Um, any other times where it's gotten physical? 

Vic: 1 mean yeah. 1.. .you know like 1 mean, there's been times where like, we've been arguing 
and like a door you know, he' ll lock me out of the room and he' ll pull the door shut and 
my hand, like my fingers would get caught in the door. And urn ... 

DPA: 1 mean like stuff where you know ... 

Vic: . (Cross-talking) Well and like, yeah ... 

DPA: Like has he ever hi-has he ever punched you? 

Vic: Urn, no he doesn't ever do that. He says that he's going to, he grits his teeth, he gets like 
maybe like his nose press ing against mine and grits his teeth and holds his hands up. And 
tell s me things like he' s going to "lmock me out," that he's "going to fuck in' kill me," that 
he wants to-that 1 am an ungrateful "snatch." 

DPA: How many times has he threatened to hit you or punch you? 

Vic: (pause) .. . 1 don' t know. A lot. I mean probably consistently for . .. (sigh) .. .4 years, 3 years? 

DPA: How many times has threatened to kill you? 

Vic: 1 don't think that he me- means it, when he says it. 1 think he's just really mad. But 1 
mean he's probably said that 4 or 5 times at least. Urn, like he does that a lot. He, he does 
that like "I'm going to fucking kill you" and he'll like or "I'm going to knock you out" or V 
you know. And he' II like jump over the bed and come after me but then he just stands 
there you know like and he' s like, you Imow, you know "bitches like you are the reason 
why guys end up injail." And "bitches like you are the reason why women end up dead or 
knocked out or . .. " He wou- he urn ... 

DPA: And are you saying that you never took 'any ofthat seriously or .. . 

Vic: 1 finally did, in Hoboken. You know, actually 1 did it in Cliffton he said it to me because I v 
didn't take it seriously until he had statted going through that program and ... 

DPA: Sorry, what program? 
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Vic: He had gone through a intensive therapy counseling with um, JERRY PRICE. He um, you 
know, to address the abusive behavior. It wasn't until he actually started admitting it and 
addressing the behavior that it like actually reinforced to me that it was wrong. And you 
know, 'cause he, I- like he didn't hit me but he's done so many things like um ... like last 
year and in our house that we live in, it was like last May, he you know came home drunk 
from a bachelor party and he- I- I was mad ' cause he um, he had drinks, like I could 
smell it on his breath and I didn't know why he drove home. Like I was kind of like "you 
could have called Uber" which you know, the guys get like discounts on asit is and I said 
"you could 've called a cab yoti Imow." It wasn't that big of deal like I didn't like make it a 
huge argument because I knew that he had been drinking and I wasn't going to like push 
it. And . .. then we started talking about something else that was- I told him about how my 
feelings were hurt. And he just, it was like, he jumped up on the bed, l ik~ we were both 
sitting in the bed, like with our backs against the headboard like looking at eachother and 
he like jumped up on the bed. And I just like kind of fl-1 flew out of the bed to get away 
from him. And he came towards me and 1 don't remember if, what palt of my body he 
grabbed, 1 don't remember anything. 1just remember like hitting the mirror that was 
behind me which was-it's a- it' s this huge mirror. And like it actually opens and you 
can keep like jewelry in it and it's like, it's huge. And um, and then 1 remember you know 
like being on the ground like towards the bathroom door and then somehow on- 1 think 
that I was trying to kick him away or someth ing and then he like laid on top of me on the 
carpet and like ... (sigh) ... like holding me down with his whole entire body weight. And I 
was face down and he-I was try ing to get him to let go of me and tell him that I could 
barely breath, and he was screaming at me, holding my head like fac ing the carpet, saying 
that "I'm not even fucking on you! I'm not holding you down, you're fucking crazy!" you / 
know, you know you have- and then he's li ke trying to tell me that like I was going nuts 
on him and, and that's why he had to like you know. Like he was doing like a take-down 
on me you know. Like . .. 

DetO: When you said he was holding your head down, how did he have his hands? Were like 
both hands around the back of your neck, pushing your face down or. .. 

Vic: It was like a forearm ... 

DetO: Across the back of your neck? 

Vic: Yeah, but my face was like that, so I couldn ' t move it that way. I couldn't move it that 
way and 1 couldn't, I couldn't move my body and couldn't get hands free, like nothing. 

DetO: How tall are you MOLLY? 

Vic: Urn I'm like 5 foot 3, almost 5 foot 4. 

DetO: And no woman likes this question .. . 
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DPA: Oh God, I'm so glad that you asked because I was afraid to ask it! 

DetO: ... how much do you weigh? 

Vic: Um, I think right now like um, 106 pounds. 

DetO: How much do you think you weighed back then, when this incident occurred? Relatively 
the same or. .. 

Vic: No, I was a lot skinnier 'cause I was really stressed. So J was probably like 98 to 100 
pounds at the time. 

DetO: Okay. How tall is JOSH? 

Vic: He's 6-2 or 6-3, like 6-2 y,. 

DetO: How much does ... 

Vic: (Cross-talking) His stats say different things on it, so I'm never really measured him 
myself. 

DetO: The case report says 6-1 , 2.05 pounds. 

Vic: Yeah, it just depends you know. It-because some of his stats say 6-3, some of them you 
know ... (sniffing) .. .! don't know. I think he's, I don't know about how much he weighs 
right now. Like there's been times where he was 225 and then he'd cut weight and he'd 
get down to li ke 185 so, I don't even remember at that time how much he weighed. But he, 
you know, but that I- I didn 't call the police. What happened is that GEORGIA woke up 
and the boys weren't there, they were at their dads and GEORGIA woke and she came 
downstairs and she was standing in the doorway of the ' room. And that's when he got off 
of me, 'cause she started screaming and crying and saying "what's wrong with mommy, 
why was she screaming earlier" you know like. And I- he let go of me and [just like 
grabbed her and I ran upstairs and [ held her and tried to comfOlt her in bed. And .. . 

DetO: So let's, let's break this down again. Both of you were sitting in bed, with your backs 
against the headboard, kind of having this discussion of you being unhappy about him 
drinking and driving home ... 

Vic: Yeah. And then the transition into a different conversation ... 

DetO: Okay. And then somewhere in there you said that he jumped up on the bed, are we talking 
about him standing straight up on the bed, so he's standing on the bed? 

Vic: Yeah, like he, he like was sitting down and he just like jumped up on the bed like .. . 
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... in a ready position in volleyball jump up on the bed ane! yeah, ljust slie! off the bed and 
triee! to get away. 

Okay, so you sliding off and getting in the bed did you back yourself into the mirror or did 
something happen? 

No. There's about 6 feet between our bed and the mirror. 

So, if I understood you right, everything kind of happens so fast that you don't qui te know 
how it happened .. . 

I was backing away. I was trying- backing away as I was being- l don' t .. . 

But he jumped off the bed and came ... 

(Cross-talking) .. . know if.. .. 

. .. toware! you? 

Yeah, he jumped off the bed came toward me. I don't know ifhe threw me into it, I don't 
know if he held onto me and shoved me into it, like, at that point, I was so scared and I- I 
can remember screaming. I can remember like the-the next point like being, like right 
next to the min'or is like the doorway to our bathroom and- and there's, it goes tocarpet 
to marble. And I remember like hitting the marble on the floor and I can remember like 
trying to pick up like a hairbrush, like anything that I could grab you know. And, and 
trying to kick my feet to get him away and then I think somehow J got back onto the carpet 
and- because he put there and that' s like how ... 

So when you hit the mirror was it the back of your body, your head hitting the mirror, your 
back hitting the mirror, the front of your face ... 

Ith ink ... 

' ... do ·you remember? 

.. . my elbow hit the mirror? And like the back of my head hit the mirror and like, 1 don't 
know if it was because I was like backing away and I, like it was-I had like a bad bruise-- ­
and it hurt for. .. it hurt like for like 3 months, inside my elbow. 

Which elbow? 

I think that it was my left elbow? I mean, and then ... 
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DetO : And then somehow from that, you ended up on the ground? 

Vic: . Yeah. 'Cause ... 

DetO : Or the floor? 

Case Number: 15-14351 0 
Name: BROWN, MOLLY 

Vic: .. . 1 th ink I, when I hit the mirror like fell afterwards yo u know. And urn, and then ... 

DetO: Do yo u, do you think that you blacked-out at any point in this? That you lost 
consciousness as some . .. 

Vic: Yeah, l... 

DetO: ... po int? 

Vic: ... 1 actually do. I think that like .. .l feel like even as I was go ing towards the mirror you 
know, like it j ust happened, like everything happened so fast but then.! mean, I can 
remember being on the, after, being on the marble floor. And I was only part way an it ../ 
because it was ri ght near that door area so there was like a mirror and then it 's on, it's 
hanging on the wall and that wall , there's a door right next to it that goes into the 
bathroom. And I- I can remember being like scared and screaming and trying to grab a 
brush. And I can remember what brush I tried to grab because I tried to like swing it to get 
him away from me. And urn . .. 

DetO: And you said that it broke the minor . .. 

Vic: (Cross-talking) ... and you know ... 

DetO : ... how did it break the mirror? 

Vic: It cracked 

DetO: I mean what was the actual. .. 

Vic: (Cross-talking) ... it cracked the mirror. Like I have a picture of it, because you know, I' ve 
tried to reach out to like to some other athletes and stuff before and to try to get them to 
talk to him because I- I'm afraid of like the media screwing me. I'm afraid of my husband 
losing his job like l.. .(sigh) ... you know. And, and I was really let down in the past 
because they would listen to me and believe me but then their husband 's would tell them 
like "no" urn ... 

DetO : Okay 

Vic: ... "I believe JOSH. JOSH was our friend first" and you know, "I th ink that MOLL Y is 
antagonizing him" 'or something along those lines. Like I tried to reach out for help and 
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you know, that happened and so, .. then he, after he had written like that letter to everyone 
admitting like how he had been abusive and how he'd lied about me and-, and to ld them 
otherwise to make them not believe",(sniffing) .. , my story originally, when I was trying to 
you know, get help um, You know, they all came to me and they were like very apologetic / 
you know, My friend SARAH HASSELBECK, she was just like crying and holding me 
and .. ,(crying) .. ,and she's like one of the people that I trusted the most and-and MATI 
just didn't believe me, 

DPA: Are you talking about MATT's wife? 

Vic: Yeah, I mean like we even went to like our neighbors, 'cause we all lived on the river 
together in Washington, and I even went to the neighbor's house with some of my friends 
who li ke tried to get me" ,is-I reached out to SARAH once, I reached out to her again but 
she was living in Nashville at the time and she said "you need to walk over to CHRIS and 
KATHERINE SPENCER's house" because CHRIS is like a gigantic like you know, like 
center and she's li ke "you just need to talk to them" you know, "They will help you, they 
will protect you" and" ,(sigh), ,.I had, I- I talked to them and they were like "we've 
noticed, We noticed how like you know, when we are here all on vacation time, how 
you' ll spend like an entire day in the room and you won't like come to dinner," you know, ,/ 
I- I suffer from chronic um, like neck pain and headaches and hand issues, And like, no 
one has ever been able to like, like really give me a diagnosis of it other than like tension 
or like you know, that kind of stuff, And so you know, I would like stay in bed with these 
headaches and not go outside, And cmus is like "I know what, I know what somebody 
who is being treated li ke that is li ke because I witnessed it as a kid growing up," And they 
helped me write like this letter to him you lmow, stating what my boundaries were going 
to be and that's when I asked hi m to leave the house, and they totally backed me up unti l 
JOSH met with them, and told them like his story you know, his line of b-s, And then they 
like completely were like "how are you? I think you need to get help" that kind of thing, 
And they were like BFF's with JOSH, And", 

DPA: What' s this letter that you mentioned that JOSH wrote? 

Vic: (Cross-talking) But then after all of this, he has left-he, he wrote a letter and I, I have it in 
my email. I didn't, I didn't print it out um, But it was basically a letter to his friends like 
and my friends and anybody who he had lied to about me, saying that he lied, saying that 
he had abused me, saying that he suffered from you know, all sorts of things like you , "', 
know, like sex addiction and um, and um, he was you know abused you know, between ,v 
the ages of 6 and 8 years old, 

DPA: When did he write this letter? 

Vic: He wrote th is letter last April. 

DetO: And when did the mirror incident happen? 
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Vic: In May 

DetO: Of ' 14? 

(no response heard) 

DPA: And do you know who he sent this letter to? 

Case Number: 15-143510 
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Vic: Yeah I mean he sent it to the HASSELBECKs, he .sent it to the SPENCERs, he sent to our 
fr iend's BEN and SHARON and ... 

DPA: BEN and SHARON? 

Vic: Yeah 

DPA: Who are they? 

Vic: Um they lived on the street on the river. I think that he sent it to ... 

DPA: What is their last name? 

Vic: Hers is MORRISON and his is HERNATO [sic] , it's really hard to spell , honestly I don't 
know the proper spelling of it. 

DPA: Okay 

Vic: Urn, he sent it to I think other mutual neighbors. I feel li ke DON and LINDA ZENDER 
[sic], he sent it to them. He sent it to MATT and SARAH HASSELBECK. He sent it to 
GRANT and EMILY WILLIAMS. He sent it to JOHN DEBROCK, who was a pastor in 
um, St. Louis. He sent it to his friend ALLEN. He sent it to a few of iny friends. He sent it 
to some of his college friends who he like totally made me look so bad to. And he sent it to 
one of my best fi-iends from childhood, one of my best guy friends, who he knew hated 
him because I had like fleed [sic] one night like went there and stayed with him and his 
wife because I was so upset with JOSH 

DetO: When he sent the email out, did he do like a mass-mailing so everybody was listed ... 

Vic: Hlnmmm 

DetO: ... and he sent it out... 

Vic: Yeah, he didn't even like ... 

DetO: ... to everybody at one time? 
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Vic: 
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Vic: 

DPA: 

Vic: 

DetO : 

Vic: 

DetO: 

Vic: 

DPA: 

Vic: 

DetO: 

Vic: 

DPA: 

Vic: 

DetO: 

... he didn' t even like separate the emails out. 
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So the I-IASSELBECKs didn't get their own, and then the ZANDERs got it. . . 

(Cross-talking) Nah ... 

... another one? 

... it was like a generic like, it's, like the full of typos and .. . 

Urn ... 

.. . it, it, it was like he just did it for the accolades of doing it. And .. . 

You don't think that it was a sincere ... 

He speaks .. . 

.. . apology type of thing? 

I-I do. Like I, I think that he, I thin k that he's genuinely sorry. But I don ' t think that he 
can control himself. I think he wants to be better, maybe? I don ' t know, maybe that's just 
my dumb blind hope, I-I.. .but he .. . he, he lef.- he's so enabled. I-Ie's so enabled. Like by 
everyone and he's so good at fooling everyone and you know urn, I don't know. 

Well .. . 

He would, he would do things and then he, he kind of would admit then. He's admitted to 
people about the, the night with the mirror because he took my phone away from me and 
the home phone and, and locked himself in the bedroom and I was up with GEORGIA. I 
was not going to leave her. 

Why do you think that he took the phones? 

He did it because 1 said I was calling the police. Every time that I 've ever said that "I'm 
going to ca ll the police" he takes the phone or I never did, back then. You know and on ly 
in the like the last year and a half have I gotten actually brave enough to pick up the 
phone. 

So how many times prior to a couple of days ago, have you called the police? 

(sigh) .. . um ... (13 second pause) .. . urn ... 

Your best guess . 
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Vic: I mean 10? 

Case Number: 15-143510 
Name: BROWN, MOLLY 

DPA: 10 times? And can you tell me where, like where those phone calls were? 

Vic: Well actually one of the times I didn't call, my neighbor di d. 

DPA: Okay well we can separate that one out in a minute. Um .. . 

Vic: So ... 

DPA: ... so like, is that ... 

Vic: ... the first time that I called the pol ice, we were living at, in Kirkland at 58-518 14th 
Avenue West. 

DPA: And do you remember what year that was? 

Vic: It was 2012. October, September or October of2012. No, no, no, it was, sony, it was later. 
It was 2-either ... no it was 2012, fall of201 2. 

DPA: Okay 

Vic: Because he was unemployed at the time. 

DPA: And did the police come? 

Vic: They did. 

DPA: Okay. 

Vic: We were fighting. He kind of, he started getting ... 

DPA: Don' t tell about this one yet,just tell me ... 

Vic: Oh yeah 

DPA: .. .I just want to .. . 

Vic: ... yeah, I called the police, they came ... 

DPA: Okay 

Vic: .. . they, you know. 

DPA: What, where ... 
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Vic: They left a pamphlet and left. 

DPA: Where, what other cities or houses or locations .. . 

Vic: Bellevue, um ... 

DPA: Did you call the police in Bellevue? 

Vic: Yeah. It... 

DPA: To your house or somewhere else? 

Case Number: 15-143510 
Name: BROWN, MOLLY 

Vic: To our apartment, we were in the Bravern urn. Once because I had found that gun that was 
in our house, the 518 house ... 

DPA: Yeah 

Vic: .. . that we were um ... (sigh) ... that we were um selling and he was staying there atthe time 
because I wouldn't let him come back ... 

DPA: Where? 

Vic: ... to the apartment and urn, he left, he was like over at the river at the vacation house. The 
real estate agent called me and said that the house was a mess, that it looked like 
somebody had a patty there and so I went to go through it to make sure they didn't. And 
he just, he's so irresponsible, he left like the door unlocked and he had a gun on- in the 
case you know, but it was a little slide case on a shelf in there and it was loaded. And the 
door was unlocked so like somebody could've come in and stolen it. So I took the gun, 
brought it back to our house, I called the um- 'cause I-I talked to one of my friends who 
is a firefighter and they're like "call the Bellevue Police Department, they will come and 
put a lock on it for you." 

DPA: Okay so you called them to come put ah, basically to make the gun safe? 

Vic: Yes. 

DPA: Alright. 

Vic: Well, because I mean, he, he would be in that house with my daughter you know. And, 
and, and ... 

DP A: Oh I'm not. .. 

Vic: (Cross-talking) ... he has afreakin' loaded gun on the shelf in the closet! Like it, it, it just a 
nightmare waiting to happen. 
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DPA: No, no, no, 1 understand completely. I just wanted to make sure that. .. 

Vic: (Cross-talking) It had been like totally out of his mind during that whole time you know, 
like ... 

DPA: 1 just wanted to make sure that. .. 

Vic: ... chasing after me in the car and you know, because I wou ldn 't stay and you know, that 
kind of thing. 

DPA: But that wasn't the time that you called the police because he'd done something to you, 
right? 

Vic: No, and then ... 

DPA: Or a fight ... 

Vic: ... the next time ... 

DPA: ... where ... 

Vic: ... the next time at the Bravern, it was like maybe a couple of days later, after that call, urn 
he was suppose to bring GEORGIA back to me and urn, he didn't. He urn, he told me that 
he wasn't going to give her back to her unless I brought his laptop downstairs and his gun. 
And I told him that he was talking like a crazy person and that I was not going to give him 
a gun. And he needed to bring GEORGIA back because that was the arrangement that we v 
had and it was just you know, like a-we had agreed that's what we were going to do, it 
wasn ' t actually like in writing. And he took off with her, he drove off. And my mom was 
there too. Urn and ... (sniffing) ... he refused to bring her back, he kept saying that he, he 
needed his gun and stuff and back, that I stole it, whatever, that I took it from him. And all 
that I was trying to do was be responsible, like and not have it. .. 

DPA: When else, when else have you called the police? 

Vic: Urn ... (sniffmg) .. .I called the police ... 1 can't remember if it was twice in Kirkland, or 
honest, I can't... 

DPA: Okay 

Vic: ... my ... 

DPA: Any other places besides Washington? 
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Vic: In um, well there' s been times where I've wanted to in Orondo at our river house, but the 
response time islilce 45 minutes there. And so I had called like MATT and SARAH 
HASSELBECK or one of the neighbors to come over ... 

DPA: Okay. Well let's just talk about. .. 

Vic: ... or my parents ... 

DPA: ... let' s talk about the police ... 

Vic: ... and then, um I um, in New Jersey .. . 

DPA: Where in New Jersey? 

Vic: ... and it's called um, the er, the city is Cliffton ... 

DPA: Hmmmm 

Vic: ... and the apartment building is like a .. . executive you know, apartments, it 's called "The 
Ave." 

DPA: Okay, what year was that? 

Vic: I thin1( it's 743 Pasaic [sic] Avenue, in remember correctly. That was ah, not last season 
but the season before so that's ... 

DPA: The 2013-2014 season? 

Vic: Yeah. So 2013. 

DPA: 'Kay. Any other places in New Jersey? 

Vic: I can't remember if they came twice there ... 

DPA: To Clifton? 

Vic: ... or just once. 

DPA: Olcay 

Vic: ... or if I had called his counselor instead. And- 'cause JOSH had um, he had gotten so 
mad that he head-butted and punched the wall when he was yelling at me. And he had like 
blood was dripping down his face. But I called, I didn'!-I think, the first time I called the 
police was because he came after me and he's like "I'm gonna [sic] fuckin' knock you V 
out." And r had to like rlln away from him. 
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OetO: 

You had mentioned Hoboken before? 

Yeah. Hoboken ... 

And what, what year was that? 
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They were maybe out 2 or 3 times there. That was this year so 2014 ... 

... thi s year 2014-2015? 

Yeah. 

Okay 

We actually had urn- because of that we had urn the people that who we were renting the 
apartment from, email us and trying to like blackmail us ... 

Yeah? 

... about it, to get like tickets and field passes and so we had to give it- they said that they 
were go ing to go to the media and so we had to hand it over to the Giants attorneys. 

Right 

So they were fully aware about it and they you know, basically did what they needed to do 
to make the guy go away. 

Did you ever call the police in St. Louis? 

No 

Any other places in Washington besides um, Kirldand or Bellevue, a few days ago? 

Well no, I can 't remember. The problem is every time that I've gone to call the police or if 
,/ 

I have, he's taken my phone and hung it up or taken it away from me. And like he's even 
picked my phone up and hucked it, like across the street like 2 houses. 

And during those kind of incidences, had-had you vocali zed him "that's it, I'm calling 
the cops," so he ... 

(Cross-talking) Yeah or he would . .. 

... he was aware that there was an intention on your part to call the police? 
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Vic: Yes or he would see me go for my phone. He's always tried to isolate me from my phone 
like even in Hoboken and like he, he, he'd hang up on the 9-1 -1 operators. He'd be like 
"you are so crazy, da-da-da," or he'd take the phone from me and when I was trying to call 
and he would like open up the door of the apartment and throw it down the hall then push 
me out and then lock the door. Vm.. . v 

DPA: So there have been other times that you wanted to call the po lice or tried to call the police 
and weren't able to because the phone was not available to you? Is that fa ir? 

Vic: Yes 

DPA: Okay. 

Vic: Yeah because there's, I mean there's mul- there's so many times that he' s told me you v 
know, "I'm not go ing to jail for you or for anyone." Vm ... 

DPA: Besides um, anything that he may have said to someone in counseling or um, this letter, 
this email that was sent to a bunch of your friends in common ... 

Vic: Hmmmm 

DPA: ... um, has he ever put on paper or email or in a text message or anything like that um, 
what he's done or that he's sorry or anything like that? 

Vic: I mean, I think so, yeah. 

DPA: Do you have any of that stuff still? 

Vic: That' s kind of what I was trying to ... 

DPA: (Cross-talking) That you brought with you? 

Vic: ... go through today. 

DPA: Okay 

Vic: Well 1. . . (sigh) . . .r was trying to go back through emails and text messages and the 
problem is that I' ve had like 4 phones in this time span. And ... 

DP A:" You need some time to do that? 

Vic: Yeah. 

DPA: Okay 
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Vic: You know, urn ... 

DPA: That' s fine. 
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Vic: ... and so you know, urn there at a point, there was a point that where you know, he would 
lie to people or he- I'd be getting scared and I would turn on the voice recorder on the 
phone .. . 

DPA: Okay 

Vic: ... .just so I could bring into our counselor, you know; to help us. 

DPA: And was this a marriage counselor or couples counselor? 

Vic: Yeah, we've been to several. 

DPA: Okay 

Vic: Um ... I- his jour-you know, there's a bunch like writing and the books that are in the 
box that may say stuff about that. 

DPA: Okay 

Vic: Um, it talks you know ... 

DPA: Has ... 

Vic: ... there's a lot of weird stuff in there. 

DPA: I-las JOSH tried to contact you since he was atTested? 

Vic: Um . .. 

DPA: And I mean JOSH personally? 

Vic: No 

DPA: Okay. Has anybody else tried to contact you since JOSH was arrested? Or has contacted 
you, I should say. 

Vic: Like anybody else as infor JOSH or. .. 

DPA: People that associate with JOSH, or anyone who wanted to talk about what had happened 
between you and JOSH or anything like that. I don't mean if your mom called to say 
"hello" .. . 
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Vic: Yeah 

OPA: ... or anything. 
rn O('C'-If\ 

Vic: Vm, PETE MeR,'dffi [sic] ... 

OPA: PETE MERAND okay. And PETE MERAND is his ah .. . 

Vic: He's sort of his ... 

OPA: ... agent? 

Case Number: 15-1435 10 
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Vic: ... really good, one of his really good friends. And he is, does sports marketing. 

OPA: · It, but is he, is he his agent? Does he help him sign contracts ... 

Vic: Nope 

OPA: ... or anything? 

Vic: No 

OPA: So what does he do? Get him . .. 

Vic: Marketing 

OPA: ... commercials or deals or. .. 

Vic: He's like his PR guy. 

OPA: Okay. 

Vic: I-Ie's like the guy who spins the stories or gets him like um, you know um, like paid 
endorsements like you know ... 

OPA: Okay 

Vic: ... he has an endorsement of Tommy Bahama ... 

OPA: Oh okay 

Vic: .. . Iike PETE did that and so. PETE works the deals, hands it off to hi s business attorney, 
business attorney writes the deals and that you know, that is how it works. 

OPA: Who does his contracts with ... 
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Vic: His contracts with the Giants is with ROB ROSCH. He never tried to contact me. 

DPA: Okay. Um besides PETE MERAND, how many times has PETE MERAND tried to call 
you since JOSH was arrested? Or has he called or has he tried to call? 

Vic: He, he's called. He called that night, I got voicemai1s on my phone. 

DPA: Okay 

Vic: Um, you know and then he's like "I'll keep you posted" you know, "on what's going on." . 
I mean I was worried and I, I wanted to make sure that like, you know, he wasn't getting 
into like jail fights. I mean ... 

DPA: Did you want JOSH to be arrested by the way? 

Vic: No. I did- I didn't because Ijust wanted him to leave the house because he was scaring 
me and I knew that his temper was- I knew that his temper was not dying down and it 
was just a bad decision to let him come back, because I had him out of the house for since 
the beginning of February because he had just flown off the handle at KOBE for slamming v' 
a door in KOBE's bathroom. And he kicked the door in and like it, KOBE got out of the . 
way thank God, or else he would have gone through like the plate glass, the shower, that 
was behind him. But it hit you know, KOBE's arm as it was coming open. Like he didn't 
even try to open the door at all, he just kicked it through and ... 

DPA: Who was,. sorry ... 

Vic: .. . my parents were there but my dad was in the shower in the other room. We have a big 
house and he was in the shower in the other room. And my mom um, had just woken up 
and she wears hearing aids, she can't hear and so she couldn't hear it. She couldn 't hear an 
e lephant if it was in the next room. 

DPA: So who besides PETE MERAND has called you since JOSH has been arrested? 
Weit~ 

Vic: Um, SCOTT WHI'fEB 

DPA: And who is SCOTT WHITES? 

Vic: I guess that he is an attorney and I think that he is the one that does the deals for like 
PETE, he does a lot of that business side of it. But I actually believe that SCOTT is 
licensed as like an agent as well, but he's not JOSH's agent. 

DPA: Okay 

Vic: And he you lmow, and he called me and he asked me you lmow, he told me that, that 
JOSH was in jail, he'd been there like 32 hours and it was really rough on him but the 
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good thing is that you know, there wasn' t much there to the report and that, that um, it . 
was- it was pretty flimsy. 

DPA: Were you asking him about the .. . 

Vic: He said ... 

DPA: ... report? 

Vic: . . .I was j ust asking him what, what. . . like he, he called and was like "hi, how are you?" 
And I was li!ce "well I've been better," and I j ust let him talk. 'Cause I didn ' t know what 
to say to him. I had never had a phone conversation with him in my life. You know, I've 
met hi m one time in passing and um, you know, he- he's like "well the good thing is that 
the repOlt is pretty flimsy so," you know, "I, I bet on the prosecuting side, they' ll drop it 
and it' ll get thrown out." And he's like "but you know, have you thought about what you v 
are doing?" And I was like "what, what do you mean 'what I am doing'?" And he's like 
"well" you know, he--I think he basically was like "you- you're going to pursue this or 
you lmow, "press charges," and I was like "I don 't even know how to answer that 
question," like I was still trying to digest everything that went down in the last couple of 
days. And I said "SCOTT, are you representing JOSH?" And he sa id "yes, I am." And 
then I said "then I think that you need ca ll my attorney." And I text messaged him my 
attorney's info. And then he contacted me again the next day, leaving a message talking 
about JOSH's wedding ri ng because J had asked PETE and CHRlS BLACK, if he wanted 

. his wedding ring back? You know, like in those 2 days, I was extremely emotional. I was 
like all I want is my husband next to me. I'm blubbering and crying in bed and you 
know ... and I was like "does he want hi s ring back?" and um nobody responded to me. 
And then finally that SCOTT guy did and then I told him that I texted him, saying that I 
you know, do Search and Rescue on Tuesday nights and that i, I could like bring it to him, 
or meet him in Kirkland, where we leave from and um. And then he asked me to come by 
Hectors and I didn't have enough time. So I told him that I didn' t have enough time and 
then I got a text message that same night, like an hour and half later from DANIELLA 
BLACK, which is CHRIS BLACK's wife, saying that- I have, I have them all right here. 
I don' t Imow why I am trying just to do it off my memory, so ... 

DetO: Who is the one that said that the police repOlt was pretty fl imsy? Who told you that one? 

Vic: SCOTT WHITES 

DetO: Did ... 

Vic: PETE said that to me at one point too and then PETE's like "man, we just got get him out 
of jail," like "we got get him out of jail" and urn. He's like you know "so are you go ing to 
come to COUlt?" Like Friday night, you Imow, yeah. He's like "so are you go ing to come to 
COUlt tomorrow 'cause his hearing is at noon." And I was like "I don' t think that I'm even 
allowed to. And I'm not going to go." And, and he' s li ke "well MOLLY," you know, 
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"you 're gonna tell them that you just, that you didn ' t want him arrested and that it was li ke 
noth ing kind of thing." And I was like "I didn ' t want him arrested but he's, he's like 
continued to do thi s stuff and I didn ' t know what he was going to do." You know I didn' t .,-/ 
think that him grabbing my wrist and was even something that was urn, somebody could 
get into trouble for. Um [just thought that is very nOlmal occurrence between us. Like fo r 
him to like grab me or but the way that he came at me, the fact that what had happened the 
night before, the fact that he, you know, that he came at me in a very phys ical way and it 
took li ke me screaming to get him to let go, I was scared. And you know, I'm sick of being 
scared. And ... 

DetO : Did they give you any indication how that they knew what the police rep0l1 said? 

Vic: 1...(sigh) ... I don' t know. Maybe they were saying because they were there? No, I mean 
that is me assuming so I guess I can't you know, answer that but he um . .. PETE was there. 
PETE said that hewas there you know, he's like "oh" you know, "he came out and he had 
handcuffs on and he's like," you know "this" you know "whatever jumpsuit and shacldes 
on his ankles and." He's like " it was horrible" and-he's like "it was horrible man. He's 
been like through hell and back in there MOLLY, you just got get him out of there." You 
know, he' s like ... 

DPA: Why didn ' t he get him out of there? 

Vic: ... well that was afterwards, after the fact. PETE did get him out, PETE posted his ba il and 
um ... 

DetO: Did you feel like that they were pressuring you to .. . 

Vic: Oh yeah ! I mean ... 

DPA: To what? 

Vic: To, to, like ... ..; 
DPA: Post his bailor to ... 

Vic: No 

DPA: ... drop the charges? 

Vic: .. _ to yeah, to make sure I let everybody know that it wasn't a big deal and that I yo u know, 
I overreacted. You know, I- I definitely think they're trying to make me fee l that way and 
I you know, I think they're like .. . PETE said to me, he's like "man we've j ust got get him 
out of there," you know, "ROB ROSCH is calling me" and ROB is his agent that is in 
New Jersey. And he ' s like "ROB ROSCH is calling me" and he's like "we gotta [sic] get 
JOSH on a plane and back to New York man, we got save his job and urn, that is our 
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first- that is our top priority." And I remember getting rea lly offended. I was like " really, 
that is his top priority?" Like I was- that actually angered me and I was like of course it 
is, it 's his job, it's all that he cares about, you know, I mean that triggered me like, and­
and then PETE kept like backing down, like "butter" me up kind of you know? PETE is 
kind of like a peacemaker in way, li ke youlmow but, he' s ... you know ... 

OPA: How many t imes did he call you? 

Vic: PETE called me, I don't Imow, I'd have to look tlu'ough my call log. I mean more than 3 
times and I call, I ca lled PETE several times because he would be li ke "okay I' ll call you 
right back in 5 minutes ." Or "I' ll call you back in an hour and I' ll let you know what's 
going on." And um, it wasn't iike he was ever trying to say that JOSH told me to tell you 
this or I was trying to tell him to tell JOSH anythi ng at all. I actually know better than that 
and um, and he um, you know, he would just not call me back and I would text him and be 
like, you Imow li ke "I'm sick to my stomach right now, like what's going on? Is JOSH 
okay," and then he'd be li ke "there was a fight in the jail or something and it went on lock­
down and he couldn' t like get out." It was 6 at night, it was like 3 in the morning when 
they released him or something. I don't know, I. .. and then urn, YOll know, like CHRIS 
BLACK came by the hOllse. He came by the house at one point and li ke, to pick up like 
JOSH's bag, his suitcase and his backpack .. . 

OPA: For hi s trip to New York? 

Vic: Yeah. Because he you know, that's- he needed to get it to leave I guess. He just wanted 
his stuff when he got out of jail. 

OPA: He has a place in New York I'm guessing, where like an apartment or a house or 
something for. .. 

Vic: Like an apartment right now. It's the Giants that put them up like ... 

OPA: Oh, they put the players up? 

Vic: ... until training camp. 

OPA: I see 

Vic: Like for OTA's and workouts if you have a roommate, it's free and . .. 

DetO: I' m ignorant to football speak, what is an "OTA"? 

Vic: It's like, it's like preseason training 

DPA: Ah, it's offseason .. . 
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Vic: I, I call it preseason, but yeah, it's off season. It's basically like getting them into the 
groove to then go into the preseason after a break. 

DPA: It is really to make sure that the players um, don't report to camp 50 pounds overweight 
and can't get in ... 

Vic: Yeah 

DetO: Got it 

Vic: Keep them in shape 

DPA: (ct, unint) work them down, they are a protected investment. 

Vic: Yeah. Make sure that their "work-horses" and in shape. So ... 

DPA: So besides PETE MERAND and SCOTT WHITES, anybody from JOSH's urn, for lack of 
a better term, camp that have called you since he was arrested? 

Vic: I- I don't know like I, I'd ... 

DPA: Okay, alright 

Vic: ... have to actually look through my phone ... 

DPA: Okay, well we'll do that in a second 

Vic: Butum ... 

DPA: I won't make you do that right now 

Vic: But CHRIS BLACK you know, when he was at the house, he fed me this story of urn, 
"weli I'mjust, I'm, we're-me and PETE are going to sit him down and you know we are 
not dumb, we weren't born last night you know. He's admitted to us several times you v .... 
know, how he' s been to you and, and whatever." And he's like "I warned him man, T 
warned him." And they, and they kept saying "you guys just need to split apalt a long ti me 
ago, you know, call it quits because I knew that thi s day would corne where JOSH would 
end up in jail." And . .. 

DetO: CHRIS BLACK said that to you? 
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Vic: Yeah. PETE said it to me too. And um, like in kind of a different way, a different you 
know, time, not e'xact way. Um ... 

DPA: Was that fi'OlTI the standpoint of they just don't think they you should be together or did 
you get the sense that was fi'om the standpoint of you know ... 

Vic: Like "I know that JOSH is trying over and over again and you guys have been trying but 
you guys fight like cats and dogs." And um, and you know, you know "enough is enough." 
But these are the same guys that I' ve reached out to when JOSH has freaked out when he 
kicked in KOBE's door, when he has done. things. And they know. But some reason they /" 
you Imow, they're always pushing blame back on me. Or, I'm not- I don ' t know, I'm 
assuming that but. .. 

DPA: Is there um, is there anything else that you think that you need before we start looking for 
those letters and stuff? 

Vic: I mean I, I have other things that have happened that I written down but I you know ... 

DPA:' You know honestly ... 

Vic: ... but I lose track of all of this. 

DPA: MOLLY, we've been go ing fo r a long time arid I think it 's time that we took a break 
anyway. So rather than make you go through eve,y single incident that has ever happened 
between the 2 of you, let's just take a moment and maybe we can look through some of 
this stuff that you brought with you today and . .. 

Vic: Okay 

DetO: And we can always you know ... 

DPA: We can always ... 

DetO: ... followup on stuff... 

DPA: . . . (Cross-talking) get more information later. 

DetO: ... ifwe need to . 

Vic: Yeah 

DetO: Okay 

. Vic: Yeah, I mean with the whole thing, with the asking for the ring though, it was weird 
because SCOTT called and then he texted and then um, DANIELLA texted. And 
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DANIELLA is CHRIS BLACK's wife and then CHRIS BLACK texted the next day. You 
know and they were like "despite anything that has happened, he's still wants to honor his 
marriage and wear his wedding ring." 

DPA: Just basically he wanted the ring back is what you are saying? 

Vic: Yeah, I'm like "well if you wanted to honor your marriage," you know ... (sigh) ... 

DPA: I get it 

Vic: ... you've ... 

DPA: Okay . 

Vic: (unintell igible) ... and ... 

DPA: Alright 

Vic: ... and you-you know, now that I'm thinking back, DANIELLA was like "I want to be 
there for you" you' know, it was on Saturday night. She's like "I really want to be there for 
you, you know, I just, I want to take care of you." She kept like insisting that she come 
over. And I'm like "it's like 9 o'clock at night now. Ijust want to go to bed. " 

DPA: How did she know? 

Vic: DANIELLA? 

DPA: Yeah 

Vic: Well um, CI-IRIS, her husband. 

DPA: How did they know that, that the police came and JOSH got arrested? 

Vic: Because PETE had called CHRIS um, when he was like trying to like get JOSH out of jail 
because PETE lives in West Seattle and he didn't want to um, he didn ' t want 
to ... (sigh) ... um, have to drive all the way to Wood inville to pick up the bag. So he's like 
"I've called CHRIS BLACK"- I might have that on vo icemail, I don't know. And then 
um you lmow, I think initially I reached out to like right after it happened, JOSH'S- this 
guy that like JOSH prays with, it's like an accountahility partner in all of that and I was 
just like, his name is ERNEST and I- I Facebooked messaged him because I doli't even 
have his number and I was like "look you Imow, this is what just happened." Like you 
know "please pray for JOSH." And he 's like "well hopefully like, JOSH is finally hit his 
rock bottom here and you lmow, this- this will bring him you lmow, to where he needs to 
be," urn ... 
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Vic: I mean, I had, I had told ah, ah a couple of people like my neighbor and, and um you 
know. I told my brother, I told my best friend you know. I didn 't want to tell my parents 
'cause I didn ' t want to like let them down you know. Like I don' t want to be divorced 
twice .. . 

DPA: And you ... 

Vic: ... and like I don't. .. 

DPA: ... you told these people after ... 

Vic: .. . hurt my family. 

DPA: JOSH got arrested on Friday? 

Vic: Yeah. Either on Friday or Saturday or Sunday, it ' s all a blm. Honestly, it was the worse 
emotional roller coaster in my life. My friend JESSICA and her husband JUSTIN, they 
came over that night and brought me dinner and brought like the kids dirmer and they sat 
with me, they didn't want me to be alone. And then they actually brought GEORGIA back 
with them to her house, to have a sleep-over with ZEKE, 'cause that is her friend, it was 
totally distracting her and just was excited. She didn't even know that dad was gone ... 

DPA: Right 

Vic: ... so I thought that was a good idea ... (sigh) 

DPA: KEMPER and KOBE know, right? 

Vic: Yes. KOBE knows um, KEMPER does know but they, they knew that something was 
wrong because there were so many police cars out in front of our house and urn, kids were 
driving by and texting them, asking them what was going on. 

DPA: Right 

Vic: And I had reached out to KOBE that day um, for KOBE to maybe go hang out with a 
friend instead of coming home £i·om school. .. 

DPA:Right 

Vic: ... ' cause JOSH was in a bad mood. 

DPA: Yeah 
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Vic: And you know I didn't want anything to you know, to happen him ... 

DPA: Okay 

Vic: ... after the night before. Um ... 

DPA: Okay. Well let's, let's take a break. Let's look at some of this stuff you brought with you 
and ifthere's anything else that we need to ask you questions about, we' ll do that in a little 
bit. Is that okay? 

Vic: Hmmmm 

DPA: I'm sure that you could use a break, right? 

Vic: Yeah. Yeah. 

DetO: Okay ... 

Vic: Alright, I feel like more li ke rambling and go .. . 

DPA: No, no, no. It's okay. 

Vic: ... you know. Like I'm trying to reca ll events like exactly how they are is, is hard when it 's 
been long, but ... 

DPA: You lmow what, we totally understand, like that' s okay. Um ... 

DetO : Okay MOLLY, is the information that you've given in your statement true to the best of 
your knowledge? 

Vic: Yes 

DetO: Was there any force or threats or promises made to you to make you give this statement 
today? 

Vic: Um, n- no 

DetO: Okay 

Vic: Sorry, Ijust thought of something that I didn't include that I want to include. 

DetO: Okay, yeah, go ahead. 

Vic: Urn . . . SCOTT WHITES, when I talked to him on the phone, I think maybe during the 
initial conversation, I-he's like "there's a no-contact order" and I said "well I tried to call 
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the COutts, I've tried to know what is go ing on but I can't get a hold of anyone because of 
the holiday weekend," and he's like "oh I'll email you a copy ofthe report," you Imow. 

DPA: The police report or the no contact order? 

Vic: I had or the no contact order or I had no idea, and I was like "okay" and he's like "yeah, 
I'll just, I'll keep you in the loop." And um, then he you lmow, I was "so what does the no 
contact order mean? Like I can't, I can't call JOSH, he can't call me, he can't come here? 
Like does that mean GEORGIA too?" You lmow, I was asking him that and he was like 
"well it' s a no contact order for JOSH, so you can-you can contact JOSH." You lmow 
and I said "well what ifIjust want to like to send like a, a video message of GEORGIA to 
JOSH, just saying 'hi dad, love you,' whatever?" And, and he's like "oh yeah, yeah, that's 
totally fine ." But then after I got off the phone, 1 talked to my attorney right away and he's 
like "no!" He's li ke "you are being baited" and I'm like "1 don't know" you know. And so 
instead of like sending JOSH um a picture message of GEORGIA, 1 sent one to CHRIS 
BLACK and I wrote "hopefully this will make his day better." You Imow, it was like a 
cute picture of her and then, a few days later I sent one to PETE um, of GEORGIA. You 
know just' cause I know that he cares about her so much and ... 

DPA: He lmew .. . 

Vic: ... but I never tried to talk to him. I nevel' tried to send a message to him, I-other than 
does he want his wedding ring. 

DPA: You know that JOSH really cares about GEORGIA you mean? 

Vic: Yes 

DPA: Not, not PETE? 

Vic: Yeah 

DPA: You meant JOSH, right? 

Vic: JO-yeah, yes sorry. 

DPA: No, no, no, it' s okay. I just wanted to make sure. 

Vic: Yeah so I just like, I just wanted to make sure that I didn' t forget that bit of lmowledge 
but... 

DPA: Do you .. . 
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Vic: ... after I sent them, I felt like really weird afterwards and I felt like, 'cause nobody was 
calling me back, nobody was interacting with me and I felt like they were trying to get me 
to do those things. Like to you know ... 

DPA: Do you feel bad that JOSH can't see GEORGIA, or GEORGIA can't see JOSH? 

Vic: Well I mean, right now l.. .Iike after my brain has wrapped around the situation, I' ve been 
able to digest things and you Imow, understand it better. I'm- I'm glad that she can ' t see 
him because ... 

DPA: What about when you sent the pictures? 

Vic: No I was sad. You know, 1 was sad for her, I mean that is her daddy and you Imow, no kid 
wants to be away from their parents and-you know it's not her fault that he dad acted like 
an idiot and you know. And then I felt guilty like it was my fault you know, and ... 'cause 
when the police officer, they said, they said they came in and asked what happened. I 
showed you know, I told them what happened and then "well let me see your wrists." And 
I'm like "it's not, it' s nothing. Like it's just a little red, whatever." And tiley, he like 
flipped my wrist over and there must have been like a little like scratch thing and it was 
red and swollen ... (sniffing) ... um and they were like- the next thing that I knew, JOSH 
was being arrested and I looked at the police officer and I was like "I don ' t want you to 
arrest him" and he like very firmly, to me it felt like yelling, said "ma ' am, this is not your 
decision!" you know and Ijust fe lt horrible ... (crying) ... but I don't know. 

DPA: Alright. 

Vic: I think that I did the right thing. I know that I did the right thing. 

DPA: MOLLY, this is going to sound like a silly question but is everything that you've talked us 
about so far the truth? 

Vic: Yes 

DPA: Alright. What time is it? 

DetO: Okay, we'll end your statement. It ' s still 5-28-15, the time now is 1415 hours . 

06/23/2015 @ 1400 mlc 
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Ostrum, Robin 

From: 
Sent: 
To: 
Subject: 
Attachments: 

I< c.so · t±-- t !£ - I L{ 3':;;10 

. Molly Brown [3mollyb@gmaiLcoml . 
Wednesday, June 03, 2015 1 :22 PM 
Ostrum, Robin 
Fwd: Contract, jerry price - Mar 28,2013,8-05 PM.pdf 
Contract, jerry price - Mar 28, 2013, 8-05 PM.pdf 

---------- Forwardec:i message ----------
From: Molly Brown <mollybrown80@icloud.com> 
Date: Thu, May 28, 2015 at 9:37 AM 
Subject: Contract, jerry price - Mar 28, 2013, 8-05 PM.pdf 
To: Molly Brown <3mollyb@gmail.com> 

Sent from my iPhone 

-Molly Brown 
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Name: Josh Brown CONTRACT FOR CHANGE 

Date: 03/28/13 

My Offenses: Reason for this contract 

1. I am in this position because God was not the leader of my life, my finances or my marriage. 

2.1 have physically, verbally and emotion"lIy abused my wife Mally. 

3.1 have controlled her my making her feel less human than me, and manipulated her with money. 

4.1 have constantly made her feel as if she is not good enough for me to hide my own insecurities 
and self hate. 

5.1. have lied about having sex with women before our marriage and have kept those friendships 
alive during our marriage. 

6.1 have contacted old girls who were friends fro'm college without letting my wife know and 
making her feel as if she could not trust me. 

7.1 have disregarded my steps son's feelings and they have witnessed me abusing their mother. 

8.1 have been a horribie husband and stepfather. 

9. I'm in this position due to my lack of respe.ct and over ail misunderstanding of what Love is and 
how a ureal" man does it. 

10. I have viewed pornography on a consistent basis to manage. my desire for 
physical contact and justified this behaVior as not cheating. Intern making my wife 
feel less deSirable and forcing her to feel as if she needed to "be"a certain way in 
the bedroom. 

11. I have constantly lied to my wife about all kinds of littie things and neVer telling 
the full truth. This has built a wall of mistrust and she is C!lways Second guessing if 
she has the full story. 

1. I will not communicate with any present or former female NFL staff member 
about anything other than work related Issues unless (wife) Is present. 

2. I will not go to lounges, bars, nightclubs, view any pornography, go to sex . 
related establishments, use phone sex, view TV or movies that are sexually 
explicit. . . . . 

3. All of my technology devices will have accountability software Installed . " " . 
4. Any charity event, Interview, tv appearance, promotional appearance;~~rk 

event I will notify my spouse of. We will come to a mutual decision If It is a 
•. necessary obligation during this process. I will not CQ-hpstanyeverit,go to . 
. dlnn,er/lunch With., or entertain anx WQri1en other than my;wlfe. · .. .: . 
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5. I mlll>aY!t no communiCation abOut petsolialmatters O£ partldpate In any · 
ilKtMtleS witI'! any females ages 16-60 unless they are relatives and (wife) IS 
prKei'lt. (ThiS includes calling, text!ng. emal"ng. !.m. messaging, car rtdes, 
etc. ) . 

6. 1 .. 111 00( !\aY!t a sexual relationship with anyone outside of my mamage. 
7, I will tf>aoge m)' phone number and will not \lIve out the number to anyone 

... ilo tooM potentially harm therestotation of our marriage. I wUl also change 
my emaU address ,\5 well. for both email and phone accounts twill provide 
I'll)' .. ~fe wIth p;l5~WOI'tlS, I Will Mt create any alternate email addresses that 
m1 ..... il! d¢es liol ~now ~OOut, 

& r wiil d1scootinue tM li se of ~otlai tMdla Dccounts due to the amount of 
.. ';;men 1M! hi! is frlMds with thai he has had prl!vlOuS felatlons with . 
A~Il'\~ ~1i<: to work, like twitter, my spouse will have complete access 
t<). 

~. I .... { j d~"t1 \:lil t \)re' n\lpt\lnr ,1grt!cment and put all MsetS, accounts and 
h6i'1>E:S \ht ' b<lth r\lltM~, ~lIowln\l cornplcte· lIccess to my spouse, I will not 
hid<! t)(' ).;i)O,~p any p',s.sword$ to ~ny of these accounts secret because they are 
'!:X'.th« \llll 'TMrIl will b<! 00 Secrets or hiding of money, I 1'1111 give full 
~"'te. 

1'0. t ,,,\It ,>ohl'Sti money as a power tool , as abuse or as manipulative means of 
~<;l(\tr\)l. fQt thtl duration of the A-te8m process I will agree to l! budgeted 
1) • . W3'1<:;fl for my living expenses. . 

H . I ~iJ nut gamble with any money In a casino, amongst friends or with 
H:.J.mnl.l\l!S. 

J.1c. Ar.y milJot dedslon, change to, or proposed decision must be put in writing 
.,lfld mutually lIgreed upon by my spouse lind I. (Home. kids; work, moving, 
b lps, buying, se lling of anything) 

i l . l will not <lccess the home where my spouse Is living or staying. I will not 
stil l~, follow·, threaten, coerce or harass her. 

H , I wilt not ~ l\lte for lIny meetings or apPOintments that Involved my wife·, 
15. i w,iI !'Irlte letters/notes to (wife) 2x il week, 
~6. I ... ifl do 'ace to face accountabili ty with A- team members once a week, when 

lIno ",herll possible. . 
17. 'l will comrriuniciilte with my A-team through e-mail or phone once a week. 
a:. I will jo...rna[ at [east 4 times a week. 
H·. I ,. ilt b-e Involved with p(ofeSSlon~1 counseling with Jerry Price 2.X/month for (4 

M-.Jf ~SsI0M). 
'lei). r "";~I n(it c~[I.,ftcr the kids bedtime, calls are limited to sharing, not 

<.'/J09<1t10rl, ~rlY m~jor rri~rltftl lSsues will be discussed In counseling, 
'21, I WiIi )tAY IIway (,om any vlolllrit or explosive outbursts with (w ife) In person, 

ColI ibt pitonofi and whife In my treatment seSSions. 
~:l:" I ¥tm :~ (jrj;!i hl' /i I'W p$ychologlcal testinQ deemed necessary by my therllplst to 

I>idp ' tMify IWllst10IlS related to my treatment. 
'!:J': n >l:'J 'l ... ill b<i I'm 5f~(Ctjllll my tr~l\tment from /lny A-team member but 

Glt'fi<iefitiafit-y .... iII ~!ilY wlthln,the loam. If ony $lgnlficMI or personlll data 
Ji~ m~~f <if IIttW' i$ ~hMed outside my Ilccountllbility structure, It Is 
!lfJ:!lllld~ (IX itrlmedi4tll (H~ml'5a l. 

Z4. 1 ~lli~~:::jipt Ii,;: I'll/hili of Qthe'5 11110 re\'l ltlil ltlll eNIl(;t of my past behal/lor • . 1 
""'1 ,_ '""''' l\(!f to frl iI 'llpvliltil, {ontrol, or lntlmldote others. Ttlls Includes the 
g,'lojfil'l, 11.11'1' belit!JJn'.l or 1lS4l pt Pllt dC)wns will not be tolerated. Quilling the 
ctl\ld,.~ !'O,II b<!! comple('1ly off limjt~ i I Wfll nQt spea~ to them about any 0' . 

'. tnl1. \iI'Ij~ in ' ,(IWn541liog ~lfno Dr with written perml$Slon. , . 
~5.1 WI!'I (()mp/y with Jj)jt(itk; gvldellne~ CI$ tD when .1 have rll$lc;lential time with 

Gm.-91' ~ wIll OOC be ,llowed toielSYt town with her until thl. Is complete 
, My (efUuI to briflg Georgill b4d1 O£ threlSts to tal!e tler away will not be . ' , 
. _Wt'!l. I. m~ "" .... notl'" my $pO\IM -04 com. to It mutual Written · ... ', 
.. ~"'~ rw ~illc)R'y .nywtlert Clther thin where. am (urrently : 
li~ on my r~fal "i9htswlth Ge<lr911, . 
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26 . .IWIII not tolerate any games within myselt. I will make reSponsible chl?lces 
for myself, not others. " . 

27. If L fall to comply with any of the above I will notify someone In my iletwork 
Immediately. 

28. r will not try-to find a way around any ofthe above. 
29. r will be open and receptive to criticism and tell the whole truth. 
30. r will not pr",ssure my Wife to give me answers about our future. 

Note from Molly: 
I need to put these boundaries in effect, because previously they have been 
violated on several occasions, eventually causing me to need a restraining 

. order and file' for divorce. 
r have had a long history of letting my boundary walls down and giving In 
because of trying to please. I have been made to feel as if my feelings, or 
thoughts do not matter and that I am a weaker person that has no say In any 
matter. 
I want no input from you or to have to answer you for my spending. If we are 
not financially separate r will be watching your spending and decision-making 
where finances are concerned. This is not to try to control you in any way, but 
r will not allow myse.lf, or the best interest of our children to be compromised 
by your poor decisions or need to control. If I feel at any time your spending 
or life habits are in any way leopardizlng any of the above goals or b'ecornlng 
manipulative, I will file for Legal Separation or Divorce, 

TYPES OF CONTRACT OFFENSES 
Not following the behavioral rules of the contract 

CONSEQUENCES 
First Offense 
Offense 

1. Group Meeting 
2. File Legal Separation papers 
3, File Divorce papers 

Second Offense 

Extend 3 Months 

Third 

Extend 6 Months 

Name of person under contract: __________ _ Date: 

A-Team Members: 

, . 
..';.­

... :.;' : . 

____ _ _ ___ __ Date: 

_--_'----_____ _ Date: 

________ ___ Date: 

- ___ ---, _____ Date: 
.. .. 

_--'--'--". __ --,-:.,--~___ Date: 
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A-Team Client:C=-~ 
A-Team Spouse: _~ /!iEU('6fftL' __ Date: _ 8/&0 / 18_ 

A-Team Facilitator: -",J.:..:~-"-r,,,-'f-,P-,,-r-,-ia-:..c...:MA.:...::c..,---_ Date: 03/28/13 
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Ostrum, Robin 

From: 
Sent: 
To: 

Molly Brown [3mollyb@gmail.com] 
Wednesday, June 03, 20151:10 PM 
Ostrum, Robin 

Subject: Fwd:.josh and molly 

---------- Forwarded message ----------
From: joshua brown <ldckerjb3@gmail.com> 
Date: Wed, Apr 17, 2013 at 6:19 PM 
Subje'ct: josh and molly 
To: Molly Brown <3mollyb@gmail.com> 

Hi Molly, 

I dont know how these em ails are supposed to be structured so I amgolll1a do what I think I should do first. So, 
send it into Jerry and maybe he can better direct us on what we should be discussing here. I do believe that 

. these erriails should be more informative to what I am understanding so far and not so much of a romantic letter 
about how much I miss you. 

I can honestly say for the first time in my life, i am being honest with someone significant in my life, including 
my mother. It has been freeing and liberating to some degree as I start to understand just how twisted my' 
thinking has become over the years . I am discovering just how i have ignored you and your feelings and 
replaced them with my own wicked game of hide and seek. I am learning/realized that I have been doing tlus 
all in my sub-conscience without even knowing i was doing it (vis self deception). This comes fi-om my inflated 
thinking and it has been a game that i use as a crutch to keep people from really knowing me. I have failed to 
acknowledge my destructive behavior until now and for that i am deeply sorry. I don't know if i am supposed to 
apologize in tllese emails but i can't help it. I am disgusted by my corrupted view of right and wrong. 

I thinle at first I did blame my parents and my past for all this crap and I can't do that anymore. They didn't make 
these decisions, i did. I chose to be a liar and by doing that, i developed into a sexual deviant that viewed sex as 
a sport all most. I lied because it waS a game and because i feared people would find out i am not a good 
christian man. I hid behind my "spitituality" and the passive cop out that God has it, and can make it better. I 
truly believe that me not being vulnerable to Hitn has kept me from expeliencing true love with you and havitlg 

. real friendships in my life. 

Please know that everyday I grow stronger by the minute. I am trusting in him for the first time in my life and 
even though its painful, i will always tell you the truth. I have been thinking about what motivates my decisions 
a lot today as well. When' I talk with you today about your actions in NYC, i truly believe my reason for 
wanting so much information was so I could put us on the same level. I waJlted to view you as I view myself, 
capable of anything and disgusting. You did something I down right despise aJld I know you view my actions 
the same. Now, i have so many visuals in my head of what actually happened. I don't know if I helped us or . 
mined us . . But, again, I did nothing but run over your feelings, wants, and needs with a cheese grater. I tmly 
don't blame you. God really is the only one who can heal this relationship and I choose to let him by my 
obedience. 

I hope you CaJl read these emails and see how God is changing me, along Witll my own self recognition. I tmly 
want to serve you and our kids to provide a good, loving, stable home. 

1 
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there will be plenty more for me to ~ay as I go. deeper into this thing by reading and understand other ways my 
twisted thinking has impacted tillS relationship with lies and abuse. I love you Molly! 

thank you for seeing me through this. 

Josh 

-Molly Brown 

2 



Ostrum. Robin 

From: 
Sent: 
To: 

Molly Brown [3mollyb@gmail.com] 
Wednesday, June 03, 20151:15 PM 
Ostrum, Robin 

Subject: 
Attachments: 

Fwd: email #3 "the move" 
molly#3.docx 

---------- FOlwarded message ----------
From: Molly Brown <3mollyb@gmail.com> 
Date: Fri, May 29,2015 at 10:41 AM 
Subject: Fwd: email #3 "the move" 
To: sara.brumley@kingcounty.gov, rich.anderson@kingcounty.gov 

--.-------- Forwarded message ----------
From: joshua brown <kickerib3@gmail.com> 
Date: Tue, Apr 23, 2013 at 12:09 PM 
Subject: email #3. "the move" 
To: Molly Brown <3mollyb@gmail.com> 

-Molly Brown 

-Molly Brown 

1 



4-23-13 

This is the email you ask for last evening. A plan for major decisions would be good; 
[ unfortunately have no solid plan at this point. [have no plan because I am having a 
hard time figuring out what is the MANLY decision to make. Am I being selfish, am [ 
handling this decision in a responsibleway? I don't know. So, I am putting my 
thoughts, concerns and actual feelings on the table, in writing. This is open for 
discussion of course and we can involve others if WE feel it's approp riate to do so. 

I am in favor of moving to St. Louis and building our dream house. This was a good 
place for our family and I believe we all feel this way in our heart of hearts. Your 
store is there and [ believe itis a grea t thing for you and it gives you a creative outlet 
and it could be a great second income for us if you can get the spending under 
control and push the product efficiently out the door. We have a great community 
there both from the school system (our kids friends parents) and also our church 
community. [do however believe that these relationships need a little nurturing 
and love. This way when emergencies do arise, those relationships will feel like 
obligating themselves to us because of their love and respect for us as friends. I do 
believe this is the best decision for the Brown family. However, I am not in favor of 
having to be away from my wife and daughter for months at a time because of my 
job or the boys. 

FACTS: I marri ed you knowing that you had kids. [am not their biological father. 
They are not my biological kids. I DO love them, and I DO love you. I am NOT 
divorced. 

Here are my true feelings. I do not think it's right for the boys to constantly dictate 
when and where WE live. We need to do what is best for our relationship long term. 
The kids will be out of the house some day and it will be you and I alone together. I 
truly feel in my soul that being with us is in the bes t interest of the kids long term. 
However, I do not feel it's in our best interest to be apart all the time. Space leads to 
forgetting and making mistakes. Even the best relationships fail when the mom and 
dad our apar t this much. [do believe that we must do what it takes for our 
relationship to last forever. 
[ do not feel that [ should h.ave to be the only one sacrifi cing for the sake of our 
relationship and for the kids. Georgia needs her daddy just as much as the boys and 
this precious time I have to do this career and be with you 2 at the same time is 
something we should take advantage of. I am not divorced and don't believe I 
should be the one sacrificing time with kids. While Georgia is in not in school yet, I 
should be with her year round. It should be on you to have less time with your boys 
sense I am the provider and we are married. I have supported you and the kids 
financially without any major help from their dad. Once this career is over, we will 
see a major shift in lifestyle if we are not earful. One of the major reasons for 
divorce is money and we need this time together to solidify our bond and grow 
stronger. I do believe I can play this game for 5 more years effectively. WE must 



take advantage. I want us as a couple to be content with what we have and each 
other by the time this portion of our life is over. 

I am saying everything out of love, hoping you can see my point of view and hear my 
hearts longing for a chance to start over and make everything whole between us. 
[ do take into consideration the stage in our relationship that is current. I am trying 
not to judge by the past and hope you can too. I believe in God and us as well to put 
our marriage back on track for His glory and our success. 
Let me know your thoughts. 

I Love you 



Ostrum, Robin 

From: 
Sent: 
To: 

Molly Brown [3mollyb@gmail.com] 
Wednesday, June 03, 2015 1 :20 PM 
Ostrum, Robin 

Subject: Fwd: kobe's lettter 
Attachments: kobe#1,docx 

---------- Forwarded message ----------
From: Molly Brown <3mollyb@gmail.com> 
Date: Fri, May 29,2015 at 10:42 AM 
Subject: Fwd: kobe's lettter 
To: sara,brumley@kingcounty,goY, rich.anderson@kingcounty.goy 

---------- Forwal'ded message ----------
From: joshua brown <kickerjb3@gmail.com> 
Date: Sun, May 12, 2013 at 4:04 PM 
Subject: kobe's lettter 
To: Molly Brown <3mollyb@gmail.com> 

-Molly Brown 

-Molly Brown 

1 



5-11-13 

Kobe, 

It has only been a week sense you were here; and this weekend is already more · 
boring than any other weekend so far. I really had a good time when you were here. 

I wanted to write you a letter so that you could truly understand that I now realize 
how I have affected your life. This is from my heart and I could miss things, so 
please feel free to write back or call about anything you would like to add. The more 
genuine feelings I get from you the better dad I can be in helping you mature. 

You and I have shared many different feelings through the years of your mom and I's 
relationship. We have probably talked deeper in the past few months then the 
whole 8 years I have known you. I have admitted to you that I didn't really except 
you and your brother when we first moved to the Lou. I was unqualified to be a step 
dad to a 9 year old boy. Of course, I know now that it wasn't any action of yours that 
was causing me to be this way, it was me. I was a lazy dad for the most part. I did all 
easy stuff really well. We played and had fun with sports; we watched guy movies 
and had some girl talks. I tried to be a dad that stood by his beliefs but killed those 
moments of potential learning with my anger. 

I can imagine your heart was torn with not knowing what to do. You tried to take 
care of all the adults when it was our job to take care of you. I took you not wanting 
to help around the house as disrespect and being ungrateful. I never realized I 
wasn't being the example for you, I thought I was being the way a man was 
supposed to be, hard and stiff will grit in his teeth. I recently discovered the 
definition of grit. It's a person who perceivers toward a long-term goal without 
anything deterring it from failure. A person with vision and knows how to go about 
doing the job at hand. A father should have grit, but he should also understand the 
definition. I did this all without love and that makes it scary and hard to understand. 

I feel like I put to much pressure on you to make big decision that you should have 
never been apart of. The day I asked you if you wanted to go live with your dad and 
you said yes. I blamed your mom for her behavior when I really should have b.een 
looking in the mirror at how I was treating her and hurting her. That alone caused 
her to· wig out and loose her head that day. It wasn't her.. Neither here nor there, I 
was not good to you as a father figure and I hope to have another chance to make it 
write. I hope you can forgive me one day of my insensitivity and selfishness. 

Anyway, I want you to know that I love you as my own and will always do what is 
helpful to make your life what YOU want it to be. Your possibilities are endless, 
don't let anyone put a ceiling on your dreams because of money or because you are 
interrupting their time. It's your lif~ bra; own it. We are going move back to the Lou 
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and do life there. It is just a better fit for our family. You will always be welcome 
there to live. 

I wanted her all to myself in those early days of our marriage. 



Ostrum, Robin 

From: 
Sent: 
To: 

Molly Brown [3mollyb@gmail.com] 
Wednesday, June 03, 2015 1 :20 PM 
Ostrum, Robin 

Subject: Fwd: molly #6 
Attachments: molly#6.docx 

---------- FOlwarded message ----------
From: joshua bl·own <kickerjb3@gmail.com> 
Date: Sat, May 11, 2013 at 8:45 AM 
Subject: molly #6 
To: Molly Brown <3mollyb@gmail. com> 

seeing tills has been hard but living it as you, i can only imagine. i love you Molly. 

-Molly Brown 

1 



5-11-13 

Molly, 

This email is regarding something I would rather do in person, and I will when we 
get to that point. But, I am here thinking about you and our family and how much 
real damage I have done and I do not want to wait till we see each other for you to 
know my heart. I don't know Gods plan with our lives; I may not be here tomorrow 
so I am going to let you know now. 

In my talks with the A team, I have been challenged to go deeper in my 
understanding of the impact I have had on people that I care about, Mainly you and 
the kids. When trying to understand this I did have a hard time in the beginning. 
What feelings are they referring too, what is depth? Amazingly to me, not you, I 
didn't know what this was. But as I got deeper in my conversations, I had to open 
the curtains to see the play. What is behind the surface that the world cannot look 
at? That is when I started to really think about the incidents in our home and what I 
actually did. 

If I was a member of the audience and your heart was on stage I would see pain and 
distrust, fear and disgust, anger and rage. I would also see a small girl crying for 
someone to come shelter her from what she cannot control. A small girl that 
probably looks like our daughter, reaching for help as she cowers behind a tree or 
something for protection from the storm and darkness. The play would start with 
blue skies that turn to dark because of how your heart is changing over time with 
me. I would hold my own heart from fear of being forever affected by what I was 
looking at. I do believe what we see can affect our souls and change our attitudes 
toward life. Unfortunately you did not have th is choice and for that I can only pr<J.Y 
you can forgive me when it is in your heart. 

From before we were married with our old prenuptial agreement I have broken 
your heart. Why you even married me is beyond me. I practically forced you to do it 
and I never considered your heart or how that made you feel in our marriage. I can 
imagine you crying over how unstable you felt, just waiting for the rug to be pulled 
out from under you to discover no floor for you to land on. I know now that those 
actions alone probably pulled you away from God. As the head of our house I was 
taking you away from yo ur heavenly father because of my own disobedience and for 
that I am truly ashamed and sorry. I hope that you can forgive me and allow me to 
be beside you as you discover who he is to you. 

I am sure there were several moments of panic for the boys and wondering if they 
were in a safe place with me. I am sure you were afraid to tell me how you truly felt 
because you feared my reaction. I do know you tried though. 
From the time I threatened to leave you and tal<8 Georgia even before she was born, 
all the way up until January 21st of this year, I have never been a man for you. I have 
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hurt your heart everyday with my inconsistency and inability to make you feel safe. 
[ have struck fear in your heart and not love, compassion or friendship. 
From the bruise on your leg when we argued on how to work together as parents to 
the zipper that caught you last April. [am ashamed and disgraced to calI myself a 
husband. These are actions of a husband that does not deserve someone to take 
care of. 

[ can remember those arguments that you got so fed up with me that you literally 
were pulling your hair out. [ would set there while you screamed at me, pushing me 
to hear your voice and your worry. To understand something about human 
emotion; [ accused you of being mental and crazy. All along you were following my 
lead because [ was not receptive to what you were saying. [couldn't be self-critical 
because there was no way it was I doing this to you. Denial was leading the way for 
me and there was no hope for you getting through this stubborn thinkers mind. I 
was disagreeable to the pOint of self-destruction and never thought of you as a 
person who had her own rights. I literally carried every pattern ofjerry's book with 
me. It was like having an armory of weapons with me at all times. [ could not be 
defeated. 

[ do want to hear about the real pain I have caused you. How I have hurt your heart, 
soul and your humanity. [know that [ have changed you with my actions and it 
wasn't any outside force or money. [used to blame anything and everything for 
making Molly different then the 1st day [ met her. Just like Adam and Eve, [ acted 
and you responded. 

This letter will probably never be done but the tone of this letter will change as [ do. 
[ want you to be happy Molly; I want the scene to change for you and for the sky to 
be blue again. [don't think this letter is complete yet but [ do recognize my impact 
on you and the kids and hope to have the opportunity to change it. [hope with time, 
you can truly forgive me from our past together. [do love you molly and am so 
grateful that you kicked me out when you did. [am forever changed. 

I am also writing letters to each of the boys and will email them to you. You can 
either proof read them or just give it to them. Your choice? 

[love you with all my heart and can't wait to see you. 



Ostrum, Robin 

From: 
Sent: 
To: 

Molly Brown [3mollyb@gmail.com] 
Wednesday, June 03, 2015 1 :21 PM 
Ostrum, Robin 

Subject: Fwd: Letter to friends 

---------- FOlwarded message ----------
From: Molly Brown <3mollyb@grnail.com> 
Date: Thu, Feb 13, 2014 at 9:43 AM 
Subject: Letter to friends 
To: Jerry Price <jp@jen·yprice.net> 

JelTY, 
Josh has never sent out the letter that you had him draft for our friends, regarding his behavior towards me. I 

do not feel as if he believes what he wrote. I have a strong premonition that many of the things he is working to 
change are because he has beeri told and it is not from his heart. The letter was supposed to be him accepting the 
pain he caused and admitting he deceived our fi:iends in trying to place blame on me. 
I feel as if actions are the only thing I can believe, the words are all now meaningless. 
Is this something I take to God only? 1ri the last 48hrs I have hurt consistently and stayed away fi·om Josh. I've 
been praying. I even lock myself in the bathroom to avoid him. I hurt so deeply, this is not handing it to The 
Lord, it is shutting down. We all are apprehensive to even speak in front of Josh. The kids are too. Josh has not 
stopped harping, belittling, and becoming angered by anyone in our home who speaks their option at all. 
Yesterday, both boys at completely different times told me they hate their life. This is far too painful. I actually 
feel amounts of hatred towards Josh and his inability to move forward and not slip back. I understand I need to 
have grace and compassion ... But at what cost? I understand Chtist died for the church. Am I supposed to be 
beat down and destroyed by the husband who does not love me? 

Please pardon any typos, 
this message was sent from my iPhone. 
-MB 

-Molly Brown 

1 



Ostrum, Robin 

From: 
Sent: 
To: 

Molly Brown [3mollyb@gmail.com] 
Wednesday, June 03, 2015 1 :22 PM 
Ostrum, Robin 

Subject: Fwd: 

---------- Eorwarded message ----------
From: Molly Brown <3mollyb@gmail.com> 
Date: Mon, Jan 13, 2014 at 8:45 AM 
Subject: Re: 

. To: joshua brown <k:ickerjb3@gmail.com> 

Don't email me 

Please pardon any typos, 
this message was sent from my iPhone. 
-MB 

> On Jan 13, 2014, at 12:3 0 AM, joshua brown <kickerjb3@gmail.com> wrote: 
> 
> Molly, 
> 
> I simply do not know what else to say to you after this morning and now this evening. You left our room this 
evening because I tumed on my computer and then accused me of doing it on purpose for the simple pleasure of 
aJmoying you. that is not the truth, that is a assumption. I was unaware that we had established a rule of no 
technology in the room and when you brought this to my attention tonight, I was a bit taken back do to your 
constant arid consistent cell phone use in bed each night. So, I apologize for my use of my computer in our bed. 
But I did need to answer a' few emails and handle a few things since we had guest all day. 
> 

. > I am SOlTY that this mornings little misunderstanding tumed into a massive ordeal. I should have been more 
clear with you about my concern for the finances and the recent out pouring of money. i am concerned we are 
riot going to make it financially. This is also one of the reasons I used it against you today. your lack. of 
knowledge or coIicem to actually understand the budget makes me feel as if you don't care about the money i 
earn. I have been called cheap by you and I resent it. I work hard and almost never get the chance to actually 
enjoy the money I earn because what I want to do doesn't excite you or sound fun. 
> 
> I am concerned for this maniage. I come home and hit the ground running trying to get things done so that we 
can enjoy my offseason together and have more quality time. But today when you approached me and told me 
that you didn't want the same breakfast you always have, I found it hard to swallow since i have only been 
cooking for a little over a week. You rarely have something non insulting to say about me and today you told 
me I was bOling. I feel guilty and am trying to. get everything done without you lifting a finger. You complain 
about the nanny and use 'cleaning people 4 times a month. I believe we could save plenty of money if maybe 
you did the cleaning and I paid the bills. us together as a team could accomplish what Amanda and Carla do 
without any problems. The boys could be given chores and we could do what every other ordinary family does 
to help take care of the house. I feeJ like I am being taken advantage of by you and that all I am good for is 
money. I feel this way about myself because I am figuring out who i am and how to lead this house correctly. I 
CaImot lead when you are unwilling to follow because it may meaI1 more work for you in a domestic capacity. I 

1 



feel like I cannot communicate anything with you. 
> 
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> My treatment is about me taking control of my life and being the man God designed me to be. To be upfront 
and honest about my motives and clear about intentions. Your right about me wanting you to smoke weed 
because it makes you horny, but you also kllow this about yourself and I believe that you, yourself wanted to 
smoke to justify what could have possible happened. Could this be true? I make no excuses for myself and I 
never should have let you smoke during phase 2, and for that I am huly sorry. 
> 
> Everyone is right to tell you that my addiCtions will never go away. but I have no urges to cheat or look at 
porn, they are gone. I want you and you' alone. I understand you have serious sex issues of your own without 
me being involved and wish you could find relief in your counseling. So, I am hoping you will be open to 
going more frequently than every 3 weeks? I am also hoping you will feel safe enough to discuss these sessions 
with me so I can be apart of your treatment, like you have been part of mine. 
> 
> I do want to apologize for all the indiscretions during our dating pe110d. I was a selfish individual and I know 
now how ridiculously devious and evil those lies were, you deserved the h·uth. I am sure you know by now that 
nothing i did to you had to do with you. it was all me and my arrogance, my lack of knowledge and human 
connection that held me back and still holds me back from making deep connections and building solid 
relationships. Its ajourney to understand this artish'y and what it takes to even choose people you actually want 
to be friends with. 
> 
> I want to type more but my eyes or closing ... I hope you will be open to addressing some ofthese issues with 
me out in the open .. 
> 
> 
> love, 
> 
> Josh 
> 
> 
> 
> 
> 
> 

-Molly Brown 

2 
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Ostrum, Robin 

From: 
Sent: 
To: 

Molly Brown [3mollyb@gmail. com] 
Wednesday, June 03, 2015 1 :07 PM 
Ostrum, Robin 

Subject: Fwd: Josh Brown 
Attachments: letter to friends 2 .. docx 

---------- FOlwarded message ----------
From: Molly Brown <3mollyb@gmail.com> 
Date: Thu, May 28,2015 at 10:27 PM 
Subject: Fwd: Josh Brown 
To: sara.brumley@kingcounty.gov 

Sent from my iPhone 

Begin forwarded message: 

From: Anna Wallace <alU1a@anali.com> 
Date: May 28,2015 at 8:53:41 PM PDT 
To: "3mollyb@gmail.com" <3mollyb@gmail.com> 
Subject: Fwd: Josh Brown 

Anna 

Begin forwarded message: 

From: Josh Brown <jcbrown26@gmail.com> 
Date: March 13,2014 at 3:33 :34 PM PDT 
To: Chad Burke <lifucali@sbcglobal.net>, Matt Koberg 
<mattkoberg@hotmai1.com>, Carissa Grzetic <carissa@guantumgroupllc.com>, 
Anna Wallace <alU1a@anali.com>, Sarah McGrath <sal·ah@sarahmcgrath. com>, 
Matthew Collins <mattrebc@gmail.com>, Ty Baker <bakertyl@yahoo.com>, 
Kendall Warnock <Kwarnock2010@gmail.com>, Sharon Morrison 
<sharonzmoni son@me.com>, "Kaplan, Michael A. " <mlcaplan@stinson.com>, 
Jeffrey Bernstein <jeffi"eyhomes@sbcglobal.net>, amanda lucier 

. <amandalucier5@yahoo.com>, Michael Lucier <michaellucierjaak@yahoo.com> 
Subject: Josh Brown 

Dear Ftiends, 

The letter attached to this email is very private and I would ask that you not share 
it with anyone without talking with me first. WARNING!!! it is detailed and 
some parts will be hard to read. This letter is a part of my treatment and just a 
way to introduce you to he person i am becoming. Most of you know Molly and I 

t 
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have had some very serious issues in our marriage for the last year and it has been 
an up hill climb for both of us. We are determined to stay married to one another 
and lam truly grateful for her strength and her push for me to get help. You are 
not required to reply to this email but if you choose to do so, be sure to not reply 
to all, you can also call me if you feel comfortable. If you are included in tllis 
email, it is because I value your opinion of me and yourfiiendship. Thisjourney 
is far fi'om over ,md am hoping you all will be apart of it for a long time to come. 

Josh Brown 

p.s. I am ok with you sharing this with your spouses. 

-Molly Brown 

2 



To all included, 

WARNING!!! This is a private email and would ask that you please conceal 
it's contents. If you feel there is someone who needs to read this, please 
contact me first. Thank you. 

This is email is a different one for me to write. Per the contract I have with 
my counselor and also Molly, I need to set the record straight. 

I have been a liar for most of my life. It was how I dealt with deeper 
struggles in my soul. I hid behind the veil of my parents religion and from 
the outside, everything looked perfect. I, like my family was a secret 
keeper who had been taught to never talk about or deal with emotional 
pains. Nothing was a big deal and when your feelings are hurt; well , you 
should just get over it. This way of coping with negative feelings tends to 
pile up and makes you impossible to deal with and very selfish, I was a 
professional conman. 

I was molested as a young boy (around 6) and it went on for several 
months. It was a by a neighborhood teenager. I never knew it was wrong 
because sex was never talked about in my parents home, it was a sin, one 
of the things you just don't do. So, obviously I never talked about it; Molly 
was the first to know .. 1 never let my heart open to really loving people, or 
letting them truly love me. I grew to have an addiction to porn and to sex. 

After Molly and I were first married , we learned that was a child 
molester and was a victim of  (I do not know the 
actually number of children, has only confessed to 1) This caused 
major problems in mymarriage and I did nothing to offer protection to them 
from my family at that point. It deeply damaged the relationships I had with 
my family when I finally stood up to them last February. I no longer speak 
to anyone in my family and they are not allowed to contact me. This 
decision was not hard after stepping back and seeing the chaos that has 
ensued over 30 years from just not telling the truth. 
I made selfish decisions to use and abuse women starting at the age' of 7 

to feel this void. I objectified woman and never really worried about the 
pain and hurt I caused them. I never knew the real pain I was causing 
myself. I thought sex was how you expressed love and also how you 
received it. My ability to connect emotionally to other people was zero; my 
empathy levels were zero. Up until about 10 months ago, I didn't even 
know the definition of the word empathy. Because I never handled these 
underlying issues, I became an abuser and hurt Molly physically, 

. emotionally and verbally. I viewed myself as God basically arid she was 



my slave. I carried an overwhelming sense of entitlement because I put 
money higher than God and I used it as power tool. 

Thank God for Molly who filed for divorce in January and gave me the 
ultimatum of getting help or losing my dream of a happy marriage and 
family. Had she not had the courage to kick me out and put her foot down 
I don't know where I would be. I have worked intently on facing my 
demons and coming clean about who I am, and all the chaos I have 
caused. 

We are working to rebuild our marriage and all the trust that has been lost. 
Through this process I had to write a full disclosure letter, stating all the 
people I had sex with while dating Molly. It was hard to even remember 
the names and when these interactions took place. In the end, I totaled 12 
different women during our dating period that I lied about and kept from 
her. Needless to say this devastated Molly and we are working through it. 

I know this email contains a lot and may even shake you up a bit about me 
and if'you can even stay friends with me. I will except any decision you 
make and will fully respect the time you all need to reevaluate what is best 
for your family. 

At this point, I can tell you that God is good and He is alive and working in 
me. My faith and dependence in Him is growing, and new open and honest 
relationships are forming. I thank God for Molly and her strength to endure 
what all is going on. Please feel free to call her if you ever want to, 206-
427-1112. I know that she feels as if all my friends believe I am this super 
great guy who does nothing wrong and that everyone will blame her or 
hate her. I am to blame for all of this. So, if you do feel the need to call, 
don't hesitate, I am sure she would love to feel your support for her and I. 
do love myself again and am looking forward to a happy life. 

Sincerely, 

Josh Brown 
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FAST TRACK DV CASES ONL Y 
DV PHOTO REQUEST FORM 

Office of the Prosecuting Attorney King County, Washington 

DATE: 06/ 01/15 

TO: King County Sheriffs Office Photo Lab 
King County Courthouse 
Mail Stop - KCCH - SO - 01 00 
(206) 296-3835 
E-mail (for Fasm-ack only) : RR, DV Photo Requests 

FM: Name: Det. Robin L. Ostrum Pet. #3-CID 
Court: RJC Superior (Felony) 

Phone: 206/477-6429 

RE: REQUEST FOR PHOTOGRAPHS 

Police Case #: 15-143510 

Date of Incident: OS/22/15 

Size ofPlmts o 4x6 o 8 x 10 

# of Plints Per Frame ***Please put photos on CD's*** 

Defendant Name: Joshua C. Brown 

Chargers): 
Assau lt, Fourth Degree 

Other 

IZI MISD. DV 
0 FELONYDV RUSH 0 IN-CUSTODY 

Send To: 
RJC Pros. Office Send To: KC Prosecutor's Office -RJC DV-Filing Unit 
DP A Rich Anderson Mail Stop: KCC-PA-05 54 
Mail Stop: 
KCC-PA-0554 

Remarks / Special 
***Please Rush***Please send a CD copy to me and 

Instructions: one directly to the Prosecutor's Office . Thanks, Robin 
: -) 

Pboto Request Form Fast Track DV Revised 0 1-22-2004 



Police Event #K15143510 Page 1 of2 

Detailed History for Police Event #K15143510 As of 5/26/201515:15:41 

Output for: 71187 

Priority:l Typc:DVl' - DV, in progress 

Location:16214NE165THST,KCS Route Map It 
LocCross' btwn 164TH AVE NE and 162ND AVE NE 

ICreated: 1105/22/2015 14:41 :4011c1121197 1 
IEntered: 1105/22/2015 14:44:451Ic1121197 1 
IDispatch :1105/22/2015 14:45:011ID1531156 I 
IEnroute: 1105/22/2015 14:56:391IM65611948041 

IOnscene:1105/22/2015 15:07:371ID1531174 1 
IClosed: 1105/22/2015 22:26:49I1M65611948041 

IC: PrimeUnit:2BO FCR:112G9 Type:DVP - DV, in progress 

Agency:KCS Group:N District:B6 RA:B06009 C Detail 

14:41:40 CREATE 

14:41 :54 ALI 

14:44:45 ENTRY 

14:44:45 SUBJ 

14:44:45 -PREMIS 
14:45:01 DISP 

14:45:01 -PRIU 

14:45:10 DISP 

14:45:25 LOGM 

Location:16214 NE 165TH ST,KCS Type:DVP 
Name:BROWN, MOLLY RPaddr:ALT 206 427-1112 
Phone:425/419-4989 Source:VOIP Group:N 
PDist:B06009 TypeDesc:DV, in progress 
LocCross:btwn 164TH AVE NE and 162ND AVE NE 
Priority:1 Response:2P Agency:KCS LocType:S 
ContactYes 
E911 Phne:425/419-4989 E911 Pilot:206/211-1 025 
E911Add:16214 NE 165TH ST,WDN 
E911 Subs:BROWN,MOLL Y E911 Srce:VOIP AIiLong:-
122.121834 AliLatitude:47.747536 
CommentHUSB GRABBED HER WRIST, THEYRE 
SEPERA TED NOW AND RP LOCKED HERSELF IN 
BEDROOM, SAYS PD HERE LAST NITE AS WELL, NO 
HBD, THEY HAVE GUNS IN GUN SAFE, NOT IN PLAY 
Race:W Sex:M Age:36 DOB:042979 Hght6'02 Wght:190 
Name:BROWN, JOSH C Misc:BALD, UNK CLOTHING 
CommentPPR 

280 Operator:72173 94804 OperNames:KEARNS, 
BRADLEY LAMBERT, JOSHUA 

280 
. 2868 Operator:74885 OperNames:SHEARS, 
ANDREW 

fi 1",11 fr. ·ITihllrnn/M n hi I ,,(;0 MIT. ive/c,onfi Q'fData/ HtmIFiles/temoMdsMessage6.html 5/2612015 



Police Event #K151435 10 Page 2 of 2 

Message:0115052221 45020 566 
MessageType:HTML Received:05/22/201514:45:18 
Comment:LST NITES CALL 

14;46:02 MISC 280 Comment:WILL HEAD THERE AS SOON AS I 
CLEAR THE PUMPS 

14:46:21 MISC Comment:LAST NIGHT CLEARED A 162EO 
14:47:05 NOMORE 

14:54:58 *RFT 280 Comment:INQUIRY QP,BROWN, JOSHUA 
C,19790429""" 

14:56:39 *ENRTE 280 
15:07:37 ARRIVE 280 
15:15:51 INCUST 280 
15:40:19 CHGLOC 2868 Location:KCHJ 

. 16:26:24 ARRIVE 2868 
17:15:15 *CHGLOC 2868 Location:PAPER 

17:15:15 *ARRIVE 2868 
17:38:07 *CLEAR 28 68 
18:39:49 ULA 280 Location:PAPER 

22:26:49 *CLEAR 280 FCR:112G9 DispoLevel:O 

22:26:49 -PRIU 280 
22:26:49 -CLEAR 
22:26:49 *CLOSE 

CONTACT INF ~ O: 

IName IIPhone IIRPaddr IIContactllF i reI Aidll RtlCoachl1 Box41 

IBROWN, 1425/419- ALT 206 427- EJDDD 1112 MOLLY 4989 

fi I,,· I I 1(';' IT; hllmnfM () h; 1 "'co M fL ivef confi"fDatafHtmlF ilesftempMdsMessage6 .html 5/26/201 5 



Police Event #K15142871 Page 1 of3 

Detailed History fO!' Police Event #K15142871 As of 5/26/201515:16:10 

Output for: 71187 

Priority:1 Type:DVP - DV, in progress 

Location:16214 NE 165THST,KCS Route Map It 
LocCross'btwn 164TH AVE NE and 162ND AVE NE 

ICreated: 1105/21/2015 22:03:551Ic1 03111 07 1 
IEntered: 1105/21/201522:05:151IC10311107 1 
IOispatch:1105/21/2015 22:08: 191101531169 1 
lEn route: 1I05/21f2015 22:09:131IM52511953131 

IOnscene:1105/21/2015 22:12:501101531169 1 
IControl: 1I05/21f2015 22:25:371101531192 . 1 
IClosed: 1I05f21 f2015 23:39:511101531177 1 

IC: PrimeUnit:4W22 FCR:162EO Type:DVP - DV, in progress 

Agcncy:KCS Group:N District:B6 RA:B06009 C Detail 

22:03:55 CREATE 

22:03:55 ALI 

22:05:15 ENTRY 

22:05:15 -PREMIS 
22:05:48 HOLO 
22:06:10 INFO 

22:06:10 SUBJ 
22:08:19 OISP 

22:08:19 -PRIU 

22:08:24 OISP 

Location:16214 NE 165TH ST,KCS Type:OVP 
Name:BROWN,MOLL Y Phone:206/427 -1112 
Source:VOIP Group:N PDist:B06009 TypeOesc:OV, in 
progress LocCross:btwn 164TH AVE NE and 162ND 
AVE NE Priority:1 Response:2P Agency:KCS 
LocType:S Contact:Yes 
E911 Phne:425/419-4989 E911 Pilot:206/211-1 024 
E911Add:16214 NE 165TH ST,WON 
E911 Subs:BROWN,MOLL Y E911 Srce:VOIP AliLong:-
122.121835 AliLatitude:47.747537 
Comment:HUSB VS 16YO STEPSON ... VERB ONLY, 
BEING INTIMIOATEO ... GUNS IN SAFE, NOT IN 
PLAY/NO HBO 
Comment:PPR 

Comment:RP UNABLE TO TALK, HUSB JUST WALKEO 
INTO RM ... SHE IS TRYING TO GET HIM TO LEAVE 
BECUZ HE IS ANGRY ANO INTIMIOATING 
S#:1 Sex:M Name:BROWN, JOSHUA 

4857 Operator:95167 OperNames:CARSWELL, 
JOSHUA 

4857 

fi I" ' ///f'. :fTi hu f'() n/M 0 hi 1 ef'.O MIL ivel conti !!/Data/HtmlF iles/temDMdsMessage8 ,html 5/26120 15 



Police Event #K1 5142871 Page 2 of3 

4W22 Operator:82578 95313 
OperNames:CALLAHAN, BENJAMIN JEFFERY, 
MATTHEW 

22:09:00 INFO Comment:IN VERB W/RP AND SON ... JUST HAVE OPEN 
LINE NOW 

22:09:13 *ENRTE 4W22 
22:10:22 INFO Comment:L1NE DROPPED, RP WAS WORRIED HE 

WOULD FIND OUT SHE CALLED, MAY HAVE 
DISCONNECTED 

22:12:50 ARRIVE 4W22 
22:14:29 NOMORE 

22:18:40 *BACKER 4W1 Unit1D:4B57 Operator:69786 94988 . 
OperNames:ROWE, RICHARD JONES, TYLER 

22:18:44 *ARRIVE 4W1 
22:21 :27 ARRIVE 4857 
22:25:37 OK 4W1 
22:32:08 PRMPT 4857 Comment:Preempted and dispatched to call 

#K15142890 
22:32:08 -PRIU 4W22 
22:36:19 *CLEAR 4W1 
22:38:45 *RFT 4W22 Comment INQUIRY QP,BROWN, JOSHUA 

C,19790429""" 
22:39:30 *RFT 4W22 Comment INQUIRY QP,BROWN, MOLLY 

T,19800520""" 
22:41 :28 ULA 4W22 Location:PAPER 

22:53:04 *RFT 4W22 Comment INQUIRY QP,WALKER, KOBE 

J, 199811 03""" 
23:39:51 CLEAR 4W22 FCR:162EO DispoLevel:6 

23:39:51 -PRIU 4W22 . 
23:39:51 -CLEAR 
23:39:51 CLOSE 

CONTACT INFO: 

IName IIPhone IIRPaddr IIContact IIFire/Aid IIRtlCoach IlBox41 
II II II II II II I 

file:IIIC:fTiburon/MobileCOM/Live/configIData/HtmIFiles/tempMdsMessage8.html 5/26/2015 



Police Event #K15l42871 Page 3 of3 

IIBROWN,MOLL V 11206/427-1112 II lives II II II II 

fi le:llll::fTibmonlMobileCOMlLive/configlDatalHtmIFiles/temoMdsMessa e8.html 5/26/201 5 





Date of Request (MM/DD/YYYY): 05 / 26 12015 

King County 
Phone Records Request 

Department of 
Adult and Juvenile Detention 

King County Seattle & Kent Division 

.' , 
Inmate lr,lfc;mt 'latior:1 .' :. 

last Name: Brown First Name: Joshua ------------------- -----------------------
Middle Name/Initial: Clell ---------------- DaB (MM/DD/YYYY): . 04 1 29 /1979 

CCN #: 1932502 Booking (B/A #): 215014079 

Case/Cause #: 15-143510 Charge: Assault 4-DV 

. 
. . '~ .' 

Rqst # I;{equested Phone Number(s)" Til'l','le 'P.~riod, tor ~hpr:JeCaUs . '. , 

1 ( ) - Any and all calls from 05/22/15-05/24/15 

2 ( ) -

3 ( ) -

4 ( ) -

5 ( ) -

and / or 

Booking (BA) / Pin # . Time Period. for Phone Calls. 
Will search\any and all calls·made with the booking number provided. . " ,. , 

215014079 OS/22/15-05/24/15 

~ RUSH ASAP 

D Covert Calls 

D Completed Calls Only 

D Excel Format 

~ Both (complete & incomplete) 
(Often requested for VNCO Orders) 

Requester/Contact Information 
. *AII fields in this section must be completed* 

last Name: Ostrum First Name: Robin 
--------~--------- -------------------

Phone: ( 206 ) 477 6429 Email: Robin.Ostrum@kingcounty.gov 

D King County Prosecuting Attorney: D KENT or D SEATIlE 

D Municipal Prosecuting Attorney: City of ____________________ --;;-~ ____ _ 

6 tQ.'V"#' law Enforcement Agency (specify): 

'Please FAX your request to DAJD at (206) 205-6299. Il you have questions or need assistance, please emai l an SIU Sergeant:' 

Sergeant Dean Owens 
Dean.Owens@KingCounty.gov 

Updated 04/29/2014 

Sergeant Michael Robert Allen 
Michael.Al len@KingCounty.gov 



SHiE.RIFF _'1 ... ",, __ ,wh __ _ 
.... "' .. ~ -'-. I . ... .. ~. ""' ..... ~'I'T 

King County Sheriff 

Master Evidence Record 
Case 
Number 15-143510 

2. Classification I 3 
Date 14. Tim 5. F.e.A. 

I 
6,D;st# 

ASSAULT .. ""IMPI F 0911412016 12:00 112 B-6 
7. location of Occurrence 8, Name~ ONner U Suspect (l asi . First, MJ., 0 .0.8.) 

16214 NE 165 ST 
9. Evidence Secu red By; PERS. 12. Status of Evidence Other 

O"h' L 06364 Evidence. D District Court D Unda imed Impound 

10. Packed and Marked By PERS. (Check 
D Municipal Court D D.V.Order 

Onhin L 06364 o Juvenile Court D Civil Unit Action 
boxes in D Superior Court ~ Other (List) 11. Investigator and Unit Assigned PERS. # appli cable I ~ Traffic Accident Ostrum, Robin L of Domestic Violence 06364 section) 

.,; Pendin!1 Invest. 

List evid ence in the fo llo\\~llg ordel": A. Fingerprint Lift Cards. n. Money. C. Items requiring processing for nnge!prlll5. D. Itcms requiring other lab processing. E. Other Evidence. 
Note: Do 1I0t list IlIIprocessedjilm. motor I'eltides, or /Il1im/lls 011 tltis fonn Film thai requires proccssing shall be listed on a Fonn 1::-147 and senllO Photo Lab. All found 11I'01Icr ty, including 
found bicycles, ShAll also be l isted on n Form A-166 and entered into mlS. S](O prollerty shalllliso be lisled on II Form A-142, li nd listed in mIS. 

13.lItmll Q<y 14. Dese.iption: Usc . separ:tlte item 1# ror each item Do not ~st more than one item per 11n8. Each item MUST be described, llisp For PMU Use Only 
numbered. tRgged Md separately pachged. like items m.'ly be packaged togcther and ITWked IS OtiC item II. Describe using the following Co,lc 
(onnAl: What is it ? Brand. Model. Serial II, Color, etc. 

RLOOOOl 1 BOX J OURNALS , brand : N/A, model : N/A, serial: N/A, JOURNALS 1 

In) to 1 r:!.. 17\ T III 1 
'l./' .1L ~ 'Vf .1L.1 '1/.1 JULl 

D 115. Dispose: Per R.C.W. and Departmen t Regulations -- Only if all items 011 this page are for disposal. 
(Evidence will be held 60 days after date this authorization is approved.) Signatures and printed information required. 

Disposal Authorization Pers. # Date Time Witness to Disposal Authorizallon Pers. # 

D 
116. Field Release: Use f~ iio~ng blocks only if ail items on thi s page are re leased to one person and only before any copies of this form have 

been separated and distributed. Signatures and printed info rmation required. 
Property listed on this form - Recel .... ed by: (Signature) Printed name of person recel .... ing: I Date Time 

Street Address City I State I ZIP Phone 

17. Retained at Precinct I # I Reason ra. Court Name I Citation #(s) 

I 
Do Not Write On or Over 
Shaded Areas Of Form 

Ori 9 Inal - Submit to Records with Offense Re p ort. 

Keso IIA-102 (Rev. 4109) Previous edd ifi Oll! obsolele nil/I should nol be usell. 




